
ΟΧΙ στην απλήρωτη υπερεργασία,  
ΝΑΙ στην αξιοπρεπή υπηρεσία και διαβίωση 

Όχι στην άνιση μεταχείριση  
των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων  
και των Σωμάτων Ασφαλείας

Παρασκευή  
5 Σεπτεμβρίου 2025 

και ώρα 17:00 
στον Λευκό Πύργο 

ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΗ  
ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑΣ

Ανοιχτή Επιστολή προς τους κ.κ. 
Βουλευτές του Ελληνικού Κοινοβουλίου 
για το ειδικό μισθολόγιο Σ.Α. - Ε.Δ.  6 

Απορρίπτουμε ΟΜΟΦΩΝΑ την αύξηση 
κατά 20% της εισφοράς υπέρ του 
Ιδρύματος Μέριμνας και Αριστείας  12 

Όχι στην άνιση και διαφορετική 
αντιμετώπιση του θανάτου  
από βίαιο συμβάν               8 

(Αστυνομικού προσωπικού κάθε βαθμίδας)
Μηνιαία έκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Αστυνομικών Υπαλλήλωνwww.poasy.grΑπρίλιος-Ιούνιος 2025 

Τεύχος 161 / Κ3077

Συνάντηση με τον 
Υπουργό Υγείας για 
Νοσοκομείο Ελληνικής 
Αστυνομίας, τη 
«συνυπηρέτηση» και τις 
ακούσιες νοσηλείες    11 

Να συμπεριληφθούν  
και οι υπηρετούντες  
στο Λεκανοπέδιο Αττικής 
στο μέτρο της  
επιδότησης ενοικίου    3 

Κατατέθηκε στην Πολιτική 
και Φυσική Ηγεσία  
η τροπολογία για τις 
αποσπάσεις ανύπαντρων 
μητέρων                    3 

Πώς πετύχαμε  
τη διάσωση των 
Κεντρικών Ιατρείων    11 

Η Π.Ο.ΑΣ.Υ.  
τίμησε την επέτειο  
των απελευθερωτικών 
αγώνων της Κύπρου  13 

Αδιανόητη τραγωδία  
στην άσφαλτο           16 

Διερεύνηση 
καταγγελλόμενων από  
την Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Κιλκίς       2

Δημόσια αναγνώριση  
της υπεράσπισης των  
Ελλήνων Αστυνομικών  
και του ευρωπαϊκού  
κύρους της Π.Ο.ΑΣ.Υ. 

Η δολοφονία  
του Νεκτάριου ΣΑΒΒΑ, 
όπως και κάθε άλλου 
συναδέλφου μας,  
δυστυχώς,  
ήταν μια πληγή  9 10

ΟΧΙ στην απλήρωτη υπερεργασία,  
ΝΑΙ στην αξιοπρεπή υπηρεσία και διαβίωση 

Όχι στην άνιση μεταχείριση  
των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων  
και των Σωμάτων Ασφαλείας

Με μια ψυχή και ένα σώμα απαιτούμε:  
ΜΗ ΔΗΛΗΤΗΡΙΑΖΕΤΕ ΑΛΛΟ ΤΗ ΖΩΗ ΜΑΣ
Με μια ψυχή και ένα σώμα απαιτούμε:  
ΜΗ ΔΗΛΗΤΗΡΙΑΖΕΤΕ ΑΛΛΟ ΤΗ ΖΩΗ ΜΑΣ

Παρασκευή  
5 Σεπτεμβρίου 2025 

και ώρα 17:00 
στον Λευκό Πύργο 

ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΗ  
ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑΣ

ΟΛΟΙ ΜΑΖΙΟΛΟΙ ΜΑΖΙ

✔✔

✔✔
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Έκδοση της Πανελλήνιας  
Ομοσπονδίας Αστυνομικών  

Υπαλλήλων που έχει 
στις τάξεις της 58 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη 

www.poasy.gr 
poasy@otenet.gr 

neaastynomia@poasy.gr 

Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27 
τηλ.: 210.7770.685 
fax: 210.7770.682 

Εκδότης 
Γρηγόρης Γερακαράκος 

Υπεύθυνος έκδοσης 
Θεόδωρος Χαντζόπουλος 

Γραμματέας Δημοσίων Σχέσεων 

Συντακτική Ομάδα 
Σπύρος Λιότσος 

Χρήστος Μαυραγάνης 

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση 
www.2plus1.gr 

Τα ενυπόγραφα άρθρα  
δεν εκφράζουν υποχρεωτικά  

τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης  

της «Νέας Αστυνομίας».

Όλοι στη συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας  
στη Θεσσαλονίκη,  
την 5η/9/2025! 
Η Ομοσπονδία, λαμβάνοντας 
υπόψη τον πυκνό πολιτικό 
χρόνο που διανύουμε  
-παρά τη θερινή περίοδο- 
και διαθέτοντας τα αναγκαία 
αντανακλαστικά, τη 
συσσωρευμένη εμπειρία 
μαχητικών διεκδικήσεων  
και συνδικαλιστικών θετικών 
αποτελεσμάτων, καλεί όλες 
τις Πρωτοβάθμιες Ενώσεις  
να εστιάσουν στον κοινό μας 
στόχο επ’ ωφελεία του 
συναδέλφου και της 
κοινωνίας που υπηρετούμε. 
Πορευόμαστε, κάνοντας 
πράξη το σύνθημα του 35ου 
συνεδρίου μας: Το δίκαιο και 
το νόμιμο στην εργασία, 
είναι το θεμέλιο της 
κοινωνίας! 

  

 

S M S ΜΠΡΑΤΙΣΛΑΒΑ  
Εκπληκτική γιορτή της Παγκόσμιας Ημέρας του Παιδιού στην Ακαδημία Αστυνομίας στην Μπρατισλάβα. 

Τ ον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυνομίας Αντι-
στράτηγο κ. Δημήτριο ΜΑΛΛΙΟ ενημερώσαμε 
άμεσα για τις καταγγελίες της Ένωσης Αστυ-

νομικών Υπαλλήλων Κιλκίς, αναφορικά με την 
απόσπαση του προέδρου αυτής:  

 Κύριε Αρχηγέ,  
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Κιλκίς, με το 

επισυναπτόμενο έγγραφό της εκφράζει την έντονη 
διαμαρτυρία της για υπηρεσιακό εκφοβισμό και 
συνδικαλιστική δίωξη του Προέδρου αυτής. 

Ως Ομοσπονδία, αδυνατούμε να δεχθούμε ότι εν 
έτει 2025 ένας Πρόεδρος Ένωσης μετακινείται χω-
ρίς καμία αιτιολογία, αφήνοντας μάλιστα αιχμές 
όσον αφορά στους υπαίτιους της μετακίνησής του. 

Επειδή το θέμα άπτεται της συνδικαλιστικής μας 
λειτουργίας, σας καλούμε να μας απαντήσετε στον 
εύλογο προβληματισμό που τίθεται από την Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Κιλκίς, μη διαταράσσον-
τας την εύρυθμη λειτουργία της καθ’ οιονδήποτε 
τρόπο. 

Η Ομοσπονδία όπως απορρέει και από τον θε-
σμικό της ρόλο, οφείλει να διαφυλάξει τόσο τον θε-
σμό όσο και την λειτουργία των Ενώσεων που εκ-
προσωπεί. «Η γυναίκα του Καίσαρα δεν αρκεί να 
είναι τίμια, πρέπει και να φαίνεται τίμια». 

Ειδικότερα, η Ένωση αναφέρει στη επιστολή της: 
Αξιότιμοι κύριοι, Με βαθιά αγανάκτηση σας γνω-

στοποιούμε πως το τελευταίο χρονικό διάστημα 
έχουν καταγραφεί επανειλημμένα περιστατικά υπη-
ρεσιακού εκφοβισμού και διώξεων συναδέλφων, τα 
οποία προσβάλλουν κάθε έννοια σεβασμού προς 
την προσωπικότητα του αστυνομικού υπαλλήλου. 

 Το αποκορύφωμα αυτών των πρακτικών ήρθε 
με την αιφνίδια και ατεκμηρίωτη απόσπαση του 
Προέδρου της Ένωσής μας, χωρίς καμία προ-
ηγούμενη ενημέρωσή του, κατόπιν απόφασης του 
Διευθυντή της Δ.Α. Κιλκίς σε συνεργασία με συγ-
κεκριμένη Διοικητή Υπηρεσίας. Πρόκειται για πρό-
σωπο για το οποίο η Ένωσή μας έχει το προηγού-
μενο διάστημα παρέμβει συνδικαλιστικά, αναδει-

κνύοντας σοβαρά ζητήματα. Η εν λόγω απόσπαση 
λειτουργεί ως πρόσχημα για την τιμωρία και απο-
μάκρυνση του Προέδρου από μία εστία ανοικτών 
ζητημάτων, επειδή επιτέλεσε θεσμικά το καθήκον 
του, στηλιτεύοντας τα κακώς κείμενα που επικρα-
τούν στη Δ.Α. Κιλκίς  

Πρόκειται για καθαρή συνδικαλιστική δίωξη, με 
προφανή στόχο την αποδυνάμωση της Ένωσής μας 
και τη δημιουργία πρόσφορου εδάφους για την 
επανάληψη ή και κλιμάκωση αυταρχικών συμπερι-
φορών σε βάρος συναδέλφων μας.  

Η εργαλειοποίηση οποιασδήποτε υπηρεσιακής 
μετακίνησης ως μέσο τιμωρίας συνδικαλιστών – και 
ιδίως του Προέδρου μιας Ένωσης, που εκπροσωπεί 
τον ανώτερο θεσμικό ρόλο του συνδικαλιστικού 
οργάνου – δεν πρέπει επ’ ουδενί να γίνει αποδεκτή. 
Πρόκειται για επιχείρηση φίμωσης του συνδικαλι-
στικού κινήματος.  

Αναμένουμε την άμεση και ενεργή συνδρομή σας 
στο ευαίσθητο αυτό ζήτημα.

Μετά την ψήφιση του νομοσχεδίου «Ρυθμί-
σεις Υγειονομικών θεμάτων των Ενόπλων 
Δυνάμεων», έχει ανακύψει σωρεία ερωτη-

μάτων αναφορικά με τις αλλαγές που επέρχονται 
στη λειτουργία των Στρατιωτικών Νοσοκομείων και 
Φαρμακείων και χρήζουν άμεσης απάντησης, ώστε 
οι δικαιούχοι εν ενεργεία και εν αποστρατεία αστυ-
νομικοί, να γνωρίζουν τις δικαιούμενες παροχές, 
αντιστοίχως. 

Ήδη, η Πανελλήνια Ομοσπονδία Αποστράτων Σω-
μάτων Ασφαλείας εκφράζει την διαμαρτυρία της για 
την παράλειψη των αποστράτων από τις διατάξεις 
του άρθρου 34 του νόμου 5195/ 2025 που αφορά 

ειδικότερα την πρόβλεψη προτεραιότητας για την 
νοσηλεία τους στα στρατιωτικά νοσοκομεία. Η απο-
τύπωση, ως έχει, δημιουργεί σοβαρές ανισότητες 
μεταξύ των εν αποστρατεία στελεχών της Ελληνικής 
Αστυνομίας, του Πυροσβεστικού Σώματος και της 
Ελληνικής Ακτοφυλακής - Λ.Σ., υπονομεύοντας την 
ενιαία αντιμετώπιση του προσωπικού που υπηρετεί 
επί δεκαετίες το κράτος και την κοινωνία, αφήνον-
τας δηλαδή, εκτός πλαισίου και χωρίς καμία δικαιο-
λογία, χιλιάδες απόστρατους των Σωμάτων Ασφα-
λείας, οι οποίοι χρήζουν νοσηλείας και περίθαλψης, 
ιδίως στην ελληνική περιφέρεια. 

Επίσης, η Ένωση Συνταξιούχων Αστυνομικών Ατ-

τικής, μας κατέστησε κοινωνούς ερωτημάτων που 
γεννώνται από την ανάγνωση των διατάξεων του 
νέου νόμου (Ν.5195 ΦΕΚ: 73 Α΄/9.5.2025) και τα 
οποία οφείλουν να απαντήσουν προς ενημέρωση 
όλων των μελών της, οι αρμόδιες προς τούτο υπη-
ρεσίες. 

H Ομοσπονδία μας, λαμβάνοντας υπόψη όλα αυτά, 
απευθύνθηκε στους αρμόδιους υπουργούς, ζητώντας 
τις δικές τους ενέργειες με βάση και τα διαλαμβά-
νονται στα επισυναπτόμενα έγγραφα τόσο της Πα-
νελλήνιας Ομοσπονδίας Αποστράτων Σωμάτων 
Ασφαλείας όσο και της Ένωσης Συνταξιούχων Αστυ-
νομικών Αττικής.

Ενημέρωση για τη λειτουργία  
των Στρατιωτικών Νοσοκομείων και Φαρμακείων

H Ομοσπονδία ζητά από τον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυνομίας να διερευνήσει τις βαρύτατες καταγγελίες

Διερεύνηση καταγγελλόμενων  
από την  Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Κιλκίς



Χιούμορ... του Γιάννη Δερμεντζόγλου
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Η ατζέντα του μήνα

 

Μηδέν της τύχης,  
αλλά πάντα  

της ευβουλίας  
και της προνοίας. 

(Τίποτα δεν εξαρτάται  
από την τύχη,  
αλλά όλα από  
την ορθή κρίση  

και την προνοητικότητα). 

 
Πλούταρχος

“

”

01-04-25 
Συντασσόμαστε πλήρως με την Ένωση Δικαστών 
και Εισαγγελέων για το αίτημα επαναφοράς των 
Δώρων σε εργαζόμενους και συνταξιούχους του 
δημόσιου τομέα. 

02-04-25 
Σαφής προειδοποίηση προς κάθε αρμόδιο, ότι οι 
όποιες οικονομικές ρυθμίσεις θα πρέπει να διασφα-
λίζουν την ίση μεταχείριση των στελεχών των Ενό-
πλων Δυνάμεων και των Σωμάτων Ασφαλείας, όπως 
τονίζεται και στις αποφάσεις του Συμβουλίου της 
Επικρατείας για τις άδικες μνημονιακές περικοπές. 

02-04-25 
Η Π.Ο.ΑΣ.Υ. τίμησε την επέτειο των απελευθερωτι-
κών αγώνων της Κύπρου. Συναντήσεις με τον Αρ-
χηγό της Αστυνομίας Κύπρου και τον Κλάδο Αστυ-
νομικού Σώματος - ΙΣΟΤΗΤΑ 

05-04-25 
Άλλο ένα τροχαίο έγκλημα με θύμα αυτή τη φορά και 
μια συνάδελφό μας του Αστυνομικού Τμήματος Σι-
θωνίας, ήρθε να υπενθυμίσει σε όλους πόσο απέχου-
με ακόμα ως οργανωμένο κράτος και κοινωνία από 
την εμπέδωση συνθηκών οδικής ασφάλειας και πο-
λιτισμένης συμπεριφοράς στους ελληνικούς δρόμους. 

10-04-25 
O Πρόεδρος της Ομοσπονδίας κ. Γρηγόρης ΓΕΡΑ-
ΚΑΡΑΚΟΣ απηύθυνε αγωνιστικό κάλεσμα χαιρετί-
ζοντας τις εργασίες του 25ου Πανελλαδικού Συνε-
δρίου της Π.Ο.Α.Σ.Α. 

11-04-25 
Συνάντηση με τον Υπουργό Υγείας για Νοσοκομείο 
Ελληνικής Αστυνομίας, τη «συνυπηρέτηση» και τις 
ακούσιες νοσηλείες 

14-04-25 
Άσκηση πιλοτικής αγωγής μελών του Δ.Σ. και πα-
ρέμβαση των Ομοσπονδιών υπέρ της επαναφοράς 
των επιδομάτων εορτών και αδείας. 

15-04-25 
Εαρινή Σύνοδος της EuroCOΡ: Δημόσια αναγνώρι-
ση της υπεράσπισης των Ελλήνων Αστυνομικών, 
αλλά και του ευρωπαϊκού κύρους της Π.Ο.ΑΣ.Υ. 

09-05-25 
Σημαντικό βήμα για την διάσωση των Κεντρικών 
Ιατρείων και την ενίσχυση των υγειονομικών υπη-
ρεσιών. 

15-05-25 
Συνάντηση με τον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυνο-
μίας, Αντιστράτηγο κ. Δημήτριο ΜΑΛΛΙΟ, για τις 
δαπάνες μετακίνησης στο ΟΑΚΑ. 

20-05-25 
Με τον αγώνα της Ομοσπονδίας επεκτείνεται ανα-
δρομικά το πτητικό επίδομα των 1.000 ευρώ στα 
πληρώματα των αστυνομικών ελικοπτέρων. 

17-06-25 
Με τον προσήκοντα σεβασμό τελέστηκαν και φέτος 
τα τρισάγια στη μνήμη του συναδέλφου μας Νεκτά-
ριου ΣΑΒΒΑ και του Γεωργίου ΑΝΔΡΙΤΣΟΠΟΥΛΟΥ. 

25-06-25 
Υπέρ της καθιέρωσης ανταποδοτικών πόρων για 
την ενίσχυση του ΤΑΠΑΣΑ ο Αναπληρωτής Υπουρ-
γός Μεταφορών και Υποδομών. 

26-06-25 
Μαζική συμμετοχή στη συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
που θα πραγματοποιήσουμε την Παρασκευή 5 Σε-
πτεμβρίου 2025, στο Λευκό Πύργο. 
  

Μ ε τον Υπουργό Προστασίας του Πο-
λίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ, το Γε-
νικό Γραμματέα Δημόσιας Τάξης κ. 

Παναγιώτη ΣΤΑΘΗ και τον Αρχηγό της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, Αντιστράτηγο κ. Δημήτριο 
ΜΑΛΛΙΟ συναντήθηκε ο Πρόεδρος της Ομο-
σπονδίας κ. Γρηγόρης ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ και 
επέδωσε σχέδιο τροπολογίας του Π.Δ. 
100/2003 με σκοπό τη θεσμοθέτηση του 
δικαιώματος των ανύπαντρων μητέρων να 
αιτούνται απόσπαση στον τόπο συμφερόντων 
τους. 

Το αίτημα είχε συζητηθεί κατά την πρό-
σφατη συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβου-
λίου της Ομοσπονδίας (30 Ιουνίου 2025), 
μετά από εισήγηση του Προέδρου του Δ.Σ. κ. 
Αθανάσιου ΝΤΑΒΟΥΡΑ και έτυχε της ομό-
φωνης απόφασής του, ως επιβεβλημένο μέ-
τρο της Πολιτείας που θα προσεγγίζει με 
ευαισθησία και πραγματικό ενδιαφέρον την 
προστασία της αστυνομικής οικογένειας, 
ιδίως δε της μονογονεϊκής. 

Επίσης τονίσαμε ότι οι ανύπαντρες μητέρες 
αστυνομικοί επωμίζονται μόνες τους το βά-
ρος της ανατροφής και φροντίδας των τέ-
κνων τους, χωρίς τη στήριξη συζύγου, ο δε 
ιδιαίτερα απαιτητικός και συχνά απρόβλεπτος 
χαρακτήρας της αστυνομικής υπηρεσίας, κα-
θιστά εξαιρετικά δύσκολη την καθημερινότη-
τά τους. Ευνόητο είναι ότι, όταν υπηρετούν 
μακριά από το οικογενειακό και κοινωνικό 
τους περιβάλλον, όπου θα μπορούσαν να τύ-
χουν στήριξης από συγγενικά πρόσωπα, η 
άσκηση των αστυνομικών καθηκόντων λει-
τουργεί επιβαρυντικά με προφανείς συνέπει-
ες. 

Η δυνατότητα απόσπασης, εξάλλου, στον 
τόπο συμφερόντων τους θα διευκολύνει την 
άσκηση των μητρικών τους καθηκόντων και 
θα συμβάλει στην ομαλή ψυχοκοινωνική 
ανάπτυξη των τέκνων τους. Παράλληλα, αυτή 
η διοικητική μέριμνα, θα λειτουργήσει και 
υπέρ της ίδιας της Υπηρεσίας, αφού μια συ-
νάδελφος θα τυγχάνει της άμεσης υποστήρι-

ξης της Διοίκησης, ώστε αυτή να είναι συνε-
πής και αποτελεσματική στα όποια καθήκοντά 
της, με θετικό αντίκτυπο εν τέλει τόσο στην 
ποιότητα ζωής των αστυνομικών όσο και 
στην εύρυθμη λειτουργία του Σώματος. 

Με γνώμονα, επομένως, τη συνταγματικά 
κατοχυρωμένη προστασία της μητρότητας 
(άρθρο 21 του Συντάγματος), την αρχή της 
μεταχείρισης και τη μέριμνα για τις ευάλωτες 
κοινωνικές ομάδες, κρίνεται αναγκαία η επέ-
κταση του ευεργετήματος ετήσιας απόσπασης 
και σε αυτές, υπό τις ίδιες προϋποθέσεις που 
ισχύουν για τους έχοντες την επιμέλεια τέ-
κνων. 

Τέλος, καλέσαμε τον κ. Υπουργό να απο-
δεχθεί την προτεινόμενη ρύθμιση, συμβάλ-
λοντας από την πλευρά του στη στήριξη του 
θεσμού της οικογένειας και της γυναικείας 
συμμετοχής σε κρίσιμες υπηρεσίες του κρά-
τους, όπως ακριβώς επιτάσσει και η κυβερ-
νητική πολιτική κοινωνικής συνοχής και σε-
βασμού των ανθρωπίνων δικαιωμάτων.

Κατατέθηκε στην Πολιτική και Φυσική 
Ηγεσία η τροπολογία του Π.Δ.100/2003  

για τις αποσπάσεις ανύπαντρων μητέρων

Η Ομοσπονδία μας αναδεικνύοντας το 
μείζον πρόβλημα στέγασης και διαβίω-
σης των υπηρετούντων στη ΓΑΔΑ, με 

επιστολή της στην Υπουργό Κοινωνικής Συνο-
χής και Οικογένειας κα Δόμνα ΜΙΧΑΗΛΙΔΟΥ, 
με κοινοποίηση στον Υπουργό Προστασίας του 
Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ και στον 
Υπουργό Ανάπτυξης κ. Παναγιώτη ΘΕΟΔΩΡΙ-
ΚΑΚΟ ζήτησε να συμπεριληφθούν και οι υπη-
ρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής στο μέτρο 
της επιδότησης ενοικίου: 

Αξιότιμη Κυρία Υπουργέ, 
Απευθυνόμαστε προς εσάς προκειμένου να 

εκφράσουμε την ιδιαίτερη ικανοποίησή μας 

αναφορικά με τις πρόσφατες ανακοινώσεις σας 
σχετικά με την οικονομική στήριξη δημοσίων 
λειτουργών -συμπεριλαμβανομένων των αστυ-
νομικών- που υπηρετούν σε νησιά, ορεινά χω-
ριά και περιοχές υψηλού κόστους στέγασης. 

Επειδή, ως Ομοσπονδία, γνωρίζουμε πραγ-
ματικά τις ανάγκες του αστυνομικού προσωπι-
κού και τα αιτήματά του για αξιοπρεπή διαβίω-
ση, θέλουμε να λάβετε υπόψη σας, ενόψει και 
της εξειδίκευσης των μέτρων αυτών και της 
ανακοίνωσής τους, από τον ίδιο τον κ. Πρω-
θυπουργό κατά τα εγκαίνια της Διεθνούς Έκ-
θεσης Θεσσαλονίκης, ότι στις περιοχές αυτές 
επιβάλλεται να ενταχθεί και το Λεκανοπέδιο της 

Αττικής. Οι δύσκολες συνθήκες ζωής και οι αν-
τίξοες – επικίνδυνες συνθήκες εργασίας, σε 
συνδυασμό με τις μισθολογικές απολαβές, την 
ακρίβεια και άλλα βάρη, καθιστούν εκ των ων 
ουκ άνευ τη συμπερίληψη και αυτών των συ-
ναδέλφων μας είτε με την επιδότηση του ενοι-
κίου, είτε με την επιδότηση μέρους τυχόν στε-
γαστικού δανείου, είτε με άλλη διαδικασία που 
είμεθα σε θέση να συζητήσουμε, εξυπηρετών-
τας τον κοινό μας στόχο. 

Η Ομοσπονδία, ζήτησε επίσης, συνάντηση με 
την κα Υπουργό, προκειμένου να την ενημερώ-
σει λεπτομερέστερα για το πρόβλημα και την 
πρότασή της. 

Να συμπεριληφθούν και οι υπηρετούντες 
στο Λεκανοπέδιο Αττικής  

στο μέτρο της επιδότησης ενοικίου

Αναπόσπαστο στοιχείο της καθημερινότητάς μας αποτελεί πλέον η χρήση κινητού τηλεφώνου.  
Το γεγονός όμως ότι ακόμα και όταν οδηγούν αρκετοί δεν μπορούν να συγκρατηθούν,  

δημιουργεί νέα δεδομένα με τραγικές συνέπειες. Προσοχή λοιπόν. Ο νέος ΚΟΚ δεν αστειεύεται. 
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Εν μέσω παγκόσμιας αβεβαιότητας 
και των συνεπαγόμενων ε -
πιπτώσεων στην αδιάκοπη λει-

τουργία των Σωμάτων Ασφαλείας και 
Ενόπλων Δυνάμεων, πραγματοποιήθη-
κε φέτος η κοινή σύσκεψη των Ομο-
σπονδιών μας, ενόψει και των εξαγγε-
λιών του Πρωθυπουργού κ. Κυριάκου 
ΜΗΤΣΟΤΑΚΗ, τον προσεχή Σεπτέμβριο, 
με αφορμή τα εγκαίνια της 89ης Διε-
θνούς Έκθεσης Θεσσαλονίκης. 

Δυστυχώς, οι πολεμικές συγκρού-
σεις των τελευταίων ετών (Ουκρανία, 
Γάζα, Μέση Ανατολή, ειδικά με τα 
πλήγματα σε πυρηνικές εγκαταστά-
σεις του Ιράν, έξαρση της λαθρομε-
τανάστευσης και των προσφυγικών 
ροών κ.λπ.) δημιουργούν μια νέα κα-
τάσταση τόσο για τους ένστολους 
όσο και για τη χώρα μας συνολικά. 

Η εύλογη ανησυχία, όλων όσων εί-
ναι ταγμένοι να φυλάττουν Θερμοπύ-
λες «με το δάκτυλο στη σκανδάλη», 
εξαιτίας ακριβώς αυτών των νέων δε-
δομένων, έρχεται όμως να προστεθεί 
στην ήδη από καιρό, εργασιακή και 
οικονομική μας αβεβαιότητα. Από τη 
δική μας πλευρά, βεβαίως, έχουμε εγ-
καίρως διατυπώσει τα αιτήματά μας. 
Αιτήματα για την εργασιακή-υπηρε-
σιακή θωράκιση, την αποτελεσματική 
λειτουργία και την προσωπική – οικο-
γενειακή αξιοπρεπή διαβίωση. Λαμ-
βάνοντας υπόψη, ειδικότερα, ότι: 
- η παγκόσμια αβεβαιότητα και οι γε-

ωπολιτικές αναταράξεις επιβαρύ-
νουν δραματικά όλους τους ένστο-
λους (νέα καθήκοντα - αυξημένη 
επιχειρησιακή ετοιμότητα). 

- τα εργασιακά προβλήματα οξύνον-
ται, ενώ τα αναγκαία μέσα και ατο-
μικά εφόδια δεν ανανεώνονται με 
τον ρυθμό που απαιτείται. 

- οι κίνδυνοι αυξάνονται δραματικά 
ενώ οι παθόντες εν ώρα υπηρεσίας 
πολλαπλασιάζονται ακόμα και λόγω 
ακραίων κρουσμάτων αυτοχειριών. 

- η ακρίβεια μαστίζει τον οικογενει-
ακό προϋπολογισμό, κλονίζοντας το 
επίπεδο ζωής μας. 

ΚΑΛΟΥΜΕ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ να 
συμμεριστεί τις αγωνίες όλων των εν-
στόλων και ΝΑ ΣΤΑΘΕΙ ΔΙΠΛΑ ΜΑΣ, 
όπως επιτάσσει και η καθημερινή, ενερ-
γή ανταπόκριση όλων στο καθήκον. 

Ως θεσμικοί εκπρόσωποί τους, πα-
ρακολουθούμε αγωνιωδώς τις κυβερ-
νητικές εξαγγελίες και αποφάσεις για 
τη βελτίωση, ειδικότερα, των οικονο-
μικών απολαβών. Οφείλουμε όμως 
ξανά να τονίσουμε ότι, τυχόν απομά-
κρυνση από την ακολουθητέα πολιτι-
κή του ενιαίου και αδιαίρετου χαρα-
κτήρα της αποζημίωσης της εργασίας 
μας, θα συνιστά εξαιρετικά δυσμενή 
εξέλιξη η οποία σίγουρα θα δημιουρ-
γήσει κρίση εμπιστοσύνης 

Διότι το σύνολο των στελεχών των 
Ενόπλων Δυνάμεων και των Σωμάτων 
Ασφαλείας ακολουθεί μια συγκεκρι-
μένη και συνταγματικά κατοχυρωμένη 
οικονομική πολιτική, την οποία οφεί-
λουμε να προστατέψουμε ως κεκτη-
μένο δεκαετιών. 

Η αποστολή των Ενόπλων Δυνάμε-
ων και των Σωμάτων Ασφαλείας, και 
μάλιστα υπό τις παρούσες δραματικές 
εξελίξεις, αλίμονο αν αντιμετωπιζόταν 
με δημοσιονομικές λογικές. 

Το αξιόμαχο, το ηθικό, αλλά και η 
αξιοπρεπής διαβίωση των ενστόλων 
αξίζουν της διαρκούς μέριμνας της 
πολιτείας. 

Ουδείς δικαιούται να τορπιλίζει την 
αξιοπρέπειά μας! 

Γι’ αυτό ΑΠΟΡΡΙΠΤΟΥΜΕ διαχωρι-
σμούς σε πατρικίους και πληβείους 
που προωθούνται στο όνομα κάποιων 
δήθεν εξορθολογιστικών και εκσυγ-
χρονιστικών πειραμάτων. 

Γι’ αυτό ΚΑΛΟΥΜΕ τις Συναδέλφισ-
σες και τους Συναδέλφους μας σε 
μαζική συμμετοχή στη συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας που θα πραγματοποι-
ήσουν οι συνδικαλιστικοί μας φορείς, 
την Παρασκευή 5 Σεπτεμβρίου 2025, 
στο Λευκό Πύργο. 

Οι ένστολοι είναι ένα σώμα και μια 
ψυχή! Ψυχή τε και σώματι για την πα-
τρίδα!

ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΗ ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑΣ
Παρασκευή, 5 Σεπτεμβρίου 2025 

στην Θεσσαλονίκη, στον Λευκό Πύργο 
Οι ένστολοι είναι  

ένα σώμα και μια ψυχή! 
Ψυχή τε και σώματι  

για την πατρίδα!  
Όλοι στη συγκέντρωση 

διαμαρτυρίας
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ΗΟμοσπονδία, σε συνεργασία 
με τις άλλες Ομοσπονδίες, ευ-
θύς μόλις ανέκυψε ζήτημα 

άνισης μεταχείρισης των ενστόλων, 
προέβη σε σειρά ενεργειών και καταγ-
γελιών. Ειδικότερα, ανακοινώσαμε:  

 Ως θεσμικοί εκπρόσωποι των στε-
λεχών των Ενόπλων Δυνάμεων και 
των Σωμάτων Ασφαλείας, λαμβάνον-
τας υπόψη τα διαχρονικά οικονομικά 
μας αιτήματα σε σχέση με τις κατά 
καιρούς κυβερνητικές εξαγγελίες, δε-
σμεύσεις και αποφάσεις, οφείλουμε 
πρώτα απ’ όλα να συγχαρούμε τον 
Πρωθυπουργό κ. Κυριάκο ΜΗΤΣΟ-
ΤΑΚΗ και κυρίως τον Υπουργό Εθνι-
κής Αμύνης κ. Νίκο ΔΕΝΔΙΑ για τη 
σημερινή εξαγγελία της αναπροσαρ-
μογής του μισθολογίου των στελεχών 
των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρόκειται 
για μέτρα που σίγουρα θα αποτελέ-
σουν ανάσα και ανακούφιση για τους 
δικαιούχους συναδέλφους μας και 
πρέπει αυτό να αναγνωρισθεί και να 
πιστωθεί στους εμπνευστές τους. 

Όμως, σύμφωνα με το Νόμο 
4472/2017 και συγκεκριμένα με το 
Άρθρο 123, καθορίζεται ενιαίο ειδικό 
μισθολόγιο για «Τα Στελέχη των Ενό-
πλων Δυνάμεων και αντίστοιχων της 
Ελληνικής Αστυνομίας, του Πυροσβε-
στικού και Λιμενικού Σώματος – Ελ-
ληνικής Ακτοφυλακής». Τίθενται, επο-
μένως, ορισμένα εύλογα ερωτήματα: 
- Κατά πόσον οι σημερινές εξαγγελίες 

της Κυβέρνησης αφορούν το σύνολο 
των στελεχών των Ενόπλων Δυνά-
μεων και των Σωμάτων Ασφαλείας; 

- Πρόκειται να εφαρμοστούν οι ανα-
μενόμενες μισθολογικές αυξήσεις 
μονομερώς και μόνο για τις Ένοπλες 
Δυνάμεις, παραβιάζοντας την ακο-

λουθούμενη αναπόσπαστη και αδιαί-
ρετη, έως τώρα, μισθολογική πολιτική 
– κοινή για στρατιωτικούς, αστυνο-
μικούς, πυροσβέστες και λιμενικούς; 

- Πρόκειται, άραγε, για ειλημμένη 
πολιτική απόφαση δημιουργίας 
ενός ξεχωριστού μισθολογίου για 
τους στρατιωτικούς με πρωτοβουλία 
του κ. ΥΕΘΑ, ή μήπως διακρίνεται 
πίσω από όλα αυτά, άλλο ένα φιά-
σκο λανθασμένης πληροφόρησης 
ως προς το εύρος των δικαιούχων 
των όποιων νέων αυξήσεων; 
Εάν πρόκειται για το τελευταίο, 

οφείλουμε να υπενθυμίσουμε ότι η 
πρόσφατη αναγνώριση της επικινδυ-
νότητας της εργασίας των ενστόλων, 
αφορά το σύνολο των στελεχών των 
Ενόπλων Δυνάμεων και των Σωμάτων 
Ασφαλείας (Νόμος 5167/2024). 

Πώς λοιπόν γίνεται το Δεκέμβριο 
του 2024 να αποτελούμε όλοι ένα 
ενιαίο σύνολο και το Μάρτιο του 
2025 να εξαγγέλλεται ο διαχωρισμός 
σε πατρικίους και πληβείους που θα 
αμείβονται διαφορετικά; Αυτός ο δι-
χαστικός και παράλογος διαχωρισμός 
είναι κατάφορα αντισυνταγματικός, 
παραβιάζοντας πρώτα και κύρια την 
αρχή της ίσης μεταχείρισης και κατά 
δεύτερον έρχεται σε πλήρη αντίθεση 
με τις διαδοχικές αποφάσεις του ΣτΕ 
για το χαρακτήρα του ειδικού μισθο-
λογίου των ενστόλων. 

Είναι προφανές ότι, ως Ομοσπον-
δίες είμαστε κάθετα απέναντι σε τέ-
τοιες μεθοδεύσεις, τις καταδικάζουμε 
και προειδοποιούμε έγκαιρα τους εμ-
πνευστές τους να μην προχωρήσουν 
σε νομοθετικές πρωτοβουλίες που 
δεν θα περιλαμβάνουν το σύνολο των 
στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων και 

των Σωμάτων Ασφαλείας. 
Τέλος, καλούμε τα μέλη μας σε 

εγρήγορση για αγωνιστικές κινητο-
ποιήσεις στο αμέσως προσεχές διά-
στημα εφόσον η κυβερνητική πρωτο-
βουλία περιοριστεί και μείνει στο ση-
μερινό πεδίο εφαρμογής των εξαγγε-
λιών της. Αλλιώς, η επερχόμενη Με-
γάλη Εβδομάδα δυστυχώς δεν θα εί-
ναι μόνο θρησκευτικά μεγάλη… 

Επίσης, στη συνέχεια ακολούθησε 
νέα καταγγελία: 

Λαμβάνοντας υπόψη τις κυβερνη-
τικές ανακοινώσεις για τη μισθολογι-
κή πολιτική που ήδη εφαρμόζεται και 
κυρίως για αυτήν που θα εφαρμοστεί 
στο μέλλον, ανάλογα με τα δημοσιο-
νομικά περιθώρια και τις αντοχές της 
οικονομίας, σε συνέχεια των όσων 
έχουμε δηλώσει από 28 Μαρτίου 
2025 (ανακοίνωση Αρ. Πρωτ.: 
500/1/40), επανερχόμαστε, για να 
εκφράσουμε ξανά την αντίθεσή μας 
και τη σαφή προειδοποίηση προς κά-
θε αρμόδιο, ότι οι όποιες ρυθμίσεις 
θα πρέπει να διασφαλίζουν την ίση 
μεταχείριση των στελεχών των Ενό-
πλων Δυνάμεων και των Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπως τονίζεται και στις 
αποφάσεις του Συμβουλίου της Επι-
κρατείας για τις άδικες μνημονιακές 
περικοπές. 

Το ειδικό μισθολόγιο Ενόπλων Δυ-
νάμεων και Σωμάτων Ασφαλείας (ν. 
4472/2017) βασίζεται, ως γνωστόν, 
στον ιδιαίτερο χαρακτήρα της απο-
στολής των Υπηρεσιών τους και στις 
ιδιάζουσες, επικίνδυνες και ανθυγιει-
νές συνθήκες εργασίας του ανθρώπι-
νου δυναμικού τους, στον πυρήνα δε 
της φιλοσοφίας του, εμπεριέχει τα 
στοιχεία εκείνα που διασφαλίζουν το 

αξιόμαχο και το ηθικό όλων των έν-
στολων στελεχών, με όρους ισονο-
μίας, αξιοκρατίας και δίκαιης αποζη-
μίωσης των παρεχόμενων υπηρεσιών. 

Η Κυβέρνηση με τα έως τώρα δε-
δομένα και με τη δική μας επιμονή και 
άμεση αντίδραση, ανοίγει ξεκάθαρα 
τη διαδικασία αλλαγής του ειδικού μι-
σθολογίου και παραπέμπει τη συζήτη-
ση στο μέλλον με στόχο την ανακοί-
νωση των όποιων νέων μισθολογικών 
αλλαγών το Σεπτέμβριο, στη Διεθνή 
Έκθεση Θεσσαλονίκης. 

Θεωρούμε ότι η τακτική αυτή πρέπει 
να οδηγήσει σε μια δίκαιη και δημι-
ουργική αντιμετώπιση των οικονομι-
κών μας αιτημάτων και δη αυτών που 
άπτονται των επιβαλλόμενων αλλα-
γών του ισχύοντος νόμου 
4472/2017 για το ειδικό μισθολόγιο 
Ενόπλων Δυνάμεων και Σωμάτων 
Ασφαλείας. 

Για ένα τόσο σοβαρό ζήτημα - για το 
οποίο, ειρήσθω εν παρόδω, κατά την 
κατάρτιση του ισχύοντος μισθολογίου 
η τότε Κυβέρνηση μας είχε αγνοήσει 
επιδεικτικά- απαιτούμε από τη σημερι-
νή Κυβέρνηση του κ. Κυριάκου ΜΗ-
ΤΣΟΤΑΚΗ, να μην ακολουθήσει την 
πεπατημένη του αιφνιδιασμού και των 
αποκλεισμών. Ούτε να επαναληφθούν 
φαινόμενα επιλεκτικών επιδοματικών 
παροχών, όπως συνέβη π.χ με τη χο-
ρήγηση 600 ευρώ στην ΕΛ.ΑΣ. και στο 
Λ.Σ. – Ελληνική Ακτοφυλακή με αφορ-
μή την αντιμετώπιση της πανδημίας και 
του μεταναστευτικού, αλλά εξαιρώντας 
τις Ένοπλες Δυνάμεις. 

Προς αποφυγήν όλων αυτών, κα-
λούμε τα αρμόδια Υπουργεία Εθνικής 
Οικονομίας και Οικονομικών, Εθνικής 
Αμύνης, Προστασίας του Πολίτη, 

Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
και Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής 
Προστασίας, αναγνωρίζοντας εμπρά-
κτως την θεσμική υποχρέωση που 
έχουμε να συμμετέχουμε ενεργά σε 
συσκέψεις που αφορούν θεσμικά, 
εργασιακά και οικονομικά μας αιτή-
ματα, να ορίσουν άμεσα και εντός της 
προσεχούς εβδομάδας, ενημερωτικές 
συναντήσεις με τους αντίστοιχους εκ-
προσώπους μας ώστε να υπάρξει 
αμοιβαία ενημέρωση τόσο για τις θέ-
σεις της Κυβέρνησης όσο και επί των 
προτάσεών μας με σκοπό την έγκαιρη 
κατάληξη σε συγκεκριμένες δίκαιες 
και βιώσιμες νομοθετικές ρυθμίσεις. 

Επιδεικνύοντας καλή πίστη, με 
πρόσφατο το καλό προηγούμενο της 
θεσμοθέτησης της επικινδυνότητας 
της εργασίας, αναμένουμε την απο-
δοχή της πρότασής μας άμεσα, ώστε 
να αρχίσει ο διάλογος και η διαπραγ-
μάτευση για τη συνδιαμόρφωση του 
ειδικού μισθολογίου, τέτοιου που να 
φέρνει ξανά την ελπίδα και το χαμό-
γελο για μια καλύτερη υπηρεσιακή και 
προσωπική ζωή σε όλες και όλους -
γυναίκες και άνδρες των Σωμάτων 
Ασφαλείας και των Ενόπλων Δυνάμε-
ων της Πατρίδας μας. 

Αν παρ’ ελπίδα δεν συμβεί αυτό, 
μας οδηγείτε στο δρόμο του αγώνα 
και είναι μονόδρομος. 

Ως Ομοσπονδίες, έχουμε εν τέλει 
απόλυτη εμπιστοσύνη στον Πρωθυ-
πουργό της χώρας κ. Κυριάκο ΜΗ-
ΤΣΟΤΑΚΗ ότι τον Σεπτέμβριο από το 
βήμα της Δ.Ε.Θ. και σε συνέχεια της 
θεσμοθέτησης του επικινδύνου, θα 
εξαγγείλει αυτό που αυτός προσωπικά 
γνωρίζει και πιστεύει πως αξίζει για 
όλους τους ενστόλους.

ΤΟ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΕΙΝΑΙ ΕΝΙΑΙΟ,  
ΕΙΔΙΚΟ ΚΑΙ ΑΔΙΑΙΡΕΤΟ

Όχι στην άνιση μεταχείριση των στελεχών  
των Ενόπλων Δυνάμεων και των Σωμάτων Ασφαλείας

Στις 3 Απριλίου 2025 υποβά-
λαμε αίτημα συνάντησης με 
την Πολιτική και Φυσική Ηγε-

σία, με αντικείμενο συζήτησης το ει-
δικό μισθολόγιο Ενόπλων Δυνάμε-
ων και Σωμάτων Ασφαλείας 

Κύριε Υπουργέ, Κύριε Αρχηγέ, 
Το τελευταίο διάστημα έχει ανοίξει 

η συζήτηση για την κατάρτιση νέου 
μισθολογίου Ενόπλων Δυνάμεων, 
προκαλώντας εύλογη αναστάτωση 
στο αστυνομικό προσωπικό, καθό-
σον δεν υπήρξαν εξ αρχής αντίστοι-
χες αναφορές για αυξήσεις στους 
μισθούς των αστυνομικών. 

Το ειδικό μισθολόγιο Ενόπλων 
Δυνάμεων και Σωμάτων Ασφαλείας 
(ν. 4472/2017), ως κεντρική ιδέα, 
βασίζεται στον ιδιαίτερο χαρακτήρα 
της αποστολής των Υπηρεσιών τους 
και στις ιδιάζουσες, επικίνδυνες και 
ανθυγιεινές συνθήκες εργασίας του 
ανθρώπινου δυναμικού τους, στον 
πυρήνα δε της φιλοσοφίας του, εμ-
περιέχει τα στοιχεία εκείνα που δια-
σφαλίζουν το αξιόμαχο και το ηθικό 
όλων των ένστολων στελεχών, με 
όρους ισονομίας, αξιοκρατίας και 
δίκαιης αποζημίωσης των παρεχό-
μενων υπηρεσιών. 

Επειδή, χρειάστηκε η δική μας δη-
μόσια έκφραση ανησυχίας ως προς 
τις πραγματικές προθέσεις της Κυ-
βέρνησης και επειδή ήδη δια στόμα-
τος και του ιδίου του κ. Πρωθυ-
πουργού, η εξαγγελία και νομοθέ-
τηση των νέων αυξήσεων τοποθε-
τείται στους προσεχείς μήνες, ο θε-
σμικός μας ρόλος μας επιτάσσει να 
εκκινήσουμε τη διαδικασία διαλόγου 
για το μείζον ζήτημα της ίσης και δί-
καιης αμοιβής των συναδέλφων μας 
αστυνομικών, έτσι ώστε να απο-
φευχθούν λάθη του παρελθόντος, 
να διορθωθούν οι στρεβλώσεις και 

εν τέλει, να ψηφιστεί ένα μισθολό-
γιο που θα καλύπτει τις πραγματικές 
τους ανάγκες, αλλά και θα δίνει 
όραμα και προοπτική στην Ελληνική 
Αστυνομία. 

Αυτό βεβαίως, δεν μπορεί να γίνει 
με, εκ των προτέρων, όρους περι-
κοπών, στο όνομα της όποιας θεμι-
τής εξοικονόμησης πόρων και εξορ-
θολογισμού των λειτουργικών δα-
πανών. Οι λεγόμενες πάγιες ανελα-
στικές δαπάνες που περιλαμβάνουν 
και τις αμοιβές του προσωπικού, 
πρέπει να προστατεύονται ως κόρην 
οφθαλμού και όχι να μειώνονται 

χάριν άλλων σκοπιμοτήτων και μά-
λιστα εις βάρος του αγαθού της 
ασφάλειας των πολιτών και της ποι-
ότητας ζωής των στελεχών μας. 

Αναμένουμε, λοιπόν, να ορίσετε 
την πρώτη συνάντηση εργασίας τις 
αμέσως προσεχείς ημέρες, με τη βε-
βαιότητα ότι είμαστε όλοι σε θέση να 
ανταποκριθούμε στις προσδοκίες 
των ανθρώπων που μας εμπιστεύ-
τηκαν να τους εκπροσωπούμε, εμείς 
ως συνδικαλιστές κι εσείς ως αρμό-
διοι Υπουργοί της Κυβέρνησης για 
την αποτελεσματική λειτουργία της 
Ελληνικής Αστυνομίας.

Αίτημα συνάντησης με αντικείμενο συζήτησης το ειδικό  
μισθολόγιο Ενόπλων Δυνάμεων και Σωμάτων Ασφαλείας
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Αξιότιμοι Κύριοι και Κυρίες Βου-
λευτές,  
Η δίκαιη μισθολογική αποζη-

μίωση των εργαζομένων αστυνομι-
κών, είναι μια κρίσιμη παράμετρος, 
τόσο για την αποτελεσματικότητά 
τους όσο και για την αναγνώριση της 
σημασίας της αποστολής τους στην 
κοινωνία και στο κράτος. 

Επειδή, δυστυχώς, το αίτημα αυτό 
παραμένει ανοικτό, με αφορμή τη θε-
σμοθέτηση της επικινδυνότητας της 
εργασίας μας, αλλά και δηλώσεις 
υπουργικών στελεχών για την ανα-
γκαιότητα ενίσχυσης των οικονομι-
κών απολαβών των ενστόλων, κατά 
το 35ο πανελλαδικό μας συνέδριο, 
πριν από ένα μήνα ακριβώς, επικαι-
ροποιήσαμε τις θέσεις μας, αρχίζον-
τας ένα νέο κύκλο παρεμβάσεων, 
ώστε η Κυβέρνηση να προβεί στις 
αναγκαίες προς τούτο νομοθετικές 
πρωτοβουλίες. 

Ειδικότερα, λαμβάνοντας υπόψη 
και τις διαδοχικές, από αρχές του 

έτους, δηλώσεις του Υπουργού Εθνι-
κής Αμύνης κ. Νίκου ΔΕΝΔΙΑ για ένα 
νέο, δικαιότερο μισθολόγιο για τις 
Ένοπλες Δυνάμεις, ζητήσαμε ως θε-
σμικά αρμόδιοι, συναντήσεις με σκο-
πό την αμοιβαία ενημέρωση για ένα 
τόσο σοβαρό ζήτημα. 

Μάλιστα, στη συνέχεια, όταν ανα-
κοινώθηκε μονομερώς και ως «τετε-
λεσμένο» η αλλαγή του ισχύοντος ει-
δικού μισθολογίου (ν.4472/2017) 
σε συνεννόηση με τους Προέδρους 
όλων των Ομοσπονδιών και Ενώσεων 
των Σωμάτων Ασφαλείας και Ενόπλων 
Δυνάμεων καταγγείλαμε την εξέλιξη 
αυτή και ζητήσαμε να μην αλλάξει η 
φιλοσοφία του ειδικού μισθολογίου 
διότι μια τέτοια ανατροπή θα συνι-
στούσε ένα νέο διαχωρισμό των εν-
στόλων, σε πατρικίους και πληβείους. 

Πρώτιστος στόχος της Ομοσπον-
δίας μας, λοιπόν, όπως καταγράφεται 
και στο ομόφωνα εγκριθέν Ψήφισμα 
του 35ου Συνεδρίου, μετά τη θεσμο-
θέτηση της επικινδυνότητας της ερ-

γασίας και τις ρυθμίσεις για την προ-
στασία της αστυνομικής οικογένειας 
που ψηφίστηκαν πρόσφατα από τη 
Βουλή των Ελλήνων, είναι να υπάρ-
ξουν περαιτέρω έμπρακτα μέτρα οι-
κονομικής στήριξης (έως το 18ο έτος 
της ηλικίας και έως 24ο έτος εφόσον 
σπουδάζουν), των τέκνων θανόντων 
στο καθήκον αστυνομικών, ενώ σε 
ό,τι αφορά, το πάγιο αίτημά μας για 
ένα δίκαιο μισθολόγιο με βάση και τις 
αποφάσεις του Συμβουλίου της Επι-
κρατείας, αγωνιζόμαστε για τη ριζική 
ανατροπή των διατάξεων του ισχύον-
τος ειδικού μισθολογίου (ν.4472/ 
2017) και την έναρξη διαλόγου από 
μηδενική βάση. 

Ήδη, λαμβάνοντας υπόψη και τα 
αιτήματα του ευρύτερου συνδικαλι-
στικού κινήματος, διεκδικούμε: 

- Την επαναφορά των δώρων εορ-
τών και διακοπών (13ος και 14ος μι-
σθός). 

- Πραγματικές μισθολογικές αυξή-
σεις, αντίστοιχες της ακρίβειας και 

του πληθωρισμού με σκοπό την κά-
λυψη των αναγκών μας για αξιοπρεπή 
διαβίωση. 

- Θεσμοθέτηση κινήτρων ώστε να 
σταματήσει η αιμορραγία εξειδικευμέ-
νων στελεχών που παραιτούνται και 
αναζητούν καλύτερη μοίρα στον ιδιω-
τικό τομέα (πιστοποιήσεις, ανταγωνι-
στικές αποδοχές, προγράμματα επι-
βράβευσης). 

- Εναρμόνιση του επιδόματος ιδιαι-
τέρων συνθηκών εργασίας των υπηρε-
τούντων στα Σώματα Ασφαλείας με αυ-
τό των Ενόπλων Δυνάμεων, καθόσον 
υπάρχει διαφορά περίπου 60 ευρώ. 

- Πραγματική αμοιβή -ουσιαστική 
αύξηση του ποσού- για την 6η ημέρα 
εργασίας (πέραν του πενθημέρου) και 
εναρμόνιση με τα ισχύοντα στο δημό-
σιο. Θεσμοθέτηση για τις Κυριακές, 
εξαιρέσιμες, αργίες, υπερωρίες. 

- Αύξηση της αποζημίωσης για τη 
νυκτερινή εργασία. 

- Επέκταση του μηνιαίου επιδόμα-
τος παραμεθορίου, ύψους 130 ευρώ, 

σε όλες τις παραμεθόριες περιοχές 
της χώρας. 

- Εφαρμογή του άρθρου 37 Ν. 
5079/2023 για την χιλιομετρική 
αποζημίωση στελεχών των Σωμάτων 
Ασφαλείας, ήτοι 0,20 ευρώ ανά χι-
λιόμετρο και να επιτρέπεται η χρήση 
Ι.Χ.Ε., ως μεταφορικού μέσου. 

 Αξιότιμοι Κύριοι και Κυρίες Βου-
λευτές, 

Με την επιστολή μας αυτή, επιχει-
ρήσαμε να σας καταστήσουμε κοινω-
νούς των σημαντικότερων οικονομι-
κών μας αιτημάτων αυτήν την περίο-
δο, τονίζοντας την πάγια θέση μας για 
τη διατήρηση και μη καταστρατήγηση 
του πνεύματος του ισχύοντος κοινού, 
ειδικού μισθολογίου Σωμάτων Ασφα-
λείας και Ενόπλων Δυνάμεων, έτσι 
ώστε και οι οποιεσδήποτε μελλοντικές 
αυξήσεις, να είναι ίδιες και καθολικές 
για όλους τους ένστολους. 

Σας καλούμε για την άμεση και δη-
μόσια συμπαράστασή σας στον αγώ-
να μας.

Ανοιχτή Επιστολή προς τους  
κ.κ. Βουλευτές του Ελληνικού Κοινοβουλίου  

για το ειδικό μισθολόγιο Σ.Α. - Ε.Δ.

Οι Ομοσπονδίες των Σωμάτων 
Ασφαλείας και Ενόπλων Δυ-
νάμεων, μετά την επιτυχή κα-

τάληξη των αγώνων τους για την 
αναγνώριση του επαγγέλματός μας 
ως επικίνδυνου, έχουν ταχθεί με 
ομόφωνες αποφάσεις των Διοικητι-
κών Συμβουλίων τους (όπως και στο 
παρελθόν με αγωγές), υπέρ της επα-
ναφοράς των επιδομάτων εορτών 
και αδείας στα στελέχη των Σωμάτων 

Ασφαλείας, στο ύψος 13ου και 14ου 
μισθού, που καταβάλλονταν με τις 
διατάξεις του Ν. 3205/2003. Προς 
τούτο έχει αποφασισθεί, αρχικά, η 
άσκηση πιλοτικής αγωγής μελών του 
Δ.Σ. και παρέμβαση των Ομοσπον-
διών υπέρ αυτής. 

Όμως, μετά τις τελευταίες εξελί-
ξεις, με την προσφυγή της Ένωσης 
Δικαστών και Εισαγγελέων στο Μι-
σθοδικείο και το δυναμικά διαμορ-

φούμενο κλίμα, θα είναι ισχυρότερο, 
διαπραγματευτικά, και οι Ενώσεις, 
και κατά συνέπεια οι συνάδελφοί 
μας, να προχωρήσουν από την πλευ-
ρά τους στην δικαστική και δη ανα-
δρομική διεκδίκηση των δώρων - 
επιδομάτων, με την άσκηση ομαδι-
κών αγωγών μέσω των Ενώσεων. 
Απώτατος σκοπός όλων, καταφανέ-
στατα, είναι η μισθοδοτική μας απο-
κατάσταση. 

Συνεπώς, προκειμένου να απο-
φευχθεί οποιοσδήποτε αιφνιδιασμός 
ή κίνδυνος παραγραφής των ανα-
δρομικών αξιώσεων, τη δεδομένη 
χρονική στιγμή και με τα ως άνω δε-
δομένα, κρίνεται επιβεβλημένη η πά-
ση δυνάμει αγωνιστική διεκδίκηση. 

Είναι ξεκάθαρο, ότι οι Ομοσπον-
δίες δεν επιθυμούν, καθ’ ουδένα 
τρόπο, να επιτρέψουν να πλανάται η 
παραμικρή υποψία ότι στον αγώνα 

αυτό χωράνε αστερίσκοι, εξαιρέσεις 
και μικροπολιτικές λογικές. 

Οι Ομοσπονδίες μας θα συνεχί-
σουν με συνέπεια και αποφασιστικό-
τητα την παράλληλη συνδικαλιστική 
διεκδίκηση του 13ου και 14ου μι-
σθού και θα παράσχουν κάθε δυνατή 
συνδρομή, εφόσον αυτή ζητηθεί, για 
τα πρακτικά ζητήματα που πιθανόν 
θα ανακύψουν.

Δικαστική και δη αναδρομική διεκδίκηση  
των δώρων – επιδομάτων

Συντασσόμαστε πλήρως με την 
Ένωση Δικαστών και Εισαγγε-
λέων η οποία εδώ και επτά μή-

νες ζητάει επίμονα συνάντηση με το 
Υπουργείο Οικονομικών προκειμένου 
να υποβάλει το αίτημα επαναφοράς 
των Δώρων σε εργαζόμενους και 
συνταξιούχους του δημόσιου τομέα. 

Το Υπουργείο αρνείται να τη δεχ-
θεί, επιδεικνύοντας πρωτοφανές 
δείγμα έλλειψης σεβασμού μέσα σε 
μία περίοδο έντονης κοινωνικής αμ-
φισβήτησης των θεσμών, αν και η 
Ένωση έχει προβεί σε δεκάδες συ-
ναντήσεις με την ΑΔΕΔΥ και άλλους 

φορείς, μεταξύ αυτών και με την 
Ομοσπονδία μας, στις 05 Φεβρουα-
ρίου 2025. 

Κατά την προφητική εκείνη συνάν-
τηση, διαπιστώθηκε ταύτιση απόψε-
ων ως προς την αναγκαιότητα επα-
ναφοράς των επιδομάτων εορτών και 
αδείας, καθώς κανένας εξαιρετικός 
λόγος από αυτούς που υπήρχαν, 
εξακολουθεί να υφίσταται, 15 έτη 
μετά τις πρώτες περικοπές και την 
ολική κατάργηση των επιδομάτων. 

Στηρίζουμε επομένως τον αγώνα 
της Ένωσης Δικαστών και Εισαγγε-
λέων, τονίζοντας ότι οι υπεκφυγές 

και οι αστήρικτες δικαιολογίες της 
Κυβέρνησης για τη μη επαναφορά 
των Δώρων, συνιστούν αυθαίρετη 
και παράνομη πράξη. 

«Το επιχείρημα της έλλειψης δη-
μοσιονομικού χώρου», όπως τονίζε-
ται σε σχετική ανακοίνωση και της 
Ένωσης Δικαστών και Εισαγγελέων, 
«εύκολα αποδομείται από τα επίσημα 
στοιχεία της Eurostat που παρου-
σιάζουν αύξηση του πραγματικού 
κατά κεφαλήν ΑΕΠ στην Ελλάδα κα-
τά 7,7% την τετραετία που μας πέ-
ρασε, ποσοστό υπερδιπλάσιο του 
μέσου όρου της Ευρωπαϊκής Ένω-

σης που ήταν 3,3% και τριπλάσιο της 
Ευρωζώνης (2,3%). Η ελληνική οι-
κονομία αναπτύσσεται με ρυθμούς 
2,5% δηλαδή τριπλάσιους σε σχέση 
με την υπόλοιπη ευρωζώνη. Τα πλε-
ονάσματα του 2024 είναι κατά πολύ 
μεγαλύτερα από αυτά που είχαν αρ-
χικά προβλεφθεί. Είναι συνεπώς, κυ-
βερνητική επιλογή και όχι αδυναμία 
η εξακολούθηση της αποστέρησης 
μισθών και συντάξεων από τους δι-
καιούχους». 

Ας έχουν, λοιπόν, υπόψη τους στο 
οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνη-
σης ότι το ψέμα έχει κοντά ποδάρια 

και ας ασκήσουν την επιβαλλόμενη 
από το ελληνικό σύνταγμα δημιουρ-
γική και δίκαιη οικονομική πολιτική, 
αντί να επιμένουν σε άγριες φορο-
εισπρακτικές για τους εργαζόμενους, 
πολιτικές. Δώστε τέλος στη στέρηση 
των Δώρων από συνταξιούχους και 
εργαζόμενους. 

Είναι χρήματα που τα δικαιούνται 
και τα χρειάζονται για να συμπληρώ-
σουν μισθούς και συντάξεις πείνας. 
Περικοπές που επιβλήθηκαν την πε-
ρίοδο των Μνημονίων και που δυ-
στυχώς με δική σας ευθύνη δεν τερ-
ματίζονται τώρα!

Συντασσόμαστε πλήρως με τον αγώνα  
της Ένωσης Δικαστών και Εισαγγελέων  

για την επαναφορά των Δώρων
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Κατά την τακτική του συνεδρία-
ση, στις 30 Ιουνίου 2025, το 
Διοικητικό Συμβούλιο ενημε-

ρώθηκε από τον Πρόεδρο της Εκτε-
λεστικής Γραμματείας κ. Γρηγόρη ΓΕ-
ΡΑΚΑΡΑΚΟ για τις πρόσφατες δρα-
στηριότητες της Ομοσπονδίας και εν 
συνεχεία συζητήθηκαν και ορισμένα 
θέματα που τέθηκαν από μέλη του 
σχετικά με αιτήματα και λειτουργικά 
ζητήματα του συνδικαλιστικού μας κι-
νήματος. 

Ειδικότερα, ο Πρόεδρος της Ομο-
σπονδίας έδωσε έμφαση στην τε-
λευταία κοινή απόφαση των Προ-
έδρων των Ομοσπονδιών των Σω-
μάτων Ασφαλείας και Ενόπλων Δυ-
νάμεων για την κοινή συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας στο Λευκό Πύργο, στις 
5 Σεπτεμβρίου 2025 (ώρα 17:00), 
τονίζοντας ότι εκτός από το εύλογο 
ενδιαφέρον μας για το ακριβές πε-
ριεχόμενο των εξαγγελιών του κ. 
Πρωθυπουργού, ιδίως μετά την ανα-
στάτωση που προκάλεσαν οι αρχικές 
δηλώσεις ορισμένων κυβερνητικών 
στελεχών περί αυξήσεων των μι-
σθών μόνο των στρατιωτικών, εξί-
σου σημαντικό είναι και το αίτημά 
μας για αποζημίωση της υπερεργα-
σίας. Το αίτημα αυτό πρέπει να ανα-
δειχθεί και να συμπεριληφθεί στο 
κοινό ψήφισμα των Ομοσπονδιών, 
ώστε να γίνει κατανοητό το μέγεθος 
της αδικίας που υφίστανται όλοι 
όσοι εργάζονται επιπλέον του προ-

βλεπόμενου χρόνου εργασίας, χωρίς 
να πληρώνονται. Ειδικά, δε για τις 
μισθολογικές μας απολαβές, ζήτησε 
να μην γίνεται παρανόηση των διεκ-
δικήσεών μας, διότι οι αναμενόμε-
νες εξαγγελίες του Πρωθυπουργού, 
απ’ ό,τι φαίνεται, θα αφορούν μόνο 
κάποιες βελτιωτικές παρεμβάσεις 
στο ήδη υπάρχον ειδικό μισθολόγιο 
και όχι ένα νέο μισθολόγιο. 

Επίσης, ζήτησε να πορευτούμε όλοι 
μαζί ενωτικά ώστε να υπάρξει μεγάλη 
συμμετοχή στην επικείμενη συγκέν-
τρωση της Θεσσαλονίκης, στόχος ο 
οποίος υπηρετείται και με τη σύγκλη-
ση του Γενικού Συμβουλίου των Πρω-
τοβαθμίων μας Ενώσεων το τελευταίο 
10ήμερο του Ιουλίου, στην Αθήνα. 

Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος αναφέρ-
θηκε επιγραμματικά στις πρόσφατες 
παρεμβάσεις της Εκτελεστικής Γραμ-
ματείας που αφορούσαν: 

Α) τις καταγγελίες του Προέδρου 
της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Κιλκίς, για τις οποίες υπήρξε άμεση 
αντίδραση της Ομοσπονδίας με σχε-
τικό έγγραφο προς τον Αρχηγό της 
Ελληνικής Αστυνομίας (από 25 Ιου-
νίου 2025, Αρ. Πρωτ.: 315 /2/46α), 
αλλά και προσωπική επικοινωνία - 
έκφραση συμπαράστασης προς τον 
ίδιο, ως πράξη ενεργής στήριξης σε 
ό,τι απόφαση ληφθεί από την Ένωση 
ενάντια στο εργασιακό bullying για 
την προστασία του. 

Β) τη συνάντηση με τον Αναπληρω-

τή Υπουργό Μεταφορών και Υποδο-
μών κ. Κωνσταντίνο ΚΥΡΑΝΑΚΗ με 
αντικείμενο την καθιέρωση ανταπο-
δοτικών πόρων για την ενίσχυση του 
αστυνομικού προσωπικού και του ΤΑ-
ΠΑΣΑ, διαδικασία ακινητοποίησης 
οχημάτων στο πλαίσιο της εφαρμογής 
του νέου Κώδικα Οδικής Κυκλοφο-
ρίας (από 25 Ιουνίου 2025, Αρ. 
Πρωτ.: 605/13/98-α έγγραφό μας). 
Για το θέμα θα υπάρξει νεότερη ενη-
μέρωση του Διοικητικού Συμβουλίου. 

Γ) την προσφορά ειδών ατομικής 
προστασίας σε αστυνομικούς και πυ-
ροσβέστες της Χίου μετά από αίτημα 
των τοπικών ενώσεων και σε συνερ-
γασία με την Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Ενώσεων Υπαλλήλων Πυροσβεστικού 
Σώματος (ανακοίνωση από 24 Ιουνί-
ου 2025, Αρ. Πρωτ.: 603/9/9α). 

Δ) τις αποσπάσεις με δαπάνες δη-
μοσίου χωρίς αποκλεισμούς και πρω-
τίστως σε εθελοντική βάση, όπως πα-
γίως τονίζουμε και διεκδικούμε, επι-
σημαίνοντας ειδικότερα και τη δυσμε-
νή αντιμετώπιση των υπηρετούντων 
στην Αττική και στη Θεσσαλονίκη που 
πρέπει να λάβει τέλος ώστε να υπάρ-
χει και εδώ ισονομία και ισοτιμία (έγ-
γραφο από 19 Ιουνίου 2025, Αρ. 
Πρωτ.: 401/3/331). 

Ε) τις συνεχιζόμενες προσλήψεις 
νέων εργασιακών ομάδων, αντί να 
γίνονται προσλήψεις μονίμων αστυ-
νομικών μέσω πανελληνίων εξετά-
σεων, όπως διαχρονικά και σταθερά 

διεκδικούμε (έγγραφο από 10 Ιου-
νίου 2025, Αρ. Πρωτ.: 401/4/8), 
ώστε να μη διαταράσσεται ο Κώδι-
κας Μεταθέσεων (μόριοδότηση) και 
λοιπά. 

Στ) στη δίκαιη επέκταση του πτητι-
κού επιδόματος (1.000 ευρώ) και στα 
πληρώματα των αστυνομικών ελικο-
πτέρων (ανακοίνωσή μας από 20 
Μαΐου 2025, Αρ. Πρωτ.:309/9/9β), 
δίνοντας τέλος σε μια κατάφωρη διά-
κριση και άνιση μεταχείριση. Ωστόσο, 
υπό διεκδίκηση τελεί ακόμα το αίτημά 
μας για την αποκατάσταση της αδι-
κίας που υφίστανται οι συνάδελφοι 
που υπηρετούν στην ΕΚΑΜ εν αντιθέ-
σει με τους του ΤΕΕΜ αν και υπάγον-
ται όλοι στην ίδια Διεύθυνση. 

Ακολούθησε αναλυτική συζήτηση 
ερωτημάτων και προτάσεων, όπως: 

- η αναγκαιότητα θεσμοθέτησης 
του δικαιώματος των ανύπαντρων 
μητέρων να αιτούνται απόσπαση στον 
τόπο συμφερόντων τους (προσθήκη 
στο άρθρο 19 του π.δ.100/2003), 
πρόταση που ψηφίστηκε ομόφωνα, 

 - η επιβεβαίωση του αιτήματός μας 
για άμεση ικανοποίηση εκ μέρους του 
Ιδρύματος Μέριμνας και Αριστείας 
των συσσωρευμένων αιτημάτων των 
συναδέλφων μας και η αξιόπιστη- 
αποτελεσματική του λειτουργία ως 
φορέα κοινωνικού χαρακτήρα που 
οφείλει την ύπαρξή του κυρίως στις 
εισφορές των μελών του και γι΄ αυτό 
εξάλλου ως συνδικαλιστικοί εκπρό-

σωποι έχουμε ιδιαίτερο ενδιαφέρον 
και απαιτούμε από την Πολιτική και τη 
Φυσική Ηγεσία να λάβει υπόψη μας 
τις προτάσεις μας για χρηστή διοίκη-
ση και διασφάλιση της βιωσιμότητάς 
του. Για το μείζον αυτό θέμα η Εκτε-
λεστική Γραμματεία τονίστηκε ότι 
πρέπει να βρίσκεται σε ετοιμότητα 
άμεσης παρέμβασης προς αποφυγήν 
τυχόν αιφνιδιασμών. 

- η ολοκλήρωση της ανέγερσης 
Μνημείου Πεσόντων Αστυνομικών 
στο χώρο του εκπαιδευτικού κέντρου 
της Ελληνικής Αστυνομίας στο Ρέθυ-
μνο, με δαπάνη της Ομοσπονδίας, να 
συνοδευτεί με τη συνεδρίαση του Δ.Σ. 
στο Ρέθυμνο, την ημέρα των αποκα-
λυπτηρίων του. 

- η απόδοση των κρατήσεων των 
μελών των Πρωτοβαθμίων Ενώσεων 
και άλλα θέματα. 

Η Ομοσπονδία, λαμβάνοντας υπό-
ψη τον πυκνό πολιτικό χρόνο που 
διανύουμε -παρά τη θερινή περίοδο- 
και διαθέτοντας τα αναγκαία αντανα-
κλαστικά, τη συσσωρευμένη εμπειρία 
μαχητικών διεκδικήσεων και συνδι-
καλιστικών θετικών αποτελεσμάτων, 
καλεί όλες τις Πρωτοβάθμιες Ενώσεις 
να εστιάσουν στον κοινό μας στόχο 
επ’ ωφελεία του συναδέλφου και της 
κοινωνίας που υπηρετούμε. 

Πορευόμαστε, κάνοντας πράξη το 
σύνθημα του 35ου συνεδρίου μας: 

Το δίκαιο και το νόμιμο στην εργα-
σία, είναι το θεμέλιο της κοινωνίας!

Το δίκαιο και το νόμιμο στην εργασία,  
είναι το θεμέλιο της κοινωνίας!

Κάλεσμα μαζικής συμμετοχής στην πανελλαδική συγκέντρωση διαμαρτυρίας των Ομοσπονδιών στη Θεσσαλονίκη το Σεπτέμβριο,  
κατά τη συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβουλίου

Συνεδρίασε στις 19 Μαΐου 
2025, το Διοικητικό Συμβούλιο 
της Ομοσπονδίας και σύμφω-

να με την Ημερήσια Διάταξη, ενημε-
ρώθηκε από τον Πρόεδρο της Εκτε-
λεστικής Γραμματείας κ. Γρηγόρη 
ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟ για τις παρεμβάσεις 
του Προεδρείου το τελευταίο διά-
στημα, ενώ έλαβε και συγκεκριμένες 
αποφάσεις για θέματα που τέθηκαν 
και συζητήθηκαν εκτενώς. 

Ειδικότερα, ο Πρόεδρος της Ομο-
σπονδίας αναφέρθηκε στην προ 
ημερών συνάντηση του Προεδρείου 
με τον Υπουργό Υγείας κ. Άδωνι ΓΕ-
ΩΡΓΙΑΔΗ, ο οποίος, όπως έχουμε 
ήδη ανακοινώσει και συζητήσει σε 
προηγούμενο Διοικητικό Συμβούλιο, 
πρότεινε να εξεταστεί από κοινού με 
το Υπουργείο Προστασίας του Πολί-
τη, το ενδεχόμενο επιλογής ενός νο-
σοκομείου με μικρή επισκεψιμότητα 
πολιτών στην Αττική, το οποίο θα 
ονομαστεί αστυνομικό και θα δέχε-

ται, κατά προτεραιότητα, εν ενεργεία 
και εν αποστρατεία αστυνομικούς, 
καθώς και τα προστατευόμενα μέλη 
τους.  

Ζήτησε δε, επειδή πάγια θέση της 
Ομοσπονδίας είναι η λειτουργία 
αστυνομικού νοσοκομείου, να ψη-
φιστεί και εγκριθεί επί της αρχής ως 
βάση συζήτησης, η πρόταση του 
Υπουργού Υγείας, ώστε μέσω συ-
ναντήσεων εργασίας να εξεταστούν 
οι λεπτομέρειες και αν είναι εφικτή 
και συμφέρουσα λύση η λειτουργία 
ενός τέτοιου νοσοκομείου. Η πρό-
ταση εγκρίθηκε ομόφωνα επί των 
παρόντων. 

Το δεύτερο θέμα που συζητήθηκε 
εκτενώς και έτυχε επίσης της ομό-
φωνης έγκρισης όλων των παρόν-
των μελών, αφορά στη διεκδίκηση 
του 13ου και 14ου μισθού (επιδο-
μάτων διακοπών και εορτών) με διά-
φορες δικονομικές διαδικασίες και 
ένδικα μέσα, όπως εξήγησε αναλυ-

τικά και ο Νομικός Σύμβουλος της 
Ομοσπονδίας κ. Χάρης ΜΠΟΥΚΟΥ-
ΒΑΛΑΣ. 

Ήδη, σύμφωνα με παλαιότερη 
απόφαση του Δ.Σ., έχει κατατεθεί 
αγωγή στο Μονομελές Πρωτοδικείο 
Αθηνών για την αναδρομική διεκδί-
κηση του 13ου και 14ου μισθού ξε-
χωριστά και από τα 27 μέλη του Δι-
οικητικού Συμβουλίου της Ομοσπον-
δίας, ενώ στη συνέχεια ασκήθηκε 
και παρέμβαση από την Ομοσπονδία 
ως δευτεροβάθμια συνδικαλιστική 
οργάνωση, θέτοντας δηλαδή υπό 
την αιγίδα της την όλη διεκδίκηση. 

Σε ό,τι αφορά την πιλοτική δίκη 
της ΑΔΕΔΥ που αναμένεται να εκδι-
καστεί στο Συμβούλιο της Επικρατεί-
ας την 6η Ιουνίου 2025 και αφορά 
όλους εν γένει τους δημοσίους 
υπαλλήλους, κατόπιν εισήγησης του 
Νομικού Συμβούλου, το Διοικητικό 
Συμβούλιο αποφάσισε να μην ασκη-
θεί σε αυτή τη φάση παρέμβαση, αλ-

λά λαμβάνοντας υπόψη την έκβαση 
αυτής της δίκης και τον ειδικό χα-
ρακτήρα του ειδικού μισθολογίου 
των ενστόλων, να επιφυλαχθεί για 
την άσκηση νέων ενδίκων μέσων ,εν 
ευθέτω χρόνω. 

Στη συνέχεια, το Διοικητικό Συμ-
βούλιο ενημερώθηκε από τον Πρό-
εδρο της Ομοσπονδίας κ. ΓΕΡΑΚΑ-
ΡΑΚΟ και για το νομοσχέδιο του 
Υπουργείου Εθνικής Αμύνης «Ρύθ-
μιση υγειονομικών θεμάτων των 
Ενόπλων Δυνάμεων και λοιπές δια-
τάξεις», το οποίο μετά από τις έντο-
νες διαμαρτυρίες μας ψηφίστηκε (Ν. 
5195 - ΦΕΚ 73 Α΄/9.5.2025) χω-
ρίς την προωθούμενη διάταξη για 
την ένταξη στα στρατιωτικά νοσοκο-
μεία των Κεντρικών Ιατρείων Αθη-
νών και Θεσσαλονίκης. 

Επίσης, ο ίδιος στάθηκε ιδιαίτερα 
στο πρόβλημα που ανέκυψε πριν 
από μερικές ημέρες και αφορούσε 
την αποζημίωση πολλών αστυνομι-

κών που μετακινήθηκαν από την 
επαρχία στην Αθήνα για τον τελικό 
του κυπέλου Ελλάδας.  

Η παρέμβαση της Ομοσπονδίας 
ευθύς μόλις ενημερώθηκε από τις 
Ενώσεις ότι υπήρχε περίπτωση μέ-
ρος της δαπάνης διανυκτέρευσης να 
βάρυνε συναδέλφους μας, ήταν 
άμεση.  

Μετά από συναντήσεις μας, η 
Ηγεσία έδωσε λύση. Τονίσαμε, 
όμως, ότι υπάρχουν ευθύνες που 
πρέπει να καταλογιστούν από την 
πλευρά της διοίκησης, με την ίδια 
ευαισθησία που αναζητούνται ευθύ-
νες ακόμα και για το πιο απλό πει-
θαρχικό παράπτωμα. 

Τέλος, τέθηκαν σε ψηφοφορία και 
εγκρίθηκαν δαπάνες που αφορούν 
τη διεξαγωγή του 35ου τακτικού συ-
νεδρίου της Ομοσπονδίας και υπο-
χρεώσεις της Π.Ο.ΑΣ.Υ., ως μέλους 
της EuroCop.

 Τι συζητήθηκε  
στο Διοικητικό Συμβούλιο του Μαΐου
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Συνεδρίασε στις 29 Απριλίου 
2025, το Διοικητικό Συμβούλιο 
της Ομοσπονδίας και σύμφωνα 

με την Ημερήσια Διάταξη, ενημερώ-
θηκε για τις ενέργειες της Εκτελεστι-
κής Γραμματείας το τελευταίο διάστη-
μα, ενώ συζητήθηκαν και θέματα που 
τέθηκαν εκ μέρους των μελών του. 

Ειδικότερα, ο Πρόεδρος της Ομο-
σπονδίας κ. Γρηγόρης ΓΕΡΑΚΑΡΑ-
ΚΟΣ, σηματοδοτώντας την πορεία του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος αμέ-
σως μετά τις εορτές του Πάσχα, ευ-
χήθηκε να υπάρξει από όλους η απαι-
τούμενη ενεργοποίηση και κοινή προ-
σπάθεια με στόχο την αποδοχή των 
αιτημάτων που έχουμε ήδη υποβάλλει 
στα αρμόδια υπουργεία, αλλά και 
όποιων άλλων τεκμηριωμένων προ-
τάσεων ανακύπτουν και έρχονται να 
απαντήσουν σε υπαρκτά προβλήματα 
και ανάγκες των συναδέλφων μας. 

Μάλιστα, έφερε ως παράδειγμα, κατ΄ 
αρχάς, την θετική έκβαση του αγώνα 
μας για την διατήρηση του υφιστάμε-
νου πλαισίου λειτουργίας των Κεντρι-
κών Ιατρείων Αθήνας και Θεσσαλονί-

κης, τονίζοντας ότι στο νομοσχέδιο 
του ΥΠΕΘΑ που συζητείται από χθες 
στη Βουλή, δεν υπάρχει η αρχική αρ-
νητική ρύθμιση για την υπαγωγή τους 
στα στρατιωτικά νοσοκομεία. Επίσης, 
αναφερόμενος στο διαχρονικό μας αί-
τημα για την ίδρυση Νοσοκομείου Ελ-
ληνικής Αστυνομίας, παρέπεμψε στην 
πρόσφατη συνάντησή μας με τον 
Υπουργό Υγείας κ. Άδωνι ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ, 
όπου εκτός των άλλων αιτημάτων (συ-
νυπηρέτηση και ακούσιες νοσηλείες) 
που του θέσαμε, σταθήκαμε ιδιαίτερα 
στην άμεση ενίσχυση των υγειονομι-
κών δομών της αστυνομίας, καθώς και 
στην ουσιαστική νοσοκομειακή κάλυ-
ψη των αναγκών του αστυνομικού 
προσωπικού. Όπως έχουμε ήδη ανα-
κοινώσει (σχετική ανακοίνωση Αρ. 
Πρωτ.:60 5/13/97α από 11 Απριλίου 
2025) μια πρώτη σκέψη του κ. 
Υπουργού είναι η παραχώρηση ενός 
νοσοκομείου εντός Αττικής, με μικρή 
επισκεψιμότητα από τους πολίτες, κατά 
προτεραιότητα όμως για τις ανάγκες 
του εν ενεργεία και εν αποστρατεία 
προσωπικού της ΕΛ.ΑΣ. και των οικο-

γενειών τους, κατόπιν συμφωνίας με 
το Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη 
και τη συμμετοχή της Ομοσπονδίας 
μας. Επειδή δε το εγχείρημα είναι 
απαιτητικό, πρότεινε να γίνει ειδική 
συζήτηση σε επόμενο Διοικητικό Συμ-
βούλιο, ώστε να κατατεθούν από 
όλους απόψεις και προτάσεις, με πίστη 
στο στόχο μας. 

Το δεύτερο μεγάλο θέμα για το 
οποίο ενημερώθηκε το Δ.Σ. αφορά τις 
εξαγγελίες του Πρωθυπουργού και 
του Υπουργού Εθνικής Άμυνας για μι-
σθολογικές αυξήσεις, τονίζοντας ότι 
αποτελεί νίκη μας το ότι η Κυβέρνηση 
συζητά πλέον για όλους τους ένστο-
λους και όχι μονομερώς για τις Ένο-
πλες Δυνάμεις. Από την πλευρά μας, 
όσον αφορά το εύρος των οικονομι-
κών μας αιτημάτων, εμμένουμε στις 
αποφάσεις του 35ου Συνεδρίου και 
λαμβάνοντας υπόψη τις τελευταίες 
εξελίξεις, αναμένουμε από τους αρ-
μόδιους υπουργούς την οφειλόμενη 
ενημέρωση ως προς τους κυβερνητι-
κούς σχεδιασμούς. Εφόσον δεν 
υπάρξει η αναμενόμενη ανταπόκριση, 

το συνδικαλιστικό μας κίνημα θα 
προβεί στις απαραίτητες κινητοποι-
ήσεις – διαμαρτυρίες, όπως έχουμε 
ήδη δημοσίως δηλώσει από την πρώ-
τη στιγμή που φάνηκε ότι οι παροχές 
δεν αφορούσαν το σύνολο των εν-
στόλων. Εκ μέρους του Προέδρου ζη-
τήθηκε και δόθηκε από όλα τα μέλη 
του Δ.Σ. η ομόφωνη έγκριση των πε-
ραιτέρω ενεργειών της Ομοσπονδίας, 
ώστε να εισακουσθούν τα οικονομικά 
μας αιτήματα και να μην αδικηθεί ο 
αστυνομικός. 

Το τρίτο μεγάλο ζήτημα για το χει-
ρισμό του οποίου το Δ.Σ. μετά από 
πρόταση του Προέδρου, έδωσε ομό-
φωνα την έγκρισή του αφορά την με 
κάθε τρόπο συνδρομή της Ομοσπον-
δίας στην επικείμενη εκδίκαση της 
υπόθεσης υπέρ της οικογένειας του 
αδικοχαμένου συναδέλφου μας Γιώρ-
γου Λυγγερίδη και της καταδίκης των 
υπαιτίων για τις εγκληματικές πράξεις 
που τέλεσαν σε βάρος της Ελληνικής 
Αστυνομίας και των στελεχών της. Η 
υποστήριξη αυτή θα είναι έμπρακτη, 
νομική ακόμα και με παράσταση για 

την υποστήριξη της κατηγορίας, υλική 
και ηθική, όπως έχουμε υποχρέωση 
να πράξουμε. 

Στη συνέχεια το Δ.Σ. συζήτησε προ-
τάσεις που υποβλήθηκαν από μέλη 
του και αφορούσαν την ένταξη στο 
διεκδικητικό πλαίσιο της Ομοσπον-
δίας αιτημάτων, όπως η διεκδίκηση 
επιδόματος δυσμενούς διαβίωσης 
μόνο για τους υπηρετούντες στο Λε-
κανοπέδιο Αττικής, η αξιοποίηση του 
στεγαστικού προγράμματος που υλο-
ποιείται από το Υπουργείο Εθνικής 
Αμύνης, η υιοθέτηση ορισμένων νέων 
τεχνικών μέσων κλιμάκωσης της 
αστυνομικής δράσης, η αντικατάστα-
ση των σκοπών αστυνομικών κτιρίων 
από συστήματα καμερών και άλλα. 

Για όλα αυτά υπήρξε εύλογος προ-
βληματισμός και σαφής παραδοχή για 
περαιτέρω επεξεργασία και τεκμηρίω-
ση πριν από τη λήψη αποφάσεων με 
γνώμονα τη διασφάλιση τόσο των δι-
καιωμάτων και των συμφερόντων 
όλων ανεξαιρέτως των συναδέλφων 
μας όσο και την προστασία του δη-
μοσίου συμφέροντος.

Θετικός απολογισμός πεπραγμένων

Οι θέσεις της Ομοσπονδίας για 
το «Άρθρο 267 Αποζημίωση 
και σύνταξη γονέων άτεκνου 

και άγαμου στρατιωτικού, θανόντος 
μετά την 1η Ιανουαρίου 2023 σε 
διατεταγμένη υπηρεσία που συνεπά-
γεται αυξημένο κίνδυνο και ένεκα 
αυτής», όπως κατατέθηκαν στη δη-
μόσια διαβούλευση του σχεδίου νό-
μου του Υπουργείου Εθνικής Οικο-
νομίας και Οικονομικών με τίτλο: 
«ΕΘΝΙΚΟΣ ΤΕΛΩΝΕΙΑΚΟΣ ΚΩΔΙΚΑΣ 
ΚΑΙ ΑΛΛΕΣ ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ – ΣΥΝΤΑΞΙΟ-
ΔΟΤΙΚΕΣ ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ», το οποίο αφο-
ρά στην «Αποζημίωση και σύνταξη 
γονέων άτεκνου και άγαμου στρα-
τιωτικού, θανόντος μετά την 1η Ια-
νουαρίου 2023 σε διατεταγμένη 
υπηρεσία που συνεπάγεται αυξημένο 
κίνδυνο και ένεκα αυτής»: 

Οφείλουμε να σας ενημερώσουμε 
ότι το ίδιο άρθρο με άλλη αρίθμηση 
(Άρθρο 105) είχε ενταχθεί τον Απρί-
λιο του 2024 σε άλλο νομοσχέδιο 
του Υπουργείου Εθνικής Οικονομίας 
και Οικονομικών και ειδικότερα στον 
«Κώδικα Φορολογικής Νομοθεσίας 
και άλλες διατάξεις», αλλά κατά τη 
συζήτηση στη Βουλή των Ελλήνων, 
αποσύρθηκε επειδή είχαμε σφοδρά 
αντιδράσει τότε, λόγω του ότι εξαι-
ρούσε αναίτια και χωρίς καμία αιτιο-
λογία τους αστυνομικούς παθόντες εν 
ώρα υπηρεσίας εξαιτίας τρομοκρατι-
κών και άλλων βίαιων συμβάντων. 

Μάλιστα, οι τότε αρμόδιοι Υπουργοί 
αντιλαμβανόμενοι το πόσο δίκαιο εί-
χαμε, μας είχαν διαβεβαιώσει ότι το 
αυτό άρθρο θα προωθηθεί τροποποι-

ημένο ώστε να ληφθούν υπόψη οι εν-
στάσεις της Ομοσπονδίας μας και να 
τύχουν θεσμικής θωράκισης σε όλες 
τις απευκταίες περιπτώσεις, οι οικογέ-
νειες των παθόντων αστυνομικών. 

Οφείλουμε, επομένως, να σας επι-
σημάνουμε ότι η προτεινόμενη διά-
ταξη, παρεμβαίνει στο εφαρμοζόμενο 
τριάντα και πλέον έτη συνταξιοδοτικό 
δίκαιο και τροποποιεί – διαχωρίζει 
παραδόξως την μέχρι τώρα αντιμε-
τώπιση του θανάτου από βίαιο συμ-
βάν (ν.1977/1991). 

Πιο συγκεκριμένα, ναι μεν η προ-
τεινόμενη διάταξη λαμβάνει υπόψη 
τους στρατιωτικούς (με την ευρεία 
έννοια του όρου) που πεθαίνουν κα-
τά την εκτέλεση υπηρεσίας που συ-
νεπάγεται αυξημένο κίνδυνο, δίδον-
τας δικαίωμα σύνταξης στην πατρική 
οικογένεια για τους ασφαλισμένους 
μετά την 01-01-1993, αλλά απο-
κλείει αδίκως και αναιτιολόγητα τους 
στρατιωτικούς που δολοφονούνται ή 
τραυματίζονται θανάσιμα από μεμο-
νωμένο άτομο ή ομάδα, κατά την 
εκτέλεση των καθηκόντων τους ή 
λόγω της ιδιότητάς τους ως εν ενερ-
γεία ή εν συντάξει στρατιωτικών. 

Επίσης, η παραπάνω διάταξη, χο-
ρηγώντας σύνταξη σε όσους έχουν 
αποβιώσει σε διατεταγμένη υπηρεσία 
που συνεπάγεται αυξημένο κίνδυνο 
και ένεκα αυτής, παραγκωνίζει τα 
θύματα από τρομοκρατικές ενέργειες 
(ν. 1897/1990), που ανέκαθεν 
ελάμβαναν από την Πολιτεία το υψη-
λότερο επίπεδο συνταξιοδοτικής 
προστασίας, υπερβαίνοντας και την 

αντίστοιχη προστασία των παθόντων 
σε πόλεμο, που αποσκοπεί στην εν-
δυνάμωση των στρατιωτικών για την 
εκτέλεση των καθηκόντων τους. 

Άραγε, τι έχει αλλάξει από τον 
Απρίλιο του 2024 και η ίδια Κυβέρ-
νηση επιχειρεί να θεσμοθετήσει ξανά 
μια κατάφωρα άδικη ρύθμιση για το 
προσωπικό της Ελληνικής Αστυνο-
μίας, επαναφέροντας μονομερώς το 
ίδιο άρθρο, που θα εξαιρεί ξανά τους 
αστυνομικούς εκείνους που υπό 
ιδιάζουσες συνθήκες θα στοχοποι-
ούνται και θα θυματοποιούνται, αφή-
νοντας απροστάτευτες τους ίδιους 
και τις οικογένειές τους; 

Επειδή θέλουμε να πιστεύουμε ότι 
η ατυχής διάκριση που έχει εμφιλο-
χωρήσει ξανά στο υπό διαβούλευση 
Σχέδιο Νόμου αποτελεί «προϊόν» ελ-
λιπούς ενημέρωσης των συντακτών 
του, σας καλούμε να υιοθετήσετε τον 
προβληματισμό και τις παρατηρήσεις 
μας, ευθυγραμμιζόμενοι με το κοινό 
περί δικαίου αίσθημα και καταδει-
κνύοντας εμπράκτως το ενδιαφέρον 
της πολιτείας για τη θωράκιση του 
ένστολου προσωπικού της Ελληνικής 
Αστυνομίας και κατ’ επέκταση των 
Σωμάτων Ασφαλείας και των Ενό-
πλων Δυνάμεων της Χώρας. 

Άλλωστε, όπως προκύπτει και από 
τα στατιστικά στοιχεία του Αρχηγείου 
της Ελληνικής Αστυνομίας υπάρχουν 
περιπτώσεις βίαιων συμβάντων που 
αν η εν λόγω ρύθμιση ψηφιστεί ως 
έχει, δεν θα μπορούν να υπαχθούν 
στο άρθρο αυτό, λόγω της μονομε-
ρούς διατύπωσής του (διατεταγμένη 

υπηρεσία που συνεπάγεται αυξημένο 
κίνδυνο). Ενδεικτικά αναφέρουμε 
βομβιστικές επιθέσεις στο ένστολο 
προσωπικό της Ελληνικής Αστυνο-
μίας στην οικία τους, εξαιτίας της 
εκτέλεσης των καθηκόντων του ή της 
ιδιότητάς του, επιπλέον εγκληματικές 
ενέργειες όπως δολιοφθορά στο σύ-
στημα τροφοδότησης καυσίμου σε 
ιδιωτικής χρήσεως μοτοσυκλέτες και 
παρέμβαση στο σύστημα πέδησης 
των εμπρόσθιων τροχών σε ιδιωτι-
κής χρήσης αυτοκίνητο χωρίς ευτυ-
χώς να υπάρξει απώλεια ζωής κ.ά. 

Για την αποκατάσταση, λοιπόν, 
των ανωτέρω και την παροχή ολο-
κληρωμένης προστασίας στο ένστο-
λο προσωπικό της Ελληνικής Αστυ-
νομίας απέναντι στο οργανωμένο 
έγκλημα και την τρομοκρατία, προ-
τείνεται η παρ. 1 του άρθρου 267 
στο υπό διαβούλευση σχεδίου νόμου 
να επαναδιατυπωθεί ως ακολούθως: 

 
Τι προτείνουμε 

«1. Οι γονείς του άγαμου χωρίς 
τέκνα υπαλλήλου ή στρατιωτικού, ο 
οποίος έχει διορισθεί για πρώτη φο-
ρά στο Δημόσιο ή έχει καταταγεί ως 
στρατιωτικός, αντιστοίχως, μετά την 
1η Ιανουαρίου 1993, χωρίς να έχει 
ασφαλιστεί σε κανέναν ασφαλιστικό 
οργανισμό κύριας ασφάλισης έως 
την 31 Δεκεμβρίου 1992, εφόσον 
αυτός αποβιώσει σε διατεταγμένη 
υπηρεσία που συνεπάγεται αυξημένο 
κίνδυνο και ένεκα αυτής ή δολοφο-
νείται ή τραυματίζεται θανάσιμα από 
μεμονωμένο άτομο ή ομάδα σε δια-

τεταγμένη υπηρεσία και ένεκα αυτής 
ή λόγω της ιδιότητάς του ως εν 
ενεργεία ή εν συντάξει στρατιωτικού, 
μπορούν, σε περίπτωση που δι-
καιούνται το εφάπαξ οικονομικό 
βοήθημα της παρ. 17 του άρθρου 8 
του ν. 2592/1998 (Α΄ 57), να επι-
λέξουν αντί αυτού τη σύνταξη της 
παρ. 2 του παρόντος». 

Επίσης, φρονούμε ότι πρέπει να 
αναδιατυπωθεί ο τίτλος του Άρθρου 
267 ως εξής: «Αποζημίωση και σύν-
ταξη γονέων άτεκνου και άγαμου 
υπαλλήλου και στρατιωτικού, θανόν-
τος μετά την 1η Ιανουαρίου 2023 σε 
διατεταγμένη υπηρεσία που συνεπά-
γεται αυξημένο κίνδυνο και ένεκα 
αυτής». Ομοίως, στον τίτλο του ΜΕ-
ΡΟΥΣ Γ «Ειδικότερες συνταξιοδοτι-
κές ρυθμίσεις για ένστολους», να 
προστεθεί και η λέξη «υπαλλήλους». 

 
Η EuroCOP 

Τέλος, με την ευκαιρία, οφείλουμε 
να σας ενημερώσουμε ότι και σε ευ-
ρωπαϊκό επίπεδο, μέσω της Ευρω-
παϊκής Συνομοσπονδίας Αστυνομι-
κών (EuroCOP) της οποίας είμαστε 
μέλος, προωθούνται πολιτικές θω-
ράκισης του λειτουργήματός μας, 
καθολικά για όλους τους αστυνομι-
κούς, χωρίς τις αδιανόητες διακρί-
σεις και τις όποιες άλλες ενδεχομέ-
νως οικονομικίστικες προσεγγίσεις 
του αγαθού της δημόσιας ασφάλειας 
και βεβαίως του αγαθού της ζωής 
πολιτών και αστυνομικών, που υπο-
κρύπτει για άλλη μια φορά το απα-
ράδεκτο Άρθρο 267. 

Όχι στην άνιση και διαφορετική αντιμετώπιση  
του θανάτου από βίαιο συμβάν

Οι θέσεις της Ομοσπονδίας για το Άρθρο 267 σχεδίου νόμου του Υπουργείου Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών  
που ρυθμίζει δυσμενώς για τους αστυνομικούς την αποζημίωση και σύνταξη γονέων άτεκνου και άγαμου στρατιωτικού
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Με τον προσήκοντα σεβασμό 
τελέστηκαν και φέτος από το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα 

τα τρισάγια τόσο στη μνήμη του συ-
ναδέλφου μας Νεκτάριου ΣΑΒΒΑ, ο 
οποίος δολοφονήθηκε άνανδρα πριν 
από 16 χρόνια, σαν σήμερα, ενώ ήταν 
υπηρεσία έξω από την οικία προστα-
τευόμενου μάρτυρα, στην οδό Λάμ-
πρου Πορφύρα, στην Αθήνα, όσο και 
στη μνήμη του Γεωργίου ΑΝΔΡΙΤΣΟ-
ΠΟΥΛΟΥ, που δολοφονήθηκε από 
κακοποιούς στο Δίστομο, στις 17 
Ιουνίου 2013. 

Στον τόπο της δολοφονίας του Νε-
κτάριου ΣΑΒΒΑ, όπου με πρωτοβου-
λία των Ομοσπονδιών έχει τοποθετη-
θεί μνημείο και η οδός Πορφύρα έχει 
πλέον μετονομαστεί σε οδό Νεκταρί-
ου Σάββα, παρουσία των αγαπημένων 
προσώπων του εκλιπόντος, χοροστά-
τησε ο Προϊστάμενος της Θρησκευτι-
κής Υπηρεσίας της Ελληνικής Αστυ-
νομίας Πανοσιολογιότατος Αρχιμαν-
δρίτης Αλέξιος ΚΟΥΡΤΕΣΗΣ και ο πα-
τέρας Χρήστος από την ενορία της 
Αγίας Βαρβάρας. 

Μετά το τρισάγιο, εκ μέρους τον 

Ομοσπονδιών εκφώνησε σύντομο 
λόγο ο Πρόεδρος της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. 
Γρηγόριος ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ καθώς και 
οι κάτωθι προσκεκλημένοι μας: 

Ο Γενικός Γραμματέας Δημοσίας 
Τάξης κ. Παναγιώτης ΣΤΑΘΗΣ, ως 
εκπρόσωπος του Προέδρου της Ελ-
ληνικής Κυβέρνησης και της Νέας 
Δημοκρατίας και του Υπουργού Προ-
στασίας του Πολίτη, ο πρώην Δήμαρ-
χος Αθηναίων κ. Κώστας ΜΠΑΚΟ-
ΓΙΑΝΝΗΣ και ο Αρχηγός της Ελληνι-
κής Αστυνομίας, Αντιστράτηγος κ. 
Δημήτριος ΜΑΛΛΙΟΣ. 

Επίσης, παρέστησαν: 
Η Επικεφαλής Θεματικού Τομέα 

Προστασίας του Πολίτη της Νέας Δη-
μοκρατίας, Ιωάννα ΓΚΕΛΕΣΤΑΘΗ, ο 
Γραμματέας του Τομέα Προστασίας 
του Πολίτη ως Εκπρόσωπος του Προ-
έδρου του ΠΑΣΟΚ - Κινήματος Αλλα-
γής, Αθανάσιος ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΣ, 
ο Βουλευτής Δυτικού Τομέα Αθηνών 
της Ελληνικής Λύσης, Ιωάννης ΟΡ-
ΦΑΝΙΔΗΣ, ο Υπαρχηγός της Ελληνι-
κής Αστυνομίας, Αντιστράτηγος Πα-
σχάλης ΣΥΡΙΤΟΥΔΗΣ, ο Προϊστάμε-
νος Γενικής Διεύθυνσης Υποστήριξης, 

Υποστράτηγος Σωτήριος ΝΙΚΟΛΑΚΟ-
ΠΟΥΛΟΣ, ο Διευθυντής Διεύθυνσης 
Εγκληματολογικών Ερευνών, Υπο-
στράτηγος Σπυρίδων ΛΑΣΚΟΣ, ο Δι-
ευθυντής Διεύθυνσης Αντιμετώπισης 
Οργανωμένου Εγκλήματος, Υποστρά-
τηγος Φώτιος ΝΤΟΥΪΤΣΗΣ, ο Διευ-
θυντής Διεύθυνσης Ασφάλειας Βου-
λής Ελλήνων, Υποστράτηγος Ιωάννης 
ΛΙΑΝΟΥΔΑΚΗΣ, ο Διευθυντής Διεύ-
θυνσης Αντιμετώπισης Ειδικών Εγ-
κλημάτων Βίας, Ταξίαρχος Μιλτιάδης 
ΣΙΑΦΗΣ, η Διευθυντής Διεύθυνσης 
Δίωξης και Εξιχνίασης Εγκλημάτων 
Αττικής, Ταξίαρχος Ζαμπία ΓΥΠΑΡΗ, 
ο Εκπρόσωπος ΓΑΔΑ, Ταξίαρχος Αγά-
πιος ΧΑΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ, η εκπρόσω-
πος Διεύθυνσης Αστυνομίας Αθηνών, 
Ταξίαρχος Μαρία ΠΟΛΥΖΟΥ, ο Διοι-
κητής Αστυνομικής Ακαδημίας, Τα-
ξίαρχος Γεώργιος ΖΑΧΑΡΗΣ, ο Διευ-
θυντής Διεύθυνσης Προστασίας Αλ. 
Αξιωματούχων & Ευ. Στόχων, Α/Δ 
Ανδρέας ΚΑΚΚΟΣ, ο Α/Υ Δημήτριος 
ΓΙΑΤΑΓΑΝΑΣ ως εκπρόσωπος Διεύ-
θυνσης Προστασίας Προέδρου Δημο-
κρατίας, τα Δ.Σ. της Π.Ο.ΑΞΙ.Α. και 
της Π.Ο.ΑΣ.Υ., Προεδρεία Ενώσεων 
Αστυνομικών Υπαλλήλων, ο Πρό-
εδρος της Ένωσης Αξιωματικών Πυ-
ροσβεστικού Σώματος, Κωνσταντίνος 
ΤΣΙΓΚΑΣ, ο Πρόεδρος της Πανελλη-
νίου Ομοσπονδίας Αποστράτων Σω-
μάτων Ασφαλείας, Δημήτριος ΜΠΕΤ-
ΤΑΣ, ο Πρόεδρος Διεθνούς Ένωσης 
Αστυνομικών, Βλάσιος ΒΑΛΑΤΣΟΣ, ο 
Γενικός Γραμματέας της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Ενώσεων Στρατιωτικών 
Γεώργιος ΚΥΡΙΑΚΑΚΗΣ, εν ενεργεία 
και εν αποστρατεία συνάδελφοί μας 
και άλλοι. 

Με τις σημερινές τελετές, για άλλη 
μια φορά το συνδικαλιστικό μας κίνη-
μα υπενθυμίζει στην πολιτεία τις δια-
χρονικές της ευθύνες όσον αφορά στη 
μη έγκαιρη αντιμετώπιση των ποικίλων 

προβλημάτων, των ανεπαρκειών και 
των ελλείψεων που ακόμα δυστυχώς 
καταγράφονται στο αστυνομικό μας 
σώμα, με αποτέλεσμα το άγχος, η 
αγωνία και η ανασφάλεια να λειτουρ-
γούν ανασταλτικά στη δράση του. 

Η δολοφονία του Νεκτάριου ΣΑΒ-
ΒΑ, όπως και κάθε άλλου συναδέλ-
φου μας δυστυχώς, ήταν μια πληγή 
στην καρδιά της δημοκρατίας και όσο 
οι ένοχοι παραμένουν ασύλληπτοι, η 

αίσθηση αδικίας θα συνεχίσει να μας 
βαραίνει όλους: Τόσο τις οικογένειές 
τους, όσο και κάθε άνθρωπο, με ιδα-
νικά και αξίες, ο οποίος υπερασπίζεται 
τη λειτουργία ενός κράτους δικαίου, 
τέτοιου που θα σέβεται και θα προ-
στατεύει τους πολίτες του. Ιδίως δε 
όταν οι εχθροί της δημοκρατίας εξα-
κολουθούν αμετανόητοι να απειλούν 
και να στοχοποιούν και το αστυνομικό 
μας σώμα.

Η δολοφονία του Νεκτάριου ΣΑΒΒΑ, όπως και κάθε 
άλλου συναδέλφου μας δυστυχώς, ήταν μια πληγή 

Αγαπητοί συγγενείς, φίλοι, συ-
νάδελφοι, Σεβαστοί παρόντες, 
Κύριε Υπουργέ, Κύριε Αρχηγέ, 

Με τη σημερινή τελετή, τιμούμε 
ξανά τη μνήμη του αδικοχαμένου 
συναδέλφου μας Νεκτάριου Σάββα. 
Ήταν πρωί της 17ης Ιουνίου 2009, 
όταν τέσσερις κουκουλοφόροι τον 
πλησίασαν αθόρυβα μέσα στη νύχτα 
και τον δολοφόνησαν, ενώ ήταν 
σκοπιά σε φυλασσόμενο στόχο, σε 
προστατευόμενο μάρτυρα. 

Το αίσθημα αδικίας και οδύνης 
διακατέχει όλους μας και κυρίως 
τους δικούς του ανθρώπους. 

Στεκόμαστε σήμερα εδώ, με βαριά 

καρδιά, για να τιμήσουμε τη μνήμη 
ενός ανθρώπου που έπεσε στο κα-
θήκον. Ενός ανθρώπου που δεν 
«έφυγε» απλώς. Του στέρησαν τη 
ζωή, άνανδροι τρομοκράτες -χέρια 
σκοτεινά- που μέχρι και σήμερα πα-
ραμένουν ατιμώρητα.  

Η απώλεια είναι αβάσταχτη. Όχι 
μόνο για την οικογένειά του, αλλά 
και για όλους εμάς, που χάσαμε έναν 
συνάδελφο, έναν φίλο, έναν υπηρέ-
τη της δημόσιας ασφάλειας. Έναν 
άνθρωπο που είχε ορκιστεί να προ-
στατεύει τον πολίτη, το δίκαιο και τη 
δημοκρατία, μέχρι τελευταίας ρανί-
δος του αίματος. 

Αυτόν τον Αστυνομικό τιμούμε 
σήμερα, ως ελάχιστη πράξη σεβα-
σμού της θυσίας του. 

Το μνημείο τοποθετήθηκε από τις 
Ομοσπονδίες μας πριν από πολλά 
χρόνια, ενώ το αίτημά μας για μετο-
νομασία της Οδού Λάμπρου Πορφύρα 
σε οδό Νεκταρίου Σάββα, έγινε απο-
δεκτό τελικά, μόλις πριν από 5 χρό-
νια, το 2020, επί των ημερών του δη-
μάρχου Αθηναίων κ. Κώστα Μπακο-
γιάννη. 

Ήταν μια πολυσήμαντη απόφαση 
του Δήμου Αθηναίων και οφείλουμε 
να το επισημάνουμε. Η δολοφονία 
του Σάββα ήταν ένα έγκλημα, μια 

πληγή στο σώμα της κοινωνίας μας, 
μια πρόκληση για την Ελληνική Δη-
μοκρατία. Πρόκληση που καθίσταται 
ακόμα μεγαλύτερη, επειδή οι ένοχοι 
παραμένουν ασύλληπτοι. 

Όμως, για να μην κυκλοφορούν 
ελεύθεροι, και ιδίως για να μην συ-
νεχίζει η αδικία να βαραίνει όλους 
μας, οι ιθύνοντες έχουν χρέος να 
τους συλλάβουν και να τους οδηγή-
σουν στη δικαιοσύνη. 

Αυτήν την υπόσχεση οφείλουμε να 
δώσουμε λοιπόν όλοι σήμερα, διότι 
δεν αρκεί να επαναλαμβάνουμε πως 
«δεν θα τον ξεχάσουμε».  

Το όνομα του Νεκτάριου δεν θα 

σβήσει από τη μνήμη μας, ούτε από 
τη συλλογική μνήμη του Σώματος.  

Η αγωνία μας είναι να μην έχουμε 
άλλα θύματα. Διότι, όπως έχω τονίσει 
πολλές φορές, ο κίνδυνος ελλοχεύει 
καθημερινά. Η Ηγεσία γνωρίζει. Δεν 
μου επιτρέπει η στιγμή να πω περισ-
σότερα. Θωρακίστε, όπως πρέπει 
λοιπόν την Ελληνίδα και τον Έλληνα 
αστυνομικό. Είναι το δικό σας χρέος 
έναντι όλων ημών που έχουμε ορκι-
στεί να φυλάττουμε Θερμοπύλες. 

Ας είναι αιώνια η μνήμη του.  
Και ας βρει, κάποτε, η ψυχή του 

την ειρήνη, όταν αποδοθεί η δικαιο-
σύνη που του οφείλουμε.

Το όνομα του Νεκτάριου δεν θα σβήσει από τη μνήμη 
μας, ούτε από τη συλλογική μνήμη του Σώματος

H oμιλία του Προέδρου της Ομοσπονδίας στο Τρισάγιο για τον Νεκτάριο Σάββα
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ΟΠρόεδρος της Ομοσπονδίας κ. 
Γρηγόρης ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ 
απηύθυνε αγωνιστικό κάλεσμα 

χαιρετίζοντας τις εργασίες του 25ου 
Πανελλαδικού Συνεδρίου της Πανελ-
λήνιας Ομοσπονδίας Αποστράτων 
Σωμάτων Ασφαλείας (Π.Ο.Α.Σ.Α.) το 
οποίο πραγματοποιήθηκε στις 6 Απρι-
λίου 2025 στη Χαλκιδική.  

Ευχαριστώντας το Προεδρείο για 
την τιμητική πρόσκληση, αναφέρθηκε 
στους κοινούς αγώνες του συνδικα-
λιστικού κινήματος των εν ενεργεία 
και αποστράτων αστυνομικών και 
στάθηκε ιδιαίτερα στην αναγκαιότητα 
ενδυνάμωσής τους, αφού τα αιτήματα 
έχουν πολλές φορές κοινή αφετηρία. 

Φροντίζουν γι’ αυτό, όπως τόνισε, 
οι κυβερνήσεις, με την ανακολουθία 

εξαγγελιών και έργων τους, ενώ ανα-
φέρθηκε στα αιτήματα των ημερών, 
όπως είναι το δίκαιο μισθολόγιο των 
ενστόλων, χωρίς διαχωρισμούς και 
διακρίσεις, η επαναφορά του 13ου 
και 14ου μισθού και άλλα. 

Ανακοίνωσαν αυξήσεις για τους 
στρατιωτικούς, λες και οι υπόλοιποι, 
που πληρωνόμαστε με το ίδιο ενιαίο 
και αδιαίρετο μισθολόγιο, είμαστε 
αποπαίδια, τόνισε. 

Mε την ευκαιρία που μου δώσατε, 
λοιπόν, σήμερα στέλνω ξανά ένα μή-
νυμα στην Κυβέρνηση: Μην αφήσετε 
κανέναν πίσω μόνο του. Αν δεν ξεκι-
νήσει ένας ειλικρινής διάλογος για την 
αποκατάσταση των αδικιών και των 
στρεβλώσεων του ισχύοντος μισθολο-
γίου, θα είμαστε απέναντι. 

Σε ό,τι αφορά την αποτελεσματικό-
τητα της Ομοσπονδίας μας, ενημέρω-
σε τους συνέδρους για τις μεγάλες 
κατακτήσεις μας, όπως: Η αναγνώρι-
ση της επικινδυνότητας της εργασίας, 
η αύξηση των οδοιπορικών και των 
νυχτερινών, η ενσωμάτωση στο βα-
σικό μισθό, κάθε χρόνο, της αύξησης 
που παίρνουν όλοι οι δημόσιοι υπάλ-
ληλοι, η έμπρακτη στήριξη των οικο-
γενειών των πεσόντων στο καθήκον 
αστυνομικών, το βαθμολόγιο, η ανα-
βάθμιση της εκπαίδευσης, η οικονο-
μική στήριξη συναδέλφων μας μέσω 
της χορήγησης δανείων είτε η εφάπαξ 
παροχή βοηθημάτων. Τόνισε δε ότι 
καθημερινά βρισκόμαστε στο πλευρό 
των συναδέλφων μας και αγωνιζόμα-
στε για την επίλυση κάθε προβλήμα-

τος που τους απασχολεί. 
Τέλος, σχολιάζοντας και το θέμα 

του συνεδρίου «Ευρώπη - Ελλάδα 
στην δίνη των εξελίξεων», που ανα-
πτύχθηκε από τον Αντιπρόεδρο της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής κ. Μαργαρίτη 
ΣΧΟΙΝΑ, τόνισε ότι ο ρόλος των Σω-

μάτων Ασφαλείας ήταν και θα είναι 
διαχρονικά ιδιαίτερα σημαντικός και 
χρήσιμος και ευχήθηκε τα μηνύματα 
που θα εκπέμψει, ως κεντρικός ομι-
λητής, να φτάσουν στα κέντρα λήψης 
των αποφάσεων που μας αφορούν και 
που θα καθορίσουν το μέλλον μας.

Αγωνιστικό κάλεσμα στο Συνέδριο της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Αποστράτων Σωμάτων Ασφαλείας 

Μια ιδιαίτερα τιμητική διάκριση 
για την Ομοσπονδία μας και 
προσωπικά για τον Πρόεδρό 

της, τον κ. Γρηγόρη ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟ, 
επεφύλαξε η Εαρινή Σύνοδος της Eu-
roCOΡ, η οποία πραγματοποιείται στη 
Ρόδο, με τη συμμετοχή δεκάδων αν-
τιπροσώπων Ομοσπονδιών και Ενώ-
σεων αστυνομικών της Ευρώπης. 

Μετά από μια συμβολική, ηθική και 
με μεγάλη πρακτική αξία, απόφαση 
της Εκτελεστικής Επιτροπής της Euro-
COΡ, η Αντιπρόεδρος της EuroCOΡ 
κα. Unn Alma SKATVOLD, εκπροσω-
πώντας τον Φινλανδό Πρόεδρο κ. 
Jonne RINNE που απουσίαζε λόγω 
απεργιακής κινητοποίησης του σωμα-
τείου του, προέβη στην βράβευση του 
Προέδρου μας, επιδίδοντάς του σχε-
τική τιμητική πλακέτα με το σήμα της 

EuroCop, αναγνωρίζοντας έτσι την 
συνεισφορά της Ομοσπονδίας μας 
στα συνδικαλιστικά δρώμενα των Ευ-
ρωπαίων αστυνομικών. 

Λαμβάνοντας υπόψη το γεγονός 
ότι ο κ. ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ ήδη έχει συμ-
πληρώσει 35 έτη ευδόκιμου υπηρε-
σίας στην Ελληνική Αστυνομία, πρό-
σθεσε ότι «η συνεργασία με την Συ-
νομοσπονδία μας είναι άψογη και 
δημιουργική, το ίδιο και η θητεία του 
στην προεδρία της Π.Ο.ΑΣ.Υ. Πληρο-
φορηθήκαμε μάλιστα ότι μόλις τώρα, 
μετά από πολλά χρόνια αγώνων, οι 
συνάδελφοί μας εδώ στην Ελλάδα, 
πέτυχαν την αναγνώριση της εργα-
σίας τους ως επικίνδυνης. Από 
1/7/25 ο μισθός θα αυξηθεί κατά 
100 ευρώ. Και αυτές τις ημέρες, 
όμως, ξανά η Ομοσπονδία δεν επα-

ναπαύεται. Με 
αφορμή τις εξαγγε-
λίες της Κυβέρνησης 
για αυξήσεις των μι-
σθών των στρατιω-
τικών, διεκδικεί ίση 
μεταχείριση και 
αποκατάσταση των 
αδικιών που υπάρ-
χουν στο ισχύον 
ενιαίο μισθολόγιο. 
Εκτός από τις οικο-
νομικές κατακτή-
σεις, η Ομοσπονδία 
έχει στο ενεργητικό 
της και θεσμικές κα-
τακτήσεις όπως είναι 
η βαθμολογική εξέ-
λιξη, η αναβάθμιση 
της εκπαίδευσης 
κ.ά. 

Διαπιστώνουμε, 
πράγματι, μια μαχη-
τική Ομοσπονδία με 

ηγέτη έναν μαχητικό Πρόεδρο, άξιο 
συγχαρητηρίων για την προσφορά 
του», συμπλήρωσε η κα. Unn Alma 
SKATVOLD. 

Ακολούθησε η αντιφώνηση του 
Προέδρου κ. ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΥ ο οποίος 
ευχαριστώντας την κα. Αντιπρόεδρο, 
τόνισε ότι στο πρόσωπό του τιμώνται 
από την EuroCOΡ συνολικά τόσο το 
Δ.Σ. της Ομοσπονδίας όσο και όλα τα 
μέλη της. 

«Τιμάτε τον απλό αστυνομικό που, 
παρά τα πολλά προβλήματα που τον 
απασχολούν, εργάζεται πολύ σκληρά 
για να υπάρχει ασφάλεια τόσο στη 
χώρα μας όσο και στην υπόλοιπη Ευ-
ρώπη. Επιτρέψτε μου όμως, αφού σας 
καλωσορίσω στην πατρίδα μου, την 
Ελλάδα, να ευχηθώ μια καλή διαμονή 
στην πανέμορφη Ρόδο μας. Εδώ χτυ-
πά σήμερα η καρδιά της Ευρωπαϊκής 
συνομοσπονδίας αστυνομικών, στέλ-
νοντας μηνύματα αγώνα και αισιοδο-
ξίας για το αύριο. 

Όλοι γνωρίζουμε πόσο δύσκολοι 
είναι οι καιροί. Συνεδριάζετε σε μια 
περιοχή που αποτελεί κοινό σύνορο 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης. Εδώ οι συ-
νάδελφοί μας σε συνεργασία με το 
Λιμενικό Σώμα, δίνουν καθημερινά 
μάχες για να αποτρέψουν τις παρά-

νομες μεταναστευτικές ροές. 
Πριν μερικά χρόνια είχαμε υποδεχ-

θεί ξανά την τότε διοίκηση της Euro-
COΡ και τονίσαμε τη σημασία της συ-
νεργασίας σε ευρωπαϊκό επίπεδο. 

Επιτρέψτε μου, επίσης, να τονίσω 
ότι συμμεριζόμαστε και στηρίζουμε 
τον αγώνα της EuroCOΡ. Συμμετέ-
χουμε με τον εκπρόσωπό μας στην 
Εκτελεστική Επιτροπή και γνωρίζουμε 
πλήρως την ατζέντα και το σχέδιο 
δράσης σας. Πρέπει να θωρακίσουμε 
όλους τους αστυνομικούς από τους 
επαγγελματικούς κινδύνους, το στρες 
και τις βίαιες επιθέσεις. Πρέπει να 
απαιτήσουμε από όλες τις κυβερνή-
σεις και από την Ευρωπαϊκή Ένωση 
να διατεθούν περισσότερα χρήματα 
για την εσωτερική ασφάλεια. «Η 
ασφάλεια πληρώνεται». Απαιτούνται 
χρήματα για να ζει αξιοπρεπώς ο 
αστυνομικός, για τον εκσυγχρονισμό 
των διαθέσιμων μέσων και για τη 
βελτίωση της αστυνομικής και δικα-
στικής συνεργασίας. 

Σας εύχομαι τέλος, καλή επιτυχία 
στις εργασίες της Συνόδου σας. Θα 
αναμένουμε τα χρήσιμα συμπεράσμα-
τα και τις προτάσεις σας». 

Να σημειώσουμε ότι η επιβράβευση 
του Προέδρου της Ομοσπονδίας μας, 

πέρα από τη συμβολική της σημασία, 
συνιστά μέγιστη δημόσια αναγνώριση 
της αφοσίωσης που επιδεικνύει ο 
ίδιος στην προαγωγή και την υπερά-
σπιση των συμφερόντων των Ελλή-
νων Αστυνομικών, ενώ έρχεται επίσης 
να ενισχύσει το ευρωπαϊκό κύρος και 
την αξιοπιστία της Ομοσπονδίας μας, 
σε μια εποχή που η συνεργασία και η 
ενδυνάμωση του αγώνα θωράκισης 
όλων των Ευρωπαίων αστυνομικών, 
είναι πρώτιστη προτεραιότητα. 

Δεν υπογραμμίζει, δε, μόνο τη ση-
μασία της συνεργασίας και της αλλη-
λεγγύης μεταξύ των ευρωπαϊκών 
συνδικάτων, αλλά δείχνει και το δρό-
μο για την αντιμετώπιση κοινών υπη-
ρεσιακών προκλήσεων στον τομέα 
της ασφάλειας των χωρών μας, μέσω 
της ενίσχυσης των διμερών σχέσεων 
και της ανταλλαγής πληροφοριών και 
βέλτιστων πρακτικών σε θέματα, 
όπως: 

Η βελτίωση της εκπαίδευσης για 
την αντιμετώπιση του εγκλήματος, η 
προστασία των δικαιωμάτων των 
αστυνομικών και η θεσμική - οικονο-
μική θωράκισή τους από τους κινδύ-
νους που διατρέχουν καθημερινά και 
άλλα.

Δημόσια αναγνώριση της υπεράσπισης  
των Ελλήνων Αστυνομικών, αλλά και  
του ευρωπαϊκού κύρους της Π.Ο.ΑΣ.Υ.
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Μετά την ψήφιση του νόμου 
5187/2025 για την Αναδιορ-
γάνωση της δομής της Ελλη-

νικής Αστυνομίας, όπου με το Άρθρο 
35 για τη Διεύθυνση Υγειονομικού κα-
θορίζεται επακριβώς η παροχή υγει-
ονομικών υπηρεσιών στο προσωπικό 
της Ελληνικής Αστυνομίας, καθώς και 
σε συνέχεια της συνάντησής μας με τον 
Υπουργό Υγείας κ. Άδωνι ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ, 
όπου τέθηκε για πρώτη φορά με έμφα-
ση η ίδρυση Νοσοκομείου Ελληνικής 
Αστυνομίας, αλλά και το Υπόμνημα που 
υποβάλλαμε στον Υπουργό Προστα-
σίας του Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪ-
ΔΗ με αποκορύφωμα τις καθολικές μας 
διαμαρτυρίες, το Σχέδιο Νόμου του 
Υπουργείου Εθνικής Άμυνας που ψη-
φίστηκε στη Βουλή, δεν προβλέπει την 
επιχειρούμενη ένταξη των Κεντρικών 
Ιατρείων Αθηνών και Θεσσαλονίκης 
στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία. 

Η θετική αυτή εξέλιξη, βεβαίως, όσο 
κι αν μας χαροποιεί, επ’ ουδενί λόγω 
μας εφησυχάζει, καθόσον η «αιμορρα-
γία» του σώματος συνεχίζεται. Οι ελλεί-
ψεις σε προσωπικό και ο τρόπος λει-
τουργίας των Ιατρείων, θέτουν σε κίν-
δυνο την υγειονομική περίθαλψη των 
στελεχών μας και μειώνουν δυστυχώς 
την κοινωνική προσφορά της Ελληνικής 
Αστυνομίας. Τα κονδύλια που διατίθεν-
ται συνολικά για την υγειονομική και 
νοσοκομειακή θωράκιση όλων των 
αστυνομικών, παραμένουν στα ίδια χα-
μηλά επίπεδα, όπως οφείλουμε να επι-
σημάνουμε για ακόμα μια φορά, παρα-
κολουθώντας και τις εργασίες της Εα-
ρινής Συνόδου της EuroCOP στη Ρόδο, 

όπου ζητήματα υγειονομικής και ψυχι-
κής προστασίας των Ευρωπαίων αστυ-
νομικών, έχουν τεθεί επί τάπητος. 

Με το νέο νόμο εισάγονται επιπλέ-
ον ρυθμίσεις που αφορούν: 

- Την υποχρεωτική απόσπαση ειδι-
κών ιατρών της Ελληνικής Αστυνο-
μίας για χρονικό διάστημα δύο (2) 
ετών, αμέσως μετά την απονομή της 
ιατρικής ειδικότητάς τους, στο 401 
ΓΣΝ Αθηνών ή στο 424 ΓΣΝΕ ή στο 
Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. (Άρθρο 8). 

- Την αποζημίωση για την ειδική 
απασχόληση που εκτελούν οι ιατροί 
της Ελληνικής Αστυνομίας, στα Στρα-
τιωτικά Νοσοκομεία (Σ.Ν.) και στο 
Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. (Άρθρο 25). 

- Τη δυνατότητα διαγνωστικών εξε-
τάσεων και νοσηλείας σε Στρατιωτικό 
Νοσοκομείο άλλου Κλάδου από αυτόν 
στον οποίο ανήκουν, εφόσον κριθεί 
απαραίτητο για την αποκατάσταση της 
υγείας τους, με κάλυψη των εξόδων 
μετάβασης και επιστροφής. Τα στελέ-
χη απαλλάσσονται από την υποχρέω-
ση συμμετοχής για καρδιοχειρουργι-
κές και αγγειοχειρουργικές ιατρικές 
πράξεις καθώς και για παιδοκαρδιο-
χειρουργικές και παιδοκαρδιολογικές 
επεμβάσεις των τέκνων τους. 

Σε ό,τι αφορά την υγειονομική πε-
ρίθαλψη στα στρατιωτικά νοσοκομεία, 
με εξαίρεση τα επείγοντα περιστατικά 
τα οποία εξυπηρετούνται κατά απόλυτη 
προτεραιότητα, αναγνωρίζονται κατά 
σειρά προτεραιότητας δικαιούχοι, 
αμέσως μετά τα στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων και τα προστατευόμενα μέ-
λη τους, τα στελέχη του Λιμενικού Σώ-

ματος – Ελληνικής Ακτοφυλακής, του 
Πυροσβεστικού Σώματος, της Ελληνι-
κής Αστυνομίας και τα προστατευόμε-
να μέλη αυτών (Άρθρο 34). 

- Τον καθορισμό των θέσεων νο-
σηλείας, σε κλίνη Α’ θέσης για τους 
αξιωματικούς, σε κλίνη Ββ` θέσης για 
τους ανθυπασπιστές και υπαξιωματι-
κούς και σε κλίνη Γ` θέσης για τους 
λοιπούς δικαιούχους (Άρθρο 37). 

- Την καθολική πρόσβαση όλων 
των Ελλήνων πολιτών στη διακλαδική 
Μονάδα Ιατρικώς Υποβοηθούμενης 
Αναπαραγωγής του Ναυτικού Νοσο-
κομείου Αθηνών. Επιπλέον, καλύπτε-
ται πλήρως από την Υπηρεσία η δαπά-
νη της απαιτούμενης φαρμακευτικής 
αγωγής της ιατρικώς υποβοηθούμε-
νης αναπαραγωγής των στελεχών των 
Ενόπλων Δυνάμεων και των συζύγων 
τους, χωρίς συμμετοχή του δικαιού-
χου. Διευκρινίζεται ότι μετά τα εν 
ενεργεία στελέχη των Ενόπλων Δυνά-
μεων και τις συζύγους τους, η αμέσως 
επόμενη προτεραιότητα αποδίδεται 
στα στελέχη των Σωμάτων Ασφαλείας 
και του Λιμενικού Σώματος – Ελληνι-
κής Ακτοφυλακής (Άρθρο 48). 

Τέλος, με το Σχέδιο νόμου (Άρθρο 
74) τροποποιείται το άρθρο 1 του ν.δ. 
127/1969 προκειμένου να χορη-
γούνται σε όλους τους ένστολους και 
δελτία ταυτότητας Ελλήνων πολιτών. 
Έτσι, θα σταματήσει η χρήση των 
δελτίων υπηρεσιακών ταυτοτήτων 
στις συναλλαγές με δημόσιους και 
ιδιωτικούς φορείς, που αποκαλύπτει 
την επαγγελματική ιδιότητα, κατά πα-
ράβαση των διατάξεων περί προσω-

πικών δεδομένων, με κίνδυνο ασφά-
λειας πληροφοριών κ.λπ. 

Μετά την ψήφιση του νομοσχεδίου 
«Ρυθμίσεις Υγειονομικών θεμάτων 
των Ενόπλων Δυνάμεων», έχει ανα-
κύψει σωρεία ερωτημάτων αναφορικά 
με τις αλλαγές που επέρχονται στη 
λειτουργία των Στρατιωτικών Νοσο-
κομείων και Φαρμακείων και χρήζουν 
άμεσης απάντησης, ώστε οι δικαιού-
χοι εν ενεργεία και εν αποστρατεία 
αστυνομικοί, να γνωρίζουν τις δι-
καιούμενες παροχές, αντιστοίχως. 

Ήδη, η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Αποστράτων Σωμάτων Ασφαλείας εκ-
φράζει την διαμαρτυρία της για την 
παράλειψη των αποστράτων από τις 
διατάξεις του άρθρου 34 του νόμου 
5195/ 2025 που αφορά ειδικότερα 
την πρόβλεψη προτεραιότητας για την 
νοσηλεία τους στα στρατιωτικά νοσο-
κομεία. Η αποτύπωση, ως έχει, δημι-
ουργεί σοβαρές ανισότητες μεταξύ 
των εν αποστρατεία στελεχών της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας, του Πυροσβεστι-

κού Σώματος και της Ελληνικής Ακτο-
φυλακής - Λ.Σ., υπονομεύοντας την 
ενιαία αντιμετώπιση του προσωπικού 
που υπηρετεί επί δεκαετίες το κράτος 
και την κοινωνία, αφήνοντας δηλαδή, 
εκτός πλαισίου και χωρίς καμία δι-
καιολογία, χιλιάδες απόστρατους των 
Σωμάτων Ασφαλείας, οι οποίοι χρή-
ζουν νοσηλείας και περίθαλψης, ιδίως 
στην ελληνική περιφέρεια. 

Επίσης, η Ένωση Συνταξιούχων 
Αστυνομικών Αττικής, μας κατέστησε 
κοινωνούς ερωτημάτων που γεννών-
ται από την ανάγνωση των διατάξεων 
του νέου νόμου (Ν.5195 ΦΕΚ: 73 
Α΄/9.5.2025) και τα οποία οφείλουν 
να απαντήσουν προς ενημέρωση 
όλων των μελών της, οι αρμόδιες 
προς τούτο υπηρεσίες. Η Π.Ο.ΑΣ.Υ. 
κάλεσε τους αρμόδιους υπουργούς να 
επανορθώσουν αντιμετωπίζοντας θε-
τικά τα όσα προτάθηκαν από την Πα-
νελλήνια Ομοσπονδία Αποστράτων 
Σωμάτων Ασφαλείας και την Ένωση 
Συνταξιούχων Αστυνομικών Αττικής.

Σημαντικό βήμα για την διάσωση των Κεντρικών Ιατρείων

Με τον Υπουργό Υγείας κ. 
Άδωνι ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ συναντή-
θηκε αντιπροσωπεία της Ο -

μοσπονδίας αποτελούμενη από τον 
Πρόεδρο κ. Γρηγόρη ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟ, 
τον Αντιπρόεδρο Διοικητικών θεμά-
των και Αναπληρωτή Γενικό Γραμμα-
τέα κ. ΛΙΟΤΣΟ Σπυρίδωνα, τον Αντι-
πρόεδρο Οικονομικών θεμάτων και 
Γραμματέα Διεθνών Σχέσεων κ. ΣΥΝ-
ΔΡΕΒΕΛΗ Χρήστο και τον Οργανωτι-
κό Γραμματέα και Γραμματέα Δημο-
σίων Σχέσεων κ. ΧΑΝΤΖΟΠΟΥΛΟ Θε-
όδωρο. 

Η συνάντηση έγινε, κατόπιν αιτή-
ματός μας, σε πολύ καλό κλίμα, προ-
κειμένου η Ηγεσία του Υπουργείου 
Υγείας να ενημερωθεί για τα αιτήματα 
του συνδικαλιστικού μας κινήματος, 
που εμπίπτουν στις αρμοδιότητές της. 

Στον κ. Υπουργό υποβλήθηκε Υπό-
μνημα αιτημάτων, για τρία βασικά ζη-
τήματα, ειδικότερα, που αφορούν: 

Α) Προσαρμογή στα σημερινά δε-
δομένα των διατάξεων του Π.Δ. 
45/2008 «Υγιεινή και Ασφάλεια της 
εργασίας». Τονίσαμε ότι παρατηρούν-

ται πολλά κρούσματα θανάτων εν 
ενεργεία αστυνομικών, από παθολο-
γικά αίτια, και ότι εν ώρα υπηρεσίας 
σημειώνονται επίσης πολλοί βίαιοι 
τραυματισμοί, με θανατηφόρα κατά-
ληξη, δυστυχώς, πολλές φορές. Το 
διαχρονικό αίτημά μας για ίδρυση 
Νοσοκομείου της Ελληνικής Αστυνο-
μίας καθίσταται άκρως επίκαιρο, πα-
ράλληλα με την ενίσχυση και όχι κα-
τάργηση των Ιατρείων της Αστυνομίας 
(Αθήνα και Θεσσαλονίκη), όπως επι-
χειρήθηκε να γίνει πρόσφατα. 

Β) Δεδομένων των ιδιαιτεροτήτων 

του αστυνομικού λειτουργήματος 
αγωνιστήκαμε για την προστασία του 
θεσμού της οικογένειας των αστυνο-
μικών και πετύχαμε τη θεσμοθέτηση 
της συνυπηρέτησης συζύγων αστυνο-
μικών, που εργάζονται στο δημόσιο 
σύστημα υγείας. Πλην, όμως, το 
Υπουργείο Υγείας, προχώρησε μονο-
μερώς στην κατάργηση αυτής της κα-
τάκτησης, εισάγοντας προϋποθέσεις 
και χρονικούς περιορισμούς.  

Γ) Για το φλέγον θέμα των ακού-
σιων νοσηλειών, τονίσαμε ότι μετά 
από αγώνες του συνδικαλιστικού μας 

κινήματος, είχε ψηφιστεί ο ν. 
4931/22, πλην όμως, επειδή δεν 
έχουν γίνει οι αναγκαίες παρεμβάσεις, 
το πρόβλημα εξακολουθεί να υφίστα-
ται. Οι όποιες ενέργειες εκ μέρους του 
Υπουργείου Υγείας είτε εκ μέρους του 
Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνομίας, 
δεν έχουν οδηγήσει στην αποδέσμευ-
ση της αστυνομίας από μια διαδικα-
σία, αμιγώς ιατρική. 

Από την πλευρά του ο κ. Υπουργός 
επέδειξε πλήρη κατανόηση των αιτη-
μάτων μας, ειδικά για την υπόθεση της 
ίδρυσης αστυνομικού νοσοκομείου, 
τόνισε ότι χρήζει περαιτέρω προβλη-
ματισμού, με μία πρώτη σκέψη την 
παραχώρηση ενός νοσοκομείου με μι-
κρή επισκεψιμότητα από τους πολίτες, 
κατά προτεραιότητα για τις ανάγκες 
του εν ενεργεία και εν αποστρατεία 
προσωπικού της ΕΛ.ΑΣ. και των οικο-
γενειών του, κατόπιν συμφωνίας με το 
Υπουργείο Προστασίας Του Πολίτη και 
τη συμμετοχή της Ομοσπονδία μας. 

Σχετικά με τη «συνυπηρέτηση» συ-
ζύγων αστυνομικών που εργάζονται 
στο δημόσιο σύστημα υγείας, δήλωσε 

ότι γνωρίζει το θέμα από προηγούμε-
νες παρεμβάσεις της Ομοσπονδίας 
μας, είχε τοποθετηθεί υπέρ της αλλα-
γής της εγκυκλίου στο Κοινοβούλιο 
και μας ενημέρωσε ότι η πρότασή μας 
υιοθετήθηκε, παραδίδοντάς μας τη 
σημερινή νέα κοινή απόφαση του 
Υπουργού, της Αναπληρώτριας 
Υπουργού και του Υφυπουργού Υγεί-
ας, η οποία επιλύει το ανακύψαν πρό-
βλημα και συγκεκριμένα ότι «δεν 
απαιτείται η συμπλήρωση διετίας από 
το διορισμό για τους υπαλλήλους που 
αποσπώνται για ιδιαίτερα σοβαρούς 
λόγους υγείας, καθώς και για λόγους 
συνυπηρέτησης με σύζυγο ή συμβι-
ούντα κατά την έννοια του άρθρου 1 
του ν.4356/2015 δημόσιο υπάλληλο 
με οποιαδήποτε σχέση εργασίας ή 
πρόσωπο της παραγράφου 1 του άρ-
θρου 21 του ν. 2946/2001». 

Τέλος, για το χρονίζον πρόβλημα 
των ακούσιων νοσηλειών δεσμεύτηκε 
ότι θα το εξετάσει σε βάθος για να 
βρεθεί λύση και θα μας απαντήσει σε 
νέα συνάντησή μας στο άμεσο χρο-
νικό διάστημα.

Συνάντηση με τον Υπουργό Υγείας  
για Νοσοκομείο Ελληνικής Αστυνομίας,  

τη «συνυπηρέτηση» και τις ακούσιες νοσηλείες

Παραμένει το αίτημα για αναβάθμιση των υγειονομικών υπηρεσιών και τη δημιουργία Νοσοκομείου Ελληνικής Αστυνομίας
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Με τον Αναπληρωτή Υπουργό 
Μεταφορών και Υποδομών 
κ. Κωνσταντίνο ΚΥΡΑΝΑΚΗ, 

συναντήθηκε ο Πρόεδρος της Ομο-
σπονδίας κ. Γρηγόρης ΓΕΡΑΚΑΡΑ-
ΚΟΣ συνοδευόμενος από τον Αντι-
πρόεδρο Διοικητικών Θεμάτων και 
Αναπληρωτή Γενικό Γραμματέα κ. 
Σπυρίδωνα ΛΙΟΤΣΟ. 

Στο πλαίσιο της θεσμικής μας λει-
τουργίας υποβάλαμε συγκεκριμένα 
αιτήματα που απασχολούν το συνδι-
καλιστικό μας κίνημα και χρήζουν της 
δικής του άμεσης αποδοχής και προ-
ώθησης στα συναρμόδια υπουργεία, 
προς οριστική επίλυση. 

Ειδικότερα, στον κ. Υπουργό, λαμ-
βάνοντας υπόψη και τις προθέσεις 
της Κυβέρνησης για την απαρέγκλιτη 
εφαρμογή του προσφάτως ψηφι-
σθέντος νέου Κώδικα Οδικής Κυκλο-
φορίας, πρωτοστατούντος του αστυ-
νομικού προσωπικού, τονίσαμε ότι 
πρέπει να εκδηλώνεται και αντίστοιχο 
ενδιαφέρον για όσους καλούνται να 
εφαρμόσουν τις διατάξεις του. Η 
Ομοσπονδία μας, συνεπής με όσα 
πρεσβεύει και διεκδικεί, λοιπόν, έθεσε 
υπόψη του κ. Υπουργού, τα ακόλουθα 
μείζονα ζητήματα, όπως αυτά έχουν 
κατατεθεί και σε άλλους συναρμόδι-
ους Υπουργούς: 

Α) Μετά τις αλλαγές που επήλθαν 
στη λειτουργία του Ταμείου Επικουρι-

κής Ασφάλισης και Πρόνοιας Απα-
σχολουμένων στα Σώματα Ασφαλείας 
(πρώην ΤΕΑΠΑΣΑ), επιβάλλεται η τρο-
ποποίηση του άρθρου 45 του ν. 
4256/2014, ώστε να τύχει αυτό 
εφαρμογής και ο προβλεπόμενος πό-
ρος 5% επί των προστίμων που κατα-
βάλλονται για τις παραβάσεις του 
ΚΟΚ, να αποδίδεται κατά 34%, 34% 
και 32% αντίστοιχα, στο Μετοχικό 
Ταμείο Στρατού, στον Τομέα Πρόνοι-
ας Αστυνομικών και στον Τομέα Πρό-
νοιας Υπαλλήλων Αστυνομίας Πόλεων 
του ΤΑΠΑΣΑ. 

Β) Με την εφαρμογή του νέου Κώ-
δικα Οδικής Κυκλοφορίας, η πολιτεία 
ευελπιστεί στη συμμόρφωση των πα-
ραβατών οδηγών και με το «εργα-
λείο» της ακινητοποίησης του οχήμα-
τος. Για την εφαρμογή του μέτρου 
αυτού, επιβάλλεται η απομάκρυνση - 
μεταφορά ή φύλαξη του οχήματος, σε 
κατάλληλο χώρο με γερανοφόρο 
όχημα και τον οδηγό του. Όταν δεν 
επαρκούν τα υπηρεσιακά μέσα που 
κατέχει και διαθέτει η Υπηρεσία, η πο-
λιτεία οφείλει να διασφαλίσει τη δυ-
νατότητα σύναψης σύμβασης με 
ιδιώτη, για την παροχή της υπηρεσίας 
μεταφοράς ή φύλαξης και διαχείρισης 
των οχημάτων, με τη χρήση ιδιωτικών 
γερανοφόρων οχημάτων και ιδιωτι-
κών χώρων στάθμευσης. 

Δυστυχώς, όμως, από την Ελληνική 

Αστυνομία, για διάφορους λόγους, δεν 
ακολουθείται η δέουσα διαδικασία, 
όπως προβλέπεται από την Κοινή 
Υπουργική Απόφαση 30870/1983 - 
ΦΕΚ 603/Β/19-10-1983 «Περιπτώ-
σεις και τρόπος ακινητοποίησης μηχα-
νοκινήτων οχημάτων και μοτοποδηλά-
των καθώς και η μεταφορά τους». 

Προτείνουμε, επομένως, να καθο-
ριστεί Κωδικός ηλεκτρονικού παρα-
βόλου, όπως ο νόμος ορίζει και στην 
περίπτωση μεταφοράς και φύλαξης 
οχημάτων με Υπηρεσιακά και μη μέ-
σα, η δαπάνη να βαρύνει τον παρα-
βάτη οδηγό και να αποτελεί υποχρέ-
ωση χρηματοροής στα ασφαλιστικά 
ταμεία της Ελληνικής Αστυνομίας, 
προς ενίσχυσή τους. 

Γ) Προκειμένου να διατηρηθεί η ευ-
ρωστία και να εξασφαλιστεί η βιωσι-
μότητα του ΤΑΠΑΣΑ και του ΜΤΣ, επι-
βάλλεται επίσης η καθιέρωση πόρου 
επί του καθαρού ποσού των κομί-
στρων οδικών μέσων δημόσιας μετα-
φοράς (λεωφορεία, τρόλεϊ, μετρό, 
τραμ), καθώς και αεροπορικών μέσων 
μεταφοράς, έτσι ώστε να υπάρξει 
κράτηση ποσοστού 6,5% υπέρ του 
Ταμείου Πρόνοιας Απασχολούμενος 
στα Σώματα Ασφαλείας και υπέρ του 
Μετοχικού Ταμείου Στρατού. Η παρα-
πάνω κράτηση να επιμερίζεται σε πο-
σοστό 34%, 34% και 32% αντίστοιχα, 
όπως ανωτέρω (Μετοχικό Ταμείο 

Στρατού, Τομέας Πρόνοιας Αστυνομι-
κών και Τομέας Πρόνοιας Υπαλλήλων 
Αστυνομίας Πόλεων). 

Από την πλευρά του, ο κ. ΚΥΡΑΝΑ-
ΚΗΣ ευχαρίστησε την Ομοσπονδία για 
την ενημέρωσή του όσον αφορά τα 
αιτήματα που τέθηκαν και το ενδια-
φέρον όλων των αστυνομικών για την 
αποτελεσματική εφαρμογή του νέου 
ΚΟΚ, σε συνδυασμό με τα νέα συστή-
ματα καμερών. Τόνισε δε ότι συμφω-
νεί απολύτως με την ενίσχυση του 
αστυνομικού προσωπικού και των τα-
μείων μέσω των προτεινόμενων αν-

ταποδοτικών πόρων. Σε ό,τι αφορά το 
πρόβλημα που υπάρχει σε όλη τη χώ-
ρα με τα οχήματα που πρέπει να ακι-
νητοποιούνται, δεσμεύτηκε να ενημε-
ρωθεί και από τους συνεργάτες του 
και σε συνεργασία με τους άλλους 
αρμόδιους Υπουργούς, να δοθεί 
πράγματι λύση, ενημερώνοντας σχε-
τικώς και την Ομοσπονδία. 

Η Ομοσπονδία θα συνεχίσει το θε-
σμικό διάλογο για την ανάδειξη και 
επίλυση τόσο των ανωτέρω αιτημάτων 
όσο και όλων εκείνων που περιλαμβά-
νονται στο διεκδικητικό μας πλαίσιο.

Υπέρ της καθιέρωσης ανταποδοτικών πόρων  
για την ενίσχυση του ΤΑΠΑΣΑ  

ο Αναπληρωτής Υπουργός Μεταφορών και Υποδομών

Σε ειρά ακατανόητων, αν όχι 
σκαν δαλωδών αποφάσεων, 
προέβη κατά πλειοψηφία, στη 

συνεδρίασή του (10-7-25), το Διοι-
κητικό Συμβούλιο του Ιδρύματος Μέ-
ριμνας και Αριστείας της Ελληνικής 
Αστυνομίας, μη τηρώντας δεσμευτικές 
προγενέστερες αποφάσεις του, αλλά 
και αγνοώντας επιδεικτικά σημαντικές 
προτάσεις της Ομοσπονδίας μας οι 
οποίες αποσκοπούν στην προστασία 
των συμφερόντων όλων των μετόχων 
συναδέλφων μας και όχι στη διατή-
ρηση – συσσώρευση αποθεματικών 
στην Τράπεζα της Ελλάδος. 

Με μια πρωτοφανή απόφαση, αντί 
να ικανοποιηθούν άμεσα τα συσσω-
ρευμένα για οικονομική βοήθεια 
2.600 αιτήματα, από τον Ειδικό Λο-
γαριασμό Αρωγής, αξιοποιώντας το 
πλούσιο αποθεματικό κεφάλαιο, ο συ-
νάδελφος – μέτοχος του Ιδρύματος, 
θα κληθεί να βάλει το χέρι στην τσέπη, 
πληρώνοντας στο εξής αύξηση της 
μηνιαίας εισφοράς του, κατά 20%, 
ήτοι από 5,83 ευρώ σε επτά (7) ευρώ! 

Είναι φανερό, ότι η Ομοσπονδία, σε 
καμία των περιπτώσεων, δεν νομιμο-
ποιεί και απορρίπτει μια τέτοια κατά-

πτυστη απόφαση. Ενημερώνει δε το 
αστυνομικό προσωπικό ότι οι εκπρό-
σωποί της στο Διοικητικό Συμβούλιο 
του Ιδρύματος, από την αρχή της συ-
νεδρίασης διαχώρισαν τη θέση τους 
και ΚΑΤΑΨΗΦΙΣΑΝ ΤΗΝ ΑΥΞΗΣΗ, 
επικαλούμενοι μάλιστα και την ομό-
φωνη απόφαση της Εκτελεστικής 
Γραμματείας (Ε.Γ.), όπως αυτή είχε 
διαμορφωθεί αποφασιστικά κατά τη 
συνεδρίασή της στις 8 Ιουλίου 2025, 
οπότε και εξετάστηκε η συμπεριφορά 
της διοίκησης του Ιδρύματος όλο αυ-
τό το διάστημα. 

Σύμφωνα με την απόφαση της Ε.Γ., 
προτεραιότητα της Ομοσπονδίας ήταν 
και είναι: 

α) η εξέταση όλων των εκκρεμών 
αιτημάτων με αξιοποίηση του αποθε-
ματικού κεφαλαίου, 

β) η εφαρμογή των παρατηρήσεων 
της Έκθεσης Ελέγχου του Ελεγκτικού 
Συνεδρίου από το έτος 2020, ειδικά 
όσον αφορά την κατάρτιση Καταστα-
τικού λειτουργίας του Ιδρύματος, 

γ) η μη μείωση παροχών προς τους 
μερισματούχους συναδέλφους μας, 
αλλά και 

δ) η πραγματοποίηση επικαιροποι-

ημένης αναλογιστικής μελέτης και όχι 
αύξηση της εισφοράς υπό την επίκλη-
ση μιας παρωχημένης -με στοιχεία 
4ετίας- αναλογιστικής μελέτης. Να 
σημειωθεί ότι η προβληματική λει-
τουργία του Ιδρύματος, όπως αυτή 
αποτυπώθηκε στα ευρήματα της Έκ-
θεσης του Ελεγκτικού Συνεδρίου το 
2020, έχει απασχολήσει την Ομο-
σπονδία ουκ ολίγες φορές, μάλιστα, 
ήταν και η μόνη που στάθηκε από την 
πρώτη στιγμή αρωγός σε κάθε προ-
σπάθεια λήψης μέτρων για την εξυ-
γίανση της λειτουργίας του, καταθέ-
τοντας σχετικές προτάσεις εγγράφως: 
Αρ. Πρωτ.: 511/1/11 από 22 Δεκεμ-
βρίου 2020, Αρ. Πρωτ.:  511/1/14 
από 19 Ιανουαρίου 2023, Αρ. Πρωτ.: 
511/4/1α από 13 Σεπτεμβρίου 
2024, Αρ. Πρωτ.: 511/1/21 από 08 
Νοεμβρίου 2024, Αρ. Πρωτ.: 
200/02/259γ από 01 Ιουλίου 2025 
(σχέδιο καταστατικού, αξιοποίηση 
αποθεματικού κ.λπ.). 

Αντί όμως η Ηγεσία να αφουγκρα-
στεί το συνδικαλιστικό μας κίνημα και 
να απαντήσει θετικά στα αιτήματα των 
συναδέλφων μας, όπως είχε αποφα-
σιστεί κατά τη συνεδρίαση του Ιδρύ-

ματος το Νοέμβριο του 2024, επέλεξε 
μια εντελώς μονομερή και αποσπα-
σματική στάση, θέτοντας το συμφέ-
ρον των συναδέλφων μας σε δεύτερη 
μοίρα και προβάλλοντας ευτελούς 
αξίας επιχειρήματα - κάποιας άτυπης 
και άγνωστης σε εμάς «ομάδας εργα-
σίας» - ότι η αύξηση της εισφοράς θα 
ενισχύσει το αίτημα για εκταμίευση 
των αποθεματικών, λες και τα χρήμα-
τα δεν είναι των αστυνομικών, αλλά 
κάποιων άλλων. 

Αλγεινή εντύπωση προκαλεί επίσης 
η απόπειρα κάλυψης των λειτουργι-
κών εξόδων των Παιδικών Κατασκη-
νώσεων με θεσμοθέτηση μιας νέας 
εισφοράς εις βάρος των μετόχων του 
Ιδρύματος, ενώ σήμερα τα έξοδα αυτά 
καλύπτονται μόνο από τα έσοδα των 
Αστυνομικών λεσχών. Αντί λοιπόν η 
Ηγεσία να μεριμνήσει για την τροπο-
ποίηση του υπάρχοντος νομικού 
πλαισίου που διέπει την κερδοφορία 
των Λεσχών, πρότεινε να καθιερωθεί 
μια νέα εισφορά 0,60 λεπτών φορ-
τώνοντάς την και αυτήν στις πλάτες 
των συναδέλφων μας με τις πενιχρές 
αποδοχές. Η αντίδρασή μας ήταν έν-
τονη με αποτέλεσμα η πρόταση να 

απορριφθεί κατά πλειοψηφία. 
Σε αντίθεση με ό,τι θα ανέμενε κάθε 

καλόπιστος συνομιλητής, δυστυχώς, 
οι εισηγήσεις της Ηγεσίας υπονο-
μεύουν την εξυγίανση του Ιδρύματος 
και καθιστούν έωλες τις δεκάδες πα-
ρατηρήσεις του Ελεγκτικού Συνεδρίου 
οι οποίες παραμένουν ανεφάρμοστες. 

Όλα αυτά τα σημαντικά ζητήματα, 
ΑΠΟΤΕΛΕΣΑΝ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟ ΣΥΖΗ-
ΤΗΣΗΣ ΚΑΤΑ ΤΗ ΣΗΜΕΡΙΝΗ ΕΝΗΜΕ-
ΡΩΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ ΕΚΤΕΛΕ-
ΣΤΙΚΗΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑΣ και αποφασί-
στηκε ξανά ΟΜΟΦΩΝΑ ότι: 

Προτεραιότητα της Ομοσπονδίας 
είναι για άλλη μια φορά, ο μέτοχος 
αστυνομικός και όχι η δημιουργία 
ενός νέου αποθεματικού που κανείς 
δεν θα εγγυάται ότι δεν θα περικοπεί 
ξανά, όπως έγινε την εποχή των μνη-
μονίων, είτε ότι δεν θα είναι αξιοποι-
ήσιμο από τους πραγματικούς του δι-
καιούχους. 

Προς τούτο αποφασίστηκε επίσης 
να αιτηθούμε από το Ίδρυμα τη χορή-
γηση του πρακτικού της επίμαχης συ-
νεδρίασης της 10ης Ιουλίου 2025, 
καθώς επίσης και τις παρατηρήσεις 
του Ελεγκτικού Συνεδρίου.

Απορρίπτουμε ΟΜΟΦΩΝΑ την αύξηση κατά 20%  
της εισφοράς υπέρ του Ιδρύματος Μέριμνας και Αριστείας
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Με αφορμή την εθνική επέτειο 
της Κύπρου και τις τιμητικές 
εκδηλώσεις για την έναρξη 

του απελευθερωτικού αγώνα εναντίον 
της βρετανικής αποικιοκρατίας την 1η 
Απριλίου 1955, ο Πρόεδρος της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Γρηγόρης ΓΕΡΑΚΑΡΑ-
ΚΟΣ και το εκλεγμένο Μέλος μας 
στην Ε.Ε. της EUROCOP κ. Γιώργος 
ΣΤΑΜΑΤΑΚΗΣ, επισκέφθηκαν την 
Κύπρο το τελευταίο διήμερο, ως επί-
σημοι προσκεκλημένοι του Κλάδου 
Αστυνομικού Σώματος - ΙΣΟΤΗΤΑ. 

Στο πλαίσιο των εορτασμών της 
1ης Απριλίου, παρουσία του Προ-
έδρου της Κυπριακής Δημοκρατίας κ. 
Νίκου ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΙΔΗ συμμετείχαν 
στην Δοξολογία που πραγματοποι-
ήθηκε στην Αρχιεπισκοπή χοροστα-
τούντος του Αρχιεπισκόπου Κύπρου κ. 
Γεωργίου. Στη συνέχεια μετέβησαν 
στα Φυλακισμένα Μνήματα για την 
επιμνημόσυνη δέηση και την κατάθε-
ση στεφάνων, καθώς και στον Τύμβο 
της Μακεδονίτισσας, αποτίνοντας 
φόρο τιμής στους Ήρωες της Μεγα-
λονήσου. 

Στις εκδηλώσεις αυτές παρέστησαν 
σύσσωμες οι πολιτικές και στρατιωτι-
κές Αρχές του τόπου, μεταξύ αυτών ο 
Υπουργός Δικαιοσύνης και Δημόσιας 
Τάξης κ. Μάριος ΧΑΡΤΣΙΩΤΗΣ, ο 
Πρέσβης της Ελλάδας κ. Ιωάννης 

ΠΑΠΑΜΕΛΕΤΙΟΥ και άλλοι. 
Στο πλαίσιο της επίσκεψης, η αν-

τιπροσωπεία της Π.Ο.ΑΣ.Υ. μετέβη 
στο Αρχηγείο της Αστυνομίας Κύ-
πρου, όπου ακολούθησε εθιμοτυπική 
συνάντηση με τον Αρχηγό της Αστυ-
νομίας Κύπρου κ. Θεμιστό ΑΡΝΑ-
ΟΥΤΗ και ανταλλάχθηκαν αναμνη-
στικά δώρα, ως ελάχιστη επιβεβαί-
ωση της αμοιβαίας εμπιστοσύνης και 
εκτίμησης που διέπει διαχρονικά 
τους θεσμικούς φορείς που εκπρο-
σωπούμε. 

Στο επίκεντρο της συζήτησης βρέ-
θηκαν οι αγώνες του συνδικαλιστι-
κού κινήματος για την επίλυση προ-
βλημάτων με στόχο την αποτελεσμα-
τικότερη λειτουργία των αστυνομικών 
υπηρεσιών σε έναν κόσμο που αντι-
μετωπίζει διαρκώς νέες προκλήσεις 
και ο ρόλος των αστυνομικών πρέπει 
να τυγχάνει της μέγιστης προσοχής 
και υποστήριξης. 

Ακολούθησε επίσκεψη στα Γραφεία 
του Κλάδου Αστυνομικού Σώματος - 
ΙΣΟΤΗΤΑ, όπου την ελληνική αντι-
προσωπεία υποδέχθηκε ο Πρόεδρος 
αυτού κ. Νίκος ΛΟΪΖΙΔΗΣ.  

Μέσα σε εγκάρδιο και συναδελφικό 
κλίμα μεταξύ των δυο προέδρων έγινε 
ανταλλαγή αναμνηστικών πλακετών, 
επιβεβαιώνοντας τη σταθερή βούληση 
των φορέων μας για διαρκή, στενή 

και εποικοδομητική συνεργασία σε 
κάθε τομέα που μπορεί να παραχθεί 
αμοιβαία δημιουργικό έργο επ’ ωφε-
λεία των υπηρεσιών, των συναδέλ-
φων και των κοινωνιών μας. 

Ξεχωριστή στιγμή, η αναφορά στην 
οργανική σύνδεση της ΙΣΟΤΗΤΑΣ με 
το ευρωπαϊκό συνδικάτο EUROCOP, 
μια σημαντική εξέλιξη η οποία θα 
ολοκληρωθεί κατά την προσεχή Εαρι-
νή Σύνοδο του πανευρωπαϊκού συν-
δικάτου EUROCOP στη Ρόδο, το διή-
μερο 15-16 Απριλίου 2025. 

Τονίστηκε δε ότι το ευρύτερο γεω-
γραφικό περιβάλλον της Ανατολικής 
Μεσογείου από άποψη ασφαλείας εί-
ναι πολύπλευρα απαιτητικό και γι΄αυ-
τό είναι ιδιαίτερα αναγκαία και χρή-
σιμη η συμβολή της EUROCOP.  

Επιβάλλεται, επομένως, οι φορείς 
μας να αφιερώσουν δυνάμεις στην 
παρακολούθηση των προβλημάτων, 
όπου αυτά αναφύονται και να προ-
τείνουν λύσεις εφόσον τούτο είναι 
αναγκαίο, ώστε τα εργασιακά προ-
βλήματα και τα δικαιώματα των αστυ-
νομικών να τεθούν υπόψη των αρ-
μοδίων τοπικών και διεθνικών οργά-
νων πρόληψης και καταστολής του 
εγκλήματος. 

Στην επίσκεψη συμμετείχε και διμε-
λής αντιπροσωπεία της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Τρικάλων, 

εμπλουτίζοντας την εκπροσώπηση του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος στο 
πλαίσιο των διμερών επαφών των 
κοινωνικών εταίρων των δυο χωρών 
μας, ειδικότερα δε σε θέματα λειτουρ-

γίας του συνδικαλιστικού κινήματος, 
υπεράσπισης των εργασιακών δι-
καιωμάτων, βελτίωσης των συνθηκών 
εργασίας και ανάδειξης άλλων ζητη-
μάτων στα Σώματα Ασφαλείας.

Η Π.Ο.ΑΣ.Υ. τίμησε την επέτειο  
των απελευθερωτικών αγώνων της Κύπρου

ΗΟμοσπονδία, με έγγραφό της 
προς τον Υπουργό Προστα-
σίας του Πολίτη κ. Μιχαήλ 

ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ και την Υπουργό Ερ-
γασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης κ. 
Νίκη ΚΕΡΑΜΕΩΣ αιτείται τη θεσμο-
θέτηση όμοιων προϋποθέσεων χορή-
γησης σύνταξης και αναγνώριση 
χρόνων ασφάλισης και στους κατα-
τασσόμενους από 01/01/2011 και 
εντεύθεν.  

Μετά την ψήφιση του νόμου 
3865/2010 που επέβαλε δυσχερείς 
όρους και διακρίσεις σχετικά με τη 
συνταξιοδότηση των αστυνομικών, 
ειδικά εκείνων που θα προσλαμβά-
νονταν και προσλαμβάνονται πλέον 
από 01/01/2011 και εντεύθεν, το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα δια αιτη-
μάτων των Ενώσεών του, με αποκο-
ρύφωμα τις παρεμβάσεις της Ομο-
σπονδίας μας, διατυπώνοντας πειστι-
κά επιχειρήματα και συγκεκριμένες 
προτάσεις προς τους προκατόχους 
σας, πέτυχε την αντικατάσταση της 
παρ. 5 του άρθρου 40 του π.δ. 
169/2007 και της παρ. 3 του άρ-
θρου 22 του ν. 3865/2010, έτσι 
ώστε να επεκταθεί η δυνατότητα ανα-

γνώρισης της μάχιμης πενταετίας σε 
όλες τις αστυνομικές υπηρεσίες και 
στο σύνολο του προσωπικού της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας (ν.4997/2022, 
άρθρο 23). 

Αν και κατά τις συναντήσεις μας με 
τους αρμόδιους κ.κ. Υπουργούς εί-
χαμε θέσει από τότε το πρόβλημα που 
είχε ήδη διαφανεί, ήτοι της άνισης 
αντιμετώπισης των νέων ασφαλισμέ-
νων και ειδικά όσων υπηρετούν σε 
συγκεκριμένες υπηρεσίες (Ε.Κ.Α.Μ., 
Υ.Ε.Μ.Σ.Α.Σ., Υ.Ε.Μ.Ε.Α. και άλλες), 
το ζήτημα παρέμεινε προς εξέταση και 
περαιτέρω ωρίμανση. 

Πράγματι, διαγενομένου του χρό-
νου και αφού ήδη οι συντάξεις χορη-
γούνται από τον νέο ασφαλιστικό 
φορέα e-ΕΦΚΑ, γίνεται φανερό ότι οι 
νέοι ασφαλισμένοι, καίτοι εκτελούν 
τα ίδια ακριβώς καθήκοντα και εκτί-
θενται στον ίδιο κίνδυνο, εντάσσον-
ται μετά την προαναφερόμενη ημε-
ρομηνία στην κύρια ασφάλιση του 
πρώην Ι.Κ.Α. - Ε.Τ.Α.Μ., έχοντας, 
αφενός διαφορετικά ασφαλιστικά - 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα, αφετέ-
ρου δε ανόμοια αντιμετώπιση σε επι-
μέρους θέματα. 

Χαρακτηριστικά αναφέρεται ότι 
Αστυνομικός που κατετάγη 18 ετών 
στην Ελληνική Αστυνομία θα λάβει 
σύνταξη στα 62 με τουλάχιστον 44 
έτη υπηρεσίας. Επιπλέον, στην αυτε-
πάγγελτη αποστρατεία για λόγους 
υγείας (με αναπηρία και άνω του 67%) 
για να καταστεί ο Αστυνομικός δι-
καιούχος σύνταξης, δεν επαρκεί η 
γνωμάτευση της Ανωτάτης Υγειονομι-
κής Επιτροπής του Σώματος, αλλά 
απαιτείται επιπλέον εξέτασή του και 
γνωμάτευση από τα Κέντρα Πιστοποί-
ησης Αναπηρίας (ΚΕ.Π.Α.). Η δε σύν-
ταξή του, στις περισσότερες περιπτώ-
σεις της εν λόγω κατηγορίας (λόγοι 
αναπηρίας), δεν είναι μόνιμη, αλλά 
προσωρινή (συνήθως για 3 έτη με 
επανεξέταση), με αποτέλεσμα να μην 
μπορεί να λάβει και το εφάπαξ του από 
τα ασφαλιστικά ταμεία (λ.χ. ΤΑΠΑΣΑ).  

Επαναφέρουμε, επομένως το αίτη-
μά μας, έτσι ώστε να προωθηθεί προς 
ψήφιση από τη Βουλή των Ελλήνων, 
νέα ρύθμιση για τα στελέχη των Σω-
μάτων Ασφαλείας που κατετάγησαν 
από 1.1.2011 και μετά, ώστε να 
εφαρμόζονται οι διατάξεις της συν-
ταξιοδοτικής-ασφαλιστικής νομοθε-

σίας του Δημοσίου, όπως αυτές 
ισχύουν κάθε φορά. Άλλωστε, η υφι-
στάμενη ασφαλιστική - συνταξιοδο-
τική νομοθεσία (ν. 4387/2016), στο 
πλαίσιο των ενιαίων κανόνων για 
όλους τους ασφαλισμένους του e-
ΕΦΚΑ, πολλώ δε μάλλον για τους 
ασφαλισμένους – εργαζόμενους της 
ιδίας κατηγορίας, επιβάλλει την εναρ-
μόνιση και την ενιαία αντιμετώπιση 
του προαναφερόμενου προσωπικού, 
συνολικά. 

Με τη νέα ρύθμιση θα εφαρμόζον-
ται στα στελέχη που κατετάγησαν από 
1.1.2011 οι διατάξεις που ισχύουν 
για τα στελέχη της Ελληνικής Αστυ-
νομίας, τα οποία ασφαλίστηκαν στο 
Δημόσιο από την 1.1.1993 έως 
31.12.2010, αναφορικά με το δι-
καίωμα στη θεμελίωση σύνταξης εξ 
ιδίου δικαιώματος ή ανικανότητας, 
καθώς και οι αναγνωρισμένες συν-
τάξιμες υπηρεσίες. 

Επίσης, σε ό,τι αφορά τη εκκρε-
μούσα θεσμοθέτηση του αιτήματός 
μας για τη δυνατότητα αναγνώρισης 
διπλάσιων χρόνων από τους κατατα-
γέντες μετά την 1-1-2011 και υπη-
ρετούν σε ειδικές υπηρεσίες 

(Ε.Κ.Α.Μ., Τ.Ε.Ε.Μ., Υ.Ε.Μ.Σ.Α.Σ., 
Υ.Ε.Μ.Ε.Α. κ.λπ.), γίνεται κατανοητό 
ότι θα είναι εκ του περισσού, εφόσον 
υιοθετηθεί και ψηφιστεί στο σύνολό 
της η προτεινόμενη, ως άνω, γενική 
ρύθμιση. 

Οφείλουμε, τέλος, να θέσουμε υπό-
ψη σας ότι στο σώμα, που στελεχώ-
νεται πλέον από σημαντικό αριθμό νε-
οπροσληφθέντων συναδέλφων μας, 
επικρατεί διάχυτη αβεβαιότητα ως 
προς το συνταξιοδοτικό τους μέλλον. 

 Ειδικά δε, όπως επισημαίνεται και 
στο σχετικό έγγραφο της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Νοτιοανα-
τολικής Αττικής, μέχρι στιγμής, δεν 
υπάρχει καμία πρόβλεψη για διπλά 
εξάμηνα και συνταξιοδότηση με είκο-
σι πέντε (25) χρόνια πραγματικής 
υπηρεσίας, καθώς και δήλωση 
άγνοιας εκ μέρους των αρμοδίων για 
το τι ισχύει για τα διπλά εξάμηνα, τις 
αντίστοιχες κρατήσεις που υφίστανται 
και ότι δεν υπάρχει κωδικός εισφο-
ρών για τις κρατήσεις αυτές που γί-
νονται για όσους επιθυμούν να ανα-
γνωρίσουν τα διπλά εξάμηνα, κάτι 
που ίσχυε για τους προγενέστερους 
σε αυτές τις Υπηρεσίες.

Θεσμοθέτηση όμοιων προϋποθέσεων χορήγησης  
σύνταξης και αναγνώριση χρόνων ασφάλισης  

και στους κατατασσόμενους από 01/01/2011 και εντεύθεν
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Μετά την έκδοση του Βουλεύ-
ματος για την παραπομπή σε 
δίκη 140 και πλέον οργα-

νωμένων οπαδών του Ολυμπιακού 
συμπεριλαμβανομένης της διοίκησής 
του, για εγκληματική οργάνωση στη 
δράση της οποίας εντάσσεται και η 
δολοφονία του αείμνηστου αστυνο-

μικού Γιώργου Λυγγερίδη, η Ομο-
σπονδία μας, σε συνέχεια των ενερ-
γειών της, ανακοινώνει τα κάτωθι: 

Κατά την προσεχή συνεδρίαση του 
Διοικητικού Συμβουλίου, ο Πρόεδρος 
αυτής κ. Γρηγόρης ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ 
θα προτείνει να ληφθεί απόφαση για 
την με κάθε τρόπο συνδρομή της 

Ομοσπονδίας στην επικείμενη εκδί-
καση της υπόθεσης υπέρ της οικο-
γένειας του αδικοχαμένου συναδέλ-
φου μας και της καταδίκης των 
υπαιτίων για τις εγκληματικές πρά-
ξεις που τέλεσαν σε βάρος της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας και των στελε-
χών της. 

Η υποστήριξη αυτή θα είναι έμ-
πρακτη, νομική ακόμα και με παρά-
σταση για την υποστήριξη της κατη-
γορίας, υλική και ηθική, όπως έχου-
με υποχρέωση να πράξουμε. 

Σε κάθε περίπτωση διαμηνύουμε 
προς πάσαν κατεύθυνση ότι το συν-
δικαλιστικό μας κίνημα συνεχίζει να 

έχει ανοικτό μέτωπο με τις παθογέ-
νειες της οπαδικής βίας όποιοι κι αν 
τις προωθούν και τις υποθάλπουν, 
όπου και όσο ψηλά κι αν βρίσκον-
ται. 

Είμαστε απέναντι στη βία από όπου 
κι αν προέρχεται και κανείς δεν πρό-
κειται να σταματήσει τον αγώνα μας.

Η ζωή μας πάνω απ’ όλα!

Μετά από έντονες διαμαρτυρίες 
και παρεμβάσεις της Ομο-
σπονδίας προς τα συναρμό-

δια Υπουργεία, αλλά και κατά την 
ακρόαση φορέων στις Επιτροπές της 
Βουλής με αφορμή την ψήφιση δια-
φόρων νομοσχεδίων (Αρ. Πρωτ.: 
309/9/9 από 12 Σεπτεμβρίου 2024 
και 309/9/9α από 27 Σεπτεμβρίου 
2024 κ.ά.), διορθώνεται η οικονομική 
αδικία που υφίστατο το προσωπικό 
των αστυνομικών ελικοπτέρων και 
πλέον επεκτείνεται και σε αυτό το 
πτητικό επίδομα των 1.000 ευρώ, ανά 
εξάμηνο, αναδρομικά από την 1η Ια-
νουαρίου 2025. 

Την αποζημίωση αυτή, κατά το Γε-

νικό Λογιστήριο, τη δικαιούνταν μόνο 
οι πιλότοι των εναέριων μέσων πυρό-
σβεσης της Πολεμικής Αεροπορίας 
καθώς και τα πληρώματα των ελικο-
πτέρων τύπου Super puma του Πυ-
ροσβεστικού Σώματος με αποτέλεσμα 
οι συνάδελφοί μας να βίωναν έναν 
απαράδεκτο αποκλεισμό αν και ήταν 
και είναι εκτεθειμένοι στους ίδιους 
κινδύνους. 

Με τη νέα Υπουργική Απόφαση 
(Αριθμ. 8002/39/14-νστ’) του Υφυ-
πουργού Εθνικής Οικονομίας και Οι-
κονομικών κ. Αθανασίου ΠΕΤΡΑΛΙΑ, 
Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχαήλ 
ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ και Υφυπουργού Κλι-
ματικής Κρίσης και Πολιτικής Προ-

στασίας κ. Ευάγγελου ΤΟΥΡΝΑ, που 
δημοσιεύτηκε στην Εφημερίδα της 
Κυβερνήσεως (ΦΕΚ Β’ 2423/17/ 
05/2025) επέρχεται τροποποίηση 
της υπό στοιχεία 8002/1/520-γ’/ 
15.03.2018 Κοινής Απόφασης των 
Αναπληρωτών Υπουργών Εσωτερικών 
και Οικονομικών «Καθορισμός 
ύψους, δικαιούχων, όρων και προ-
ϋποθέσεων χορήγησης επιδομάτων 
κινδύνου (πτητικό, Ε.Κ.Α.Μ., 
Ε.Μ.Α.Κ., δυτών υποβρυχίων διασώ-
σεων, καταδυτικό, Μ.Α.Τ., ανιχνευ-
τών, εξουδετερωτών βομβών και 
εκρηκτικών μηχανισμών, συνοδών 
σκύλων που χρησιμοποιούνται για την 
ανίχνευση εκρηκτικών υλών και άλ-

λων ελέγχων) που καταβάλλονται στο 
ένστολο προσωπικό της Ελληνικής 
Αστυνομίας και του Πυροσβεστικού 
Σώματος» (Β’ 1021). 

Ειδικότερα, στο άρθρο 1 προστίθε-
ται παρ. 3 ως εξής: 

«3. Το πτητικό επίδομα των ανωτέ-
ρω κατηγοριών προσαυξάνεται κατά 
χίλια (1.000) ευρώ ανά εξάμηνο για 
το απαραίτητο πλήρωμα που ίπταται 
με εναέρια μέσα πυρόσβεσης (αερο-
σκάφη και ελικόπτερα), ανεξαρτήτως 
τύπου και βάρους.  

Η προσαύξηση αυτή καταβάλλεται 
στους δικαιούχους με τους ίδιους 
όρους, προϋποθέσεις και τρόπο που 
ορίζεται στο άρθρο 3» και η ισχύς της 

παρούσας απόφασης αρχίζει από την 
01.01.2025. 

Η Ομοσπονδία αισθάνεται ιδιαίτερη 
ικανοποίηση διότι ένα ακόμα δίκαιο 
αίτημα των συναδέλφων μας βρήκε 
ευήκοα ώτα και τα αρμόδια κυβερνη-
τικά στελέχη με την απόφασή τους 
αφενός αναγνωρίζουν την επικινδυ-
νότητα των πτητικών μέσων της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας και ενισχύουν οι-
κονομικά τα πληρώματά τους, αφετέ-
ρου δε εναρμονίζουν τις ισχύουσες 
διατάξεις έτσι ώστε να μην διαιωνίζε-
ται ένα απαράδεκτο καθεστώς διακρί-
σεων μεταξύ των ενστόλων με τις 
ίδιες αρμοδιότητες και επικίνδυνες 
ώρες απασχόλησης.

Με τον αγώνα της Ομοσπονδίας επεκτείνεται  
αναδρομικά το πτητικό επίδομα των 1.000 ευρώ  
στα πληρώματα των αστυνομικών ελικοπτέρων

Ενόψει του τελικού Κυπέλλου 
ποδοσφαίρου Ελλάδας στο 
Ολυμπιακό Αθλητικό Κέντρο 

Αθηνών, που πραγματοποιήθηκε στις 
17/05/2025, με την εφαρμογή ει-
δικών σχεδίων ασφαλείας και την κι-
νητοποίηση ενισχυτικών δυνάμεων 
από άλλες περιοχές, εκτός Γ.Α.Δ.Α., 
λόγω διαφόρων αιτίων, προκλήθηκε 
έντονη αναστάτωση ως προς την 
πλήρη αποζημίωση των εξόδων δια-
νυκτέρευσης των συναδέλφων μας σε 
ξενοδοχεία της Αττικής. 

Η Ομοσπονδία, από την πρώτη στιγ-
μή κινητοποιήθηκε με σκοπό τη δια-
σφάλιση όλων των ενισχυτικών δυνά-
μεων, έτσι ώστε κανένας συνάδελφός 
μας να μην βρεθεί εκτεθειμένος, πλη-
ρώνοντας από το υστέρημά του τις 

όποιες δαπάνες διανυκτέρευσης. 
Σε συνέχεια του υπ’ αριθμ. 

503/4/116α εγγράφου μας, κατά τη 
συνάντηση του Προέδρου της Ομο-
σπονδίας κ. Γρηγόρη ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΥ 
με τον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυ-
νομίας, Αντιστράτηγο κ. Δημήτριο 
ΜΑΛΛΙΟ, λάβαμε τη διαβεβαίωση ότι 
η Υπηρεσία καλύπτει, όπως υποχρε-
ούται, τις δαπάνες μετακίνησης και ως 
εκ τούτου, οι μετακινούμενοι συνά-
δελφοί μας δεν πρέπει να ανησυχούν. 

Διαρκές μέλημα της Ομοσπονδίας, 
όπως έχουμε αποδείξει και στο πα-
ρελθόν σε ανάλογες καταστάσεις, εί-
ναι η διασφάλιση της φιλοξενίας των 
συναδέλφων μας πάντα σε αξιόπιστα 
και ασφαλή ξενοδοχεία αφενός και 
αφετέρου, η μη οικονομική επιβάρυν-

σή τους. Στο έγγραφό της προς την 
Ηγεσία, η Ομοσπονδία τόνισε μεταξύ 
άλλων ότι είχε δώσει σκληρό αγώνα 
και εισακουστήκαμε από την Κυβέρ-
νηση, έτσι ώστε όσοι μετακινούνται, 
να αποζημιώνονται επαρκώς για τη 
διαμονή τους σε αξιόπιστα και ασφα-
λή ξενοδοχεία της πόλης που φιλοξε-
νεί την εκάστοτε ποδοσφαιρική και 
κάθε άλλη διοργάνωση.  

Επομένως, οι αρμόδιες αστυνομι-
κές υπηρεσίες, κεντρικά και περιφε-
ρειακά, όφειλαν και οφείλουν να με-
ριμνούν για τη μη οικονομική επιβά-
ρυνση του αστυνομικού προσωπικού, 
δεδομένου ότι αυτό διατάσσεται να 
μετακινείται ανεξάρτητα από τους 
όρους και τις προϋποθέσεις που εγεί-
ρονται από εξωγενείς παράγοντες 

(ξενοδοχειακή πολιτική, τιμές αγοράς 
ανάλογα με εποχή και τόπο διαμονής 
κ.λπ.). 

«Κύριε Υπουργέ, Κύριε Αρχηγέ, Σας 
καλούμε να λάβετε υπόψη σας την 
αναστάτωση που έχει προκληθεί και 
να δώσετε άμεσα λύση, ώστε να μην 
υπάρξει ουδεμία οικονομική επιβά-
ρυνση για κανέναν συνάδελφό μας 
και να προστατέψετε τον οικογενει-
ακό προϋπολογισμό όσων αστυνομι-
κών καλούνται να συμμετάσχουν σε 
μέτρα τάξης και ασφάλειας, σύμφωνα 
με τους σχεδιασμούς των καθ’ ύλην 
αρμοδίων στελεχών της Ελληνικής 
Αστυνομίας. 

Μην επιτρέψετε να επιβαρυνθεί ού-
τε ένα ευρώ από τον προσωπικό του 
προϋπολογισμό, ούτε ένας συνάδελ-

φός μας! Η Υπηρεσία που εκπονεί τα 
μέτρα, είναι εκείνη που καταρτίζει 
τους προϋπολογισμούς και υπόλογη 
σε τελική ανάλυση, για την εξεύρεση 
των αναγκαίων πόρων».

Η Υπηρεσία καλύπτει, όπως υποχρεούται,  
τις δαπάνες μετακίνησης

Καταγγέλλουμε ως απαράδεκτη, 
υποτιμητική για τη νοημοσύνη 
μας και κυρίως επικίνδυνη για 

την ασφάλεια της κοινωνίας και της 
χώρας, την τροπολογία (υπ’ αριθμόν 
336/3 19.3.2025) που κατατέθηκε 
νύχτα στη Βουλή, ώρα 22.05 (!) και 

αφορά την τοποθέτηση των μη ανα-
κριτικών υπαλλήλων ειδικών φρου-
ρών, σε υπηρεσίες ασφαλείας, ενώ 
την ίδια ώρα οι αστυφύλακες τριετούς 
φοίτησης και ειδικοί σε ανακριτικά 
καθήκοντα, τοποθετούνται σε σκοπιές! 

Κρίμα διότι ποτέ δεν αναμέναμε από 

έναν Υπουργό, πολλάκις τοποθετημένο 
στο Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη 
και καλό γνώστη των αστυνομικών 
πραγμάτων, να υποπίπτει σε αυτό το 
ατόπημα και μάλιστα την ώρα που στη 
Βουλή των Ελλήνων κόπτεται ότι με το 
νομοσχέδιο που ψηφίζεται σήμερα, 

αναβαθμίζεται η δομή και η αποτελε-
σματικότητα της Ελληνικής Αστυνομίας. 

Από την πλευρά μας διαχωρίζουμε 
τη θέση μας, αρνούμαστε να γίνουμε 
συνεργοί στην εξαπάτηση της Βουλής 
και του Ελληνικού Λαού. 

Εξαφανίστε τώρα την κατάπτυστη 

ρύθμιση από το σώμα του νομοσχεδί-
ου και μην γράφεται ψευδώς στην 
«Έκθεση γενικών συνεπειών» ότι «δεν 
αναφύονται κίνδυνοι από την αξιολο-
γούμενη ρύθμιση»! Είστε επικίνδυνοι! 

Υ.Γ.: Για οτιδήποτε ήθελε προκύψει, 
υπόλογοι θα είστε εσείς!

Τοποθέτηση των μη ανακριτικών υπαλλήλων  
ειδικών φρουρών, σε υπηρεσίες ασφαλείας
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Αλλαγές σε  
Ομάδες Εργασίας

Βάσει του άρθρου 29 παρ. 4 του Καταστατικού της Πανελλήνιας Ομο-
σπονδίας Αστυνομικών Υπαλλήλων, επήλθαν οι κάτωθι αλλαγές στη 
σύνθεση των Ομάδων Εργασίας: 

Α) ΟΜΑΔΑ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ ΚΑΙ 
ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΜΕΣΩΝ ΚΟΙ-
ΝΩΝΙΚΗΣ ΔΙΚΤΥΩΣΗΣ 

1) ΚΑΡΑΚΩΣΤΑΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ 
2) ΛΙΑΚΟΣ ΖΗΣΗΣ 
3) ΓΚΟΥΝΕΛΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
4) ΡΗΓΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 
5) ΦΩΤΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
 

Β) ΟΜΑΔΑ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΜΕΤΑΝΑ-
ΣΤΕΥΤΙΚΩΝ ΘΕΜΑΤΩΝ 

1) ΒΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
2) ΚΑΡΓΙΩΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
3) ΓΟΥΜΑΓΙΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
4) ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
5) ΤΟΛΟΖΗΣ ΠΕΤΡΟΣ 

Γ) ΟΜΑΔΑ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΣΥΝΤΑΞΙΟ-
ΔΟΤΙΚΩΝ ΚΑΙ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΩΝ 
ΘΕΜΑΤΩΝ 
1) ΑΠΟΤΟΡΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
2) ΚΑΝΔΥΛΑΚΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
3) ΚΑΤΡΑΝΙΔΗΣ ΕΥΣΤΑΘΙΟΣ 
4) ΚΑΤΣΩΛΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ 
5) ΤΖΑΤΖΑΝΑ ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ 
6) ΤΖΙΜΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 
 

ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΩΝ ΚΑΙ 
ΙΣΟΤΗΤΑΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΥ  
ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ 

1) ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
2) ΣΑΚΑΓΙΑΝΝΗ ΜΑΡΙΑΝΘΗ 
3) ΣΤΕΡΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
4) ΤΖΙΑΦΑΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ 
5) ΧΑΧΑΜΗ ΕΛΕΝΗ-ΙΑΚΩΒΙΝΑ 

Εν μέσω θέρους ψηφίστηκε 
«πανηγυρικά» ένα ακόμα νο-
μοθέτημα, ο νόμος 5216/ 

2025 (ΦΕΚ Α 118/07.07.2025) για 
την «Προστασία των ανηλίκων από 
προϊόντα καπνού και αλκοόλ κ.λπ.», 
αναθέτοντας στην Ελληνική Αστυνο-
μία ένα ακόμα πάρεργο, αφού οι 
προβλεπόμενες από το νόμο (άρθρο 
8) αρμόδιες αρχές για τον έλεγχο 
της εφαρμογής των διατάξεών του, 
κρίνονται προφανώς ελλειμματικές 
είτε λάμπουν, ως συνήθως, δια της 
απουσίας τους… 

Οφείλουμε, όμως, να επισημάνου-
με μετά λύπης μας ότι όσοι τυχόν 
πανηγυρίζουν για τα νομοθετικά 
τους επιτεύγματα, από το 2019 και 
εντεύθεν στις πλάτες της Ελληνίδας 
και του Έλληνα Αστυνομικού, έχουν 
φορτωθεί τουλάχιστον πέντε άλλα 
πάρεργα, στα τόσα άλλα ετερόκλητα 
καθήκοντα και συγκεχυμένες αρμο-

διότητες πολλών και διάφορων συ-
ναρμόδιων φορέων, αδιαφορώντας 
για τους κινδύνους και τις απειλές 
που καθημερινά αντιμετωπίζει πλέον 
όλο το αστυνομικό προσωπικό. 

Έχουν προηγηθεί: 
Η εφαρμογή του αντικαπνιστικού 

νόμου, η προστασία των ζώων συν-
τροφιάς, η μετάθεση από το Λιμενικό 
Σώμα στην Ελληνική Αστυνομία του 
ελέγχου των ομπρελών με τις ξα-
πλώστρες των λουομένων, η επιβολή 
προστίμων για παραβίαση της νομο-
θεσίας περί πυρκαγιών και ο έλεγχος 
των καταστημάτων υγειονομικού εν-
διαφέροντος. 

Όλα αυτά βεβαίως, σε συνδυασμό 
με τόσα άλλα χρονίζοντα πάρεργα, 
έρχονται να καταδείξουν το μέγεθος 
του φορτίου που εξακολουθεί να 
πιέζει και να καταπιέζει το αστυνομι-
κό προσωπικό στην προσπάθειά του 
να βγάλει ασπροπρόσωπη την Υπη-

ρεσία εκεί όπου άλλοι αρμόδιοι φο-
ρείς, έρχονται δεύτεροι: Μεταγωγές 
κρατουμένων σε νοσοκομεία, ακού-
σιες νοσηλείες, επιδόσεις δικογρά-
φων παρά την ίδρυση Δικαστικής 
Αστυνομίας, όπου ήδη κάποιοι νεο-
προσληφθέντες δεν ασκούν τις προ-
βλεπόμενες αρμοδιότητές τους κ.λπ. 

Το πιο προκλητικό όλων, όμως, 
δεν είναι το «ευχαριστώ» που δεν 
έρχεται για την ατελείωτη αυτή συμ-
μετοχή και συνεισφορά της Ελληνι-
κής Αστυνομίας για την, όσο το δυ-
νατόν, πιο αποτελεσματική λειτουρ-
γία του δημοσίου τομέα. Είναι οι μα-
τωμένες αυξήσεις που κόπτεται η 
Κυβέρνηση ότι έδωσε στον αστυνο-
μικό και αυτός οφείλει να της είναι 
ευγνώμων! Δηλαδή, να την ευχαρι-
στεί για μια πενιχρή αύξηση που δό-
θηκε ως αντιστάθμισμα στην ακρί-
βεια και στον πληθωρισμό, χωρίς να 
μνημονεύονται και να λαμβάνονται 

υπόψη οι τόσες και τόσες υπηρεσίες 
και αρμοδιότητες τουλάχιστον τεσ-
σάρων άλλων υπουργείων. Αλλό-
τριες υπηρεσίες που συνιστούν εν 
τέλει χαμένη και απλήρωτη για τους 
αστυνομικούς υπερεργασία. 

Είναι μια κατάσταση απαράδεκτη 
και για το λόγο ότι με τα πάρεργα 
διαρκώς να αυξάνονται, δεν υπάρ-
χουν δυνάμεις για την κύρια αστυ-
νομική αποστολή, ούτε για την εύ-
ρυθμη λειτουργία των Αστυνομικών 
Τμημάτων, των Μεικτών τμημάτων 
και άλλων Υπηρεσιών που ασχο-
λούνται σχεδόν αποκλειστικά με τα 
αλλότρια καθήκοντα. 

Αλλά, σαν να μην έφτανε όλη αυτή 
η οικονομική αδικία, έχουμε να αν-
τιμετωπίσουμε και ορισμένες συνδι-
καλιστικές ανορθογραφίες! Είναι 
εκείνοι που έχουν το θράσος ή την 
άγνοια (;) να ζητάνε «ισοδύναμα μέ-
τρα» και να θέλουν το συνδικαλιστι-

κό μας κίνημα να υποβάλλει προτά-
σεις για περικοπές δαπανών για να 
βρεθούν χρήματα για έναν αξιοπρεπή 
και δίκαιο μισθό, λες και οι συνδι-
καλιστές είναι διαχειριστές των δια-
θέσιμων πόρων! 

Η Ομοσπονδία, αγωνίζεται ατα-
λάντευτα για νομοθετικές πρωτο-
βουλίες που θα προωθούν τον πραγ-
ματικό εκσυγχρονισμό της Ελληνικής 
Αστυνομίας και βεβαίως την επικρά-
τηση συνθηκών εργασίας με όρους 
υπηρεσιακής ασφάλειας και οικονο-
μικής αξιοπρέπειας. 

Καλούμε, τέλος, όλες και όλους 
τους συναδέλφους μας, να στηρί-
ξουν τις πρωτοβουλίες της Ομο-
σπονδίας συμμετέχοντας μαζικά στο 
αγωνιστικό προσκλητήριο της συγ-
κέντρωσης διαμαρτυρίας όλων των 
ενστόλων στις 5 Σεπτεμβρίου 2025, 
στο Λευκό Πύργο, δίνοντας μια δυ-
ναμική απάντηση.

Αστυνομικός… και βολεύει και συμφέρει! 
Καθήκοντα με απλήρωτη εργασία!

Το Υπουργείο Προστασίας του 
Πολίτη, με τη σύμφωνη γνώμη 
του Αρχηγείου της Ελληνικής 

Αστυνομίας, δρομολογεί νέες προσλή-
ψεις Συνοριακών Φυλάκων Ορισμένου 
Χρόνου (ΣΦΟΧ) με σκοπό την αστυνό-
μευση των αεροδρομίων της χώρας. 

Χωρίς να έχει διδαχθεί τίποτε από 
το παρελθόν και κυρίως χωρίς να έχει 
αξιοποιήσει την συσσωρευμένη αρνη-
τική εμπειρία των πολλών ταχυτήτων 

υπαλλήλων, πριν και μετά την αναγ-
καστική ομογενοποίησή τους το 
2008, απαξιώνει το πάγιο αίτημά μας 
για προσλήψεις αστυνομικών μόνο με 
το αξιοκρατικό σύστημα των πανελ-
ληνίων εξετάσεων. 

Επιλέγουν ξανά να ανακοινώσουν 
μια πρόσκαιρη αντιμετώπιση της υπο-
στελέχωσης των Υπηρεσιών με προσ-
λήψεις ορισμένου χρόνου με μόνη 
τους έγνοια την επικοινωνία και όχι 

την αποτελεσματικότερη λειτουργία 
της Ελληνικής Αστυνομίας. 

Τα παραδείγματα αστοχιών και τε-
λικά, διάψευσης των προσδοκιών, 
πολλά. Κραυγαλέα περίπτωση, η κα-
τάληξη των Ομάδων Προστασίας Πα-
νεπιστημιακών Ιδρυμάτων (ΟΠΠΙ), 
όπου, μετά την αποτυχία του εγχειρή-
ματος αυτού, οι προσληφθέντες βα-
πτίστηκαν ειδικοί φρουροί με νέους 
ρόλους. Η Υπηρεσία οφείλει να δια-

σφαλίζει την εργασιακή ισονομία, 
λαμβάνοντας υπόψη για ποιες περιο-
χές έχουν προσληφθεί τόσο οι ΟΠΠΙ 
όσο και οι ΣΦΟΧ, ώστε κατά τις το-
ποθετήσεις τους σε περιοχές ανά την 
Ελλάδα, να μην αλλοιώνεται η επετη-
ρίδα, έστω και εκ του πλαγίου. Όπου 
δηλαδή υπάρχουν ανάγκες, να καλύ-
πτονται αυτές, πιστά, με τον Κώδικα 
Μεταθέσεων. 

Πάγια θέση μας, επομένως, είναι η 

διαφύλαξη του ενιαίου χαρακτήρα και 
των αρμοδιοτήτων των αστυνομικών 
όλης της χώρας έτσι ώστε με την 
αναβαθμισμένη τριετή εκπαίδευση 
στις Σχολές της Ελληνικής Αστυνο-
μίας να υπηρετούν την αποτελεσματι-
κότερη λειτουργία όλων των αστυνο-
μικών υπηρεσιών, με ατομική ασφά-
λεια για τους ίδιους, αλλά και με τον 
προσήκοντα σεβασμό στο ρόλο που 
τους έχει τάξει η πολιτεία.

Προσλήψεις μονίμων αστυνομικών  
μέσω πανελληνίων και όχι «εποχικό προσωπικό»

Σας ενημερώνουμε ότι, μετά από 
αίτημα της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Χίου και της Ένωσης 

Υπαλλήλων Π.Σ. Περιφέρειας Χίου για 
παροχή συγκεκριμένων μέσων ατομι-
κής προστασίας στους αστυνομικούς 
και τους πυροσβέστες που μάχονται για 
δεύτερη ημέρα την καταστροφική πυρ-

καγιά της Χίου, οι Ομοσπονδίες μας, 
ανταποκρίθηκαν άμεσα. 

Ειδικότερα, στους συναδέλφους 
μας θα διατεθούν ικανές ποσότητες 
μασκών, ηλεκτρολυτών και οφθαλμι-
κών σταγόνων, όπως μας ζητήθηκε, 
συμβάλλοντας στην προστασία της 
υγείας και της σωματικής τους ακε-

ραιότητας. Οι Ομοσπονδίες, προσεγ-
γίζουν με ιδιαίτερη προσοχή και άμεση 
ανταπόκριση τα αιτήματα των Ενώσε-
ών μας, ιδίως δε όταν αφορούν κα-
ταστάσεις εκτάκτου ανάγκης με άμεσο 
κίνδυνο ζωής. Ευχόμαστε οι δύσκολες 
ώρες που βιώνει η Χίος μας, να απο-
τελέσουν σύντομα παρελθόν.

Προσφορά ειδών ατομικής  
προστασίας σε αστυνομικούς  

και πυροσβέστες της Χίου



ΗΠανελλήνια Ομοσπονδία 
Αστυνομικών Υπαλλήλων με 
αφορμή την 1η Μάη, χαιρετί-

ζει τους αγώνες τους λαού μας για 
μια καλύτερη ζωή, απαλλαγμένη από 
το άγχος της εργασιακής εκμετάλ-
λευσης, των ανισοτήτων και της κοι-
νωνικής αδικίας που προκαλούν 
ετερόκλητα συμφέροντα, παράλογοι 

ανταγωνισμοί και παθογένειες του 
πολιτικού μας συστήματος. 

Παρά την τεράστια πρόοδο των 
επιστημών και της τεχνολογίας οι 
οικονομικές αδικίες δεν έχουν εξα-
φανισθεί, αντιθέτως οξύνονται υπο-
βαθμίζοντας την ποιότητα ζωής των 
ανθρώπων και υπονομεύοντας συ-
νολικά το μέλλον της κοινωνίας. 

Το δυσμενές αυτό περιβάλλον 
αφορά και την αστυνομική οικογέ-
νεια, η οποία πασχίζει να σταθεί 
αξιοπρεπώς στην κοινωνία, γνωρί-
ζοντας τι διακυβεύεται καθημερινά 
με τόσα και τόσα δυσεπίλυτα προ-
βλήματα σε κοινωνικό και υπηρε-
σιακό επίπεδο. Το αστυνομικό προ-
σωπικό δεν είναι όμως είδος ανα-

λώσιμο, αλλά πολύτιμο ανθρώπινο 
κεφάλαιο ταγμένο να υπηρετεί το 
καθήκον με υψηλό το φρόνημα και 
υψηλή την αίσθηση του καθήκοντος. 

Γι’ αυτό το συνδικαλιστικό μας κί-
νημα εκφράζει για άλλη μια φορά την 
σταθερή του βούληση για αγώνα μέ-
χρις εσχάτων, απαιτώντας από τους 
κυβερνώντες και γενικότερα από την 

ελληνική πολιτεία να πάψει να 
στρουθοκαμηλίζει. Η χώρα, έχοντας 
αφήσει πίσω της τα «μνημόνια» δι-
καιούται να έχει την Ελληνική Αστυ-
νομία και το αστυνομικό προσωπικό 
που της αξίζουν. Από την πλευρά 
μας, αυτόν τον στόχο υπηρετούμε με 
κάθε τίμημα, χωρίς εκπτώσεις στις 
αρχές και στις αξίες μας.

Το Μήνυμα της Π.Ο.ΑΣ.Υ.  
για την εργατική Πρωτομαγιά
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ΗΟμοσπονδία με παρεμβάσεις 
της και με αφορμή αιτήματα 
Πρωτοβαθμίων Ενώσεων, 

απευθύνθηκε διαδοχικά στον Αρχη-
γό της Ελληνικής Αστυνομίας Αντι-
στράτηγο κ. Δημήτριο ΜΑΛΛΙΟ 
προκειμένου να δοθεί παράταση του 
χρόνου λήψης κανονικής άδειας 
έτους 2024. 

Ειδικότερα, με βάση τα αιτήματα 
της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Μεσσηνίας και της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Ημαθίας, 
σε συνέχεια των παρεμβάσεών μας 
για την απρόσκοπτη άσκηση του δι-

καιώματος λήψης της κανονικής 
αδείας έτους 2024 από το αστυνο-
μικό προσωπικό που για διάφορους 
λόγους αδυνατεί να τη λάβει έως τό-
τε, τονίσαμε ότι «η παράταση που 
έχετε δώσει έως τέλη Μαΐου 2025, 
δεν ανταποκρίνεται στις προσδοκίες 
των συναδέλφων μας. 

Ενδεικτικά και τα επισυναπτόμενα 
έγγραφα της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Μεσσηνίας και της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ημαθίας, όπου αναφέρεται ξεκάθα-
ρα ότι αν δεν δοθεί νέα παράταση, 
πολλοί συνάδελφοί μας θα χάσουν 

πολλές ημέρες από την άδεια που 
δικαιούνται. Μάλιστα είναι ανήκου-
στο να συμβαίνει κάτι τέτοιο, όταν 
δεν υπάρχει πρόβλεψη για οικονο-
μική αποζημίωση του αστυνομικού, 
εφόσον του στερείται το αναφαίρετο 
δικαίωμα της κανονικής άδειας, 
όπως προβλέπεται για κάθε άλλο ερ-
γαζόμενο σε αυτήν τη χώρα. 

Άλλωστε, η επιδιωκόμενη επάνο-
δος στην κανονικότητα χορήγησης 
των κανονικών αδειών του προσω-
πικού της ΕΛ.ΑΣ., δεν μπορεί να γίνει 
βίαια μέσα σε ένα έτος, δεδομένου 
ότι οι υπηρεσίες δεν δύνανται να 

χορηγούν τις προβλεπόμενες άδειες 
λόγω των συνεχιζομένων αυξημέ-
νων υπηρεσιακών αναγκών. 

Παρακαλούμε όπως λάβετε υπόψη 
σας το αίτημα του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος και δώσετε νέα πα-
ράταση, πέραν της ισχύουσας 31ης 
Μαΐου 2025» 

 Επίσης, στο πλαίσιο των συναν-
τήσεών μας με τον Αρχηγό της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας στις 7 Μαΐου 
2025, τέθηκε για μια ακόμα φορά το 
ζήτημα της παράτασης του χρόνου 
διάνυσης της κανονικής άδειας, 
έτους 2024. 

Υπενθυμίζεται ότι μετά από αίτημά 
μας προς τον κ. Αρχηγό εκδόθηκε η 
uπ’ αριθμ. 1647/25/499071 από 
5/3/2025 διαταγή της Διεύθυνσης 
Αστυνομικού Προσωπικού, σύμφω-
να με την οποία παρατάθηκε το δι-
καίωμα λήψης της άδειας μέχρι και 
την 31η Μαΐου 2025. 

Ο κ. Αρχηγός μας γνωστοποίησε 
κατηγορηματικά ότι δεν προτίθεται 
να προβεί σε περαιτέρω παράταση 
του χρόνου διάνυσης του υπολοίπου 
αδείας έτους 2024 και άρα ισχύει η 
31η Μαΐου 2025. Παρακαλούμε για 
την ενημέρωση των μελών σας.

Παράταση χρόνου λήψης  
κανονικής άδειας έτους 2024

Συναντήσεις είχε η Ομάδα Εργα-
σίας Ψηφιοποίησης και Αυτομα-
τισμού της Π.Ο.ΑΣ.Υ. με τον 

Προϊστάμενο Επιτελείου του Αρχηγεί-
ου της Ελληνικής Αστυνομίας (Α.Ε.Α.) 
Αντιστράτηγο κ. Χαράλαμπο ΚΑΛΟ-
ΓΗΡΟ και τον Αναπληρωτή Διευθυντή 
της Διεύθυνσης Πληροφοριακών Συ-
στημάτων και Ψηφιακής Διακυβέρνη-
σης του Α.Ε.Α. Αστυνομικό Διευθυντή 
κ. Ιωάννη ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟ. 

Αντικείμενο της συνάντησης ήταν η 
αξιοποίηση των εργαλείων που παρέ-
χει το πληροφοριακό σύστημα της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας στην καθημερινή 
εργασία του αστυνομικού και τη μεί-
ωση της γραφειοκρατίας. 

Στις συναντήσεις συμμετείχαν ο 
Αναπληρωτής Ταμίας και Ειδικός 
Γραμματέας της Ομοσπονδίας κ. Βα-
σίλειος ΝΑΚΟΣ, ο Γραμματέας Διοι-
κητικού Συμβουλίου κ. Ηλίας ΒΡΕΝ-

ΤΑΣ, ο Πρόεδρος της Ομάδας Εργα-
σίας κ. Χρήστος ΒΛΑΧΟΠΑΝΟΣ, ο 
Αντιπρόεδρος της κ. Γεώργιος ΟΙΚΟ-
ΝΟΜΟΠΟΥΛΟΣ, ο Γραμματέας της 
Ανδρέας ΜΠΡΑΓΚΑΣ και τα μέλη της 
κ. Παναγιώτης ΤΡΙΜΗΣ και κ. Αγγε-
λής ΚΟΥΤΣΟΜΙΧΑΛΗΣ. 

Ειδικότερα τέθηκαν υπόψη των 
ανωτέρω υπηρεσιακών παραγόντων 
τα ακόλουθα: 

- Κατάργηση πολλών περιοδικών 

αναφορών αξιοποιώντας το ψηφιακό 
σύστημα της Ελληνικής Αστυνομίας 
και άντληση στοιχείων μέσω του Po-
lice on line (POL). 

- Η έκδοση διαταγών από το Α.Ε.Α. 
να παρέχει τη χρονική δυνατότητα 
στον παραλήπτη να μην απαντά υπό 
πίεση αλλά σε εύλογο χρόνο και ανά-
λογα με την απαιτητικότητα του περιε-
χομένου της. 

- Να γίνει παρέμβαση στις Υπηρε-

σίες Ασφαλείας της Βουλής των Ελλή-
νων ώστε η αναζήτηση στοιχείων από 
την Ελληνική Αστυνομία και το 
Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη στο 
πλαίσιο του κοινοβουλευτικού έργου 
(ερωτήσεις, επίκαιρες ερωτήσεις κ.λπ.) 
να μην γίνεται την τελευταία στιγμή, 
αλλά τα σχετικά αιτήματα να αποστέλ-
λονται αμέσως μετά την υποβολή τους 
από τους κοινοβουλευτικούς εκπρο-
σώπους των πολιτικών κομμάτων.

Συναντήσεις εργασίας για την Ψηφιοποίηση  
Αστυνομικών Λειτουργιών και Υπηρεσιών

Αλλο ένα τροχαίο έγκλημα με 
θύμα αυτή τη φορά και μια συ-
νάδελφό μας του Αστυνομικού 

Τμήματος Σιθωνίας, ήρθε να υπενθυ-
μίσει σε όλους πόσο απέχουμε ακόμα 
ως οργανωμένο κράτος και κοινωνία 
από την εμπέδωση συνθηκών οδικής 
ασφάλειας και πολιτισμένης συμπερι-
φοράς στους ελληνικούς δρόμους. 

Η αδιανόητη έκβαση ενός φαινομε-
νικά απλού επεισοδίου στο δρόμο, 
καταδεικνύει περίτρανα πόσο απρό-
βλεπτη είναι τελικά η κυκλοφορία και 

πόσο πρέπει να είμαστε όλοι προσε-
κτικοί, τηρώντας ευλαβικά τις διατά-
ξεις του Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας. 

Η πολιτεία έχει βαρύτατες ευθύνες 
γιατί επί χρόνια δεν έχει καταφέρει να 
τιθασεύσει την απίστευτη επιθετική 
συμπεριφορά και τη βία που εκδηλώ-
νεται καθημερινά στους ελληνικούς 
δρόμους. Ακόμα περισσότερο, ευθύ-
νεται διότι δεν έχει μεριμνήσει ούτε 
για την επαρκή λειτουργία των αστυ-
νομικών υπηρεσιών, τμημάτων τάξης, 
ασφάλειας και τροχαίας. 

Με αφορμή το τραγικό συμβάν, 
λοιπόν, ας καταλάβουν επιτέλους οι 
αρμόδιοι ότι δεν αρκεί να επισημαί-
νουν, ως καλοί αναλυτές, τις παθο-
γένειες της οδικής ασφάλειας. Οφεί-
λουν να επιδείξουν έργο απτό και 
αποτελεσματικό. 

H βαριά τραυματισμένη συνάδελ-
φος έδωσε τη δύσκολη μάχη για τη 
ζωή στο Νοσοκομείο «Παπανικολάου» 
της Θεσσαλονίκης και υπέκυψε τελικά 
στα τραύματά της τον Ιούνιο. 

Με βαθιά θλίψη πληροφορηθήκαμε 

τον απροσδόκητο θάνατό της. Η συ-
νάδελφός μας θυσιάστηκε στο βωμό 
του καθήκοντος υπό ιδιαίτερα επιβα-
ρυντικές συνθήκες με μόνο γνώμονα 
όμως την εκπλήρωση του καθήκοντος 
και την άνευ ορίων προσφορά στο 
συνάνθρωπο. 

Η σκέψη μας είναι με την οικογέ-
νειά της, στα ορφανά παιδιά, τους οι-
κείους και τους συναδέλφους της, 
στους οποίους εκφράζουμε τα ειλι-
κρινή μας συλλυπητήρια. Η αφοσίωσή 
της στο καθήκον και η γενναιότητα 

που επέδειξε υπηρετώντας την κοινω-
νία μέχρι την τελευταία στιγμή, θα 
μείνουν βαθιά χαραγμένες στη μνήμη 
όλων μας. 

Η Ομοσπονδία δηλώνει αλληλέγγυα 
και όπως πάντα θα πράξει για άλλη 
μια φορά το χρέος της. Η πολιτεία 
επιτέλους ας αναλογιστεί τις ευθύνες 
και το χρέος της έναντι όλων εκείνων 
που νυχθημερόν βρίσκονται αντιμέ-
τωποι με παντοειδείς κινδύνους και 
απειλές. Ας είναι ελαφρύ το χώμα που 
θα την σκεπάσει.

Αδιανόητη τραγωδία στην άσφαλτο
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ΑΚΑΡΝΑΝΙΑ - ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Ακαρνα-
νίας, με έγγραφό της προς τον Αρχηγό της 
Ελληνικής Αστυνομίας, παραθέτει ολοκλη-

ρωμένη πρόταση που αφορά την βήμα-βήμα αντι-
μετώπιση των προβλημάτων που αντιμετωπίζουν οι 
συνάδελφοί μας σε περιπτώσεις αστυνομικών 
ελέγχων και ακινητοποίησης οχημάτων. Η Ομο-
σπονδία τη διαβίβασε στο Αρχηγείο και ζήτησε να 
προβεί στις ενδεικνυόμενες ενέργειες: 

Κύριε Αρχηγέ, ως Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ακαρνανίας, όλα αυτά τα χρόνια εργαζόμαστε 
μεθοδικά ώστε οι αστυνομικοί έλεγχοι που πραγ-
ματοποιούνται να διεξάγονται με συνθήκες που να 
εξασφαλίζουν την ασφάλεια αφενός των ελεγχό-
μενων πολίτων, αφετέρου δε του αστυνομικού 
προσωπικού.  

Μέλημά μας είναι να θωρακίσουμε το θεσμικό 
πλαίσιο και να διεκδικούμε την βελτίωση των κα-
νόνων δικαίου (νόμους, εγκύκλιες οδηγίες, διατα-
γές κλπ) και παράλληλα την διάθεση όλων των μέ-
σων και των υλικών προστασίας που είναι απαραί-
τητα ώστε οι αστυνομικοί να εκπληρώνουν με 
ασφάλεια την αποστολή τους. Στο πλαίσιο αυτό 
επιθυμούμε οι αστυνομικοί, ως εργαζόμενοι, εκ των 
προτέρων να γνωρίζουν τις διαδικασίες που οφεί-
λουν να τηρήσουν, σε κάθε περίπτωση που είναι 
απαραίτητη η παρέμβαση τους, δηλαδή τους κανό-
νες και τα κριτήρια των επιλογών τους, τα δικαιώ-
ματα αλλά και τις υποχρεώσεις που απορρέουν από 
τους νόμους και τους κανονισμούς του σώματος. 

1. Επισημαίνεται ότι για να διασφαλιστούν τα 
ανωτέρω και παράλληλα να περιοριστούν οι κίν-
δυνοι στην αστυνομική καθημερινότητά μας, επι-
θυμούμε να εκδοθούν όλες οι αναγκαίες οδηγίες 
– διευκρινήσεις – διαταγές, στις περιπτώσεις που 
είναι απαραίτητο να ακινητοποιηθεί κάποιο όχημα, 
μέχρι να εξασφαλιστούν οι αναγκαίες προϋποθέ-
σεις ασφαλούς κίνησης και λειτουργίας του.  

2. Στις περιπτώσεις υποχρέωσης απομάκρυνσης 
- μεταφοράς ή φύλαξης οχήματος, σε κατάλληλο 
χώρο, να διατίθεται γερανοφόρο όχημα με οδηγό. 

3. Όταν δεν επαρκούν τα υπηρεσιακά μέσα που 
κατέχει και διαθέτει η Υπηρεσία, για την μεταφορά 
- φύλαξη και διαχείριση των οχημάτων, όλο το 
24ωρο, να προβαίνει στις προβλεπόμενες από τον 
Νόμο ενέργειες για να συναφθεί σύμβαση με ιδιώ-
τη, για την παροχή της υπηρεσίας μεταφοράς ή 
φύλαξης και διαχείριση των οχημάτων, με τη χρήση 
και ιδιωτικών γερανοφόρων οχημάτων.  

4. Επίσης να γίνουν οι απαραίτητες ενέργειες 

ώστε να προσδιοριστεί ή να διαμορφωθεί κατάλ-
ληλος και επαρκής χώρος, σε κάθε αστυνομική 
Υπηρεσία για την ασφαλή φύλαξη και διαχείριση 
των οχημάτων. Συνεπώς παρακαλούμε, κατόπιν 
ομόφωνης απόφασης του Δ.Σ. της Ε.Α.Υ. Ακαρνα-
νίας, να αξιοποιηθούν στο μέγιστο βαθμό οι Υπη-
ρεσιακές δυνατότητες, ώστε οι αστυνομικοί να εκ-
πληρώνουν με ασφάλεια την αποστολή τους. 

Συνοψίζοντας προτείνουμε: 
1. Την δυνατότητα εκπαίδευσης ικανού αριθμού 

αστυνομικών ή πολιτικών υπαλλήλων που επιθυ-
μούν να εκπαιδευτούν, ως οδηγοί γερανοφόρου 
οχήματος της Ελληνικής Αστυνομίας,  

2. Την δυνατότητα, να συναφθεί σύμβαση με 
ιδιώτη, όπως ο νόμος ορίζει, όταν δεν επαρκούν 
τα υπηρεσιακά μέσα που κατέχει και διαθέτει η 
υπηρεσία μας, για την μεταφορά - φύλαξη και δια-
χείριση των οχημάτων για όλο το 24ωρο. 

3. Να χορηγηθούν στο ανθρώπινο δυναμικό, 
που έχει επιφορτιστεί για την τροχαία αστυνόμευση 
και όχι μόνο, τα κατάλληλα επικαιροποιημένα εγ-
χειρίδια εφαρμογής της νομοθεσίας, το πρωτόκολ-
λο ενεργειών για την οδική ασφάλεια, τους αστυ-
νομικούς ελέγχους οχημάτων, τις κατάλληλες θέ-
σεις και συνθήκες, αντίστοιχα, ώστε να διασφαλι-
στεί η τήρηση των κανόνων ασφάλειας για αστυ-
νομικούς και πολίτες. 

4. Να καθοριστεί κωδικός ηλεκτρονικού παρα-
βόλου, όπως ο νόμος ορίζει, στην περίπτωση με-
ταφοράς και φύλαξης οχημάτων με Υπηρεσιακά 
μέσα, η οποία ως δαπάνη θα αποτελεί υποχρέωση 
χρηματοροής, στα ασφαλιστικά ταμεία της Ελληνι-
κής αστυνομίας. 

Ευελπιστούμε στις άμεσες ενέργειες σας προς 
επίλυση των ανωτέρω ζητημάτων. 

Τέλος, η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Ακαρ-
νανίας, με άλλο έγγραφό της προς την Ηγεσία, εκ-
φράζει τη διαμαρτυρία της για τη μη ενίσχυση του 
Αστυνομικού Τμήματος Ακτίου –Βόνιτσας, ώστε να 
είναι σε θέση αυτό να ανταποκρίνεται επαρκώς στις 
διαρκείς ανάγκες αστυνόμευσης, ιδίως δε στο χώ-
ρο του αερολιμένα, κατά τη διάρκεια της τουριστι-
κής περιόδου. 

Δεδομένου ότι ήδη παρατηρείται ραγδαία αύξηση 
της ταξιδιωτικής κίνησης, η Ένωσή μας σας καλεί, 
πέραν της ενίσχυσης που ήδη έγινε με Δόκιμους 
Αστυφύλακες, να προβείτε εγκαίρως και στη δρο-
μολόγηση πρόσθετων αποσπάσεων - τουλάχιστον 
με 20 αστυνομικούς- την περίοδο Ιουνίου – Οκτω-
βρίου, καταλήγει το διαβιβαστικό της Ομοσπονδίας. 

Η Θεσσαλονίκη 
Προτάσεις τροποποίησης της νομοθεσίας σχετικά 

με την ακινητοποίηση οχημάτων κατόπιν βεβαίωσης 
τροχονομικών παραβάσεων, υπέβαλε επίσης στους 
αρμόδιους υπουργούς Προστασίας του Πολίτη κ. Μι-
χαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ και Υποδομών και Μεταφορών 
κ. Χρίστο ΔΗΜΑ η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Θεσσαλονίκης, τονίζοντας ότι το θέμα σήμερα ρυθ-
μίζεται από έναν αναχρονιστικό πλέον νόμο του 
1983 ενώ η κάθε Αστυνομική Διεύθυνση της Χώρας 
λειτουργεί κατά το δοκούν. Και αφού περιγράφει την 
υφιστάμενη κατάσταση, προτείνει τα κάτωθι: 

1) Στην περίπτωση που οι συνθήκες επιτρέπουν 
με ασφάλεια την ακινητοποίηση του οχήματος στο 
σημείο όπου έγινε η παράβαση, να χορηγείται σε 
όλες τις υπηρεσίες των οποίων οι συνάδελφοι είναι 
επιφορτισμένοι με την βεβαίωση τροχονομικών 
παραβάσεων, το σύστημα ‘’δαγκάνας’’, το οποίο 
κλειδώνει τους τροχούς του οχήματος. Είναι ένα 
σύστημα, το οποίο χρησιμοποιείται σε αρκετές Ευ-
ρωπαϊκές Αστυνομίες και εξασφαλίζει την ακινη-
τοποίηση του οχήματος χωρίς να ελλοχεύει ο κίν-
δυνος χρήσης αυτού από τον παραβάτη οδηγό, 
αφού η απασφάλισή του γίνεται από την υπηρεσία 
που βεβαίωσε την παράβαση.  

2. Κοστολόγηση παρεχόμενων υπηρεσιών σύμ-
φωνα με τις τρέχουσες τιμές της αγοράς σε Ευρώ. 
Στην περίπτωση που η ακινητοποίηση δεν είναι 
εφικτή για τους λόγους που προαναφέραμε προ-
τείνεται: 

3. Δημιουργία χώρου στάθμευσης όπου θα μπο-
ρούν να σταθμεύονται τα οχήματα, τα οποία ακι-
νητοποιούνται επί 24ωρου βάσεως.  

4. 24ώρη κάλυψη των υπηρεσιών από γερανο-
φόρα οχήματα που θα πραγματοποιούν τις εν θέ-
ματι μεταφορές από το σημείο ακινητοποίησης 
προς τον χώρο φύλαξης πάσης φύσεως οχήματος.  

5. Συνεργασία των εμπλεκόμενων υπηρεσιών 
(Αστυνομικές Υπηρεσίες, Δημοτικές Υπηρεσίες, 
ΟΔΔΥ κ.λπ.) για την βέλτιστη και ταχύτερη διεκπε-
ραίωση της διαδικασίας.  

6. Δημιουργία ψηφιακής πλατφόρμας συνδεδε-
μένη στο GOV, που θα καταχωρούνται τα οχήματα 
που θα ακινητοποιούνται, με ημερομηνία εισόδου 
και καταγραφή του συνόλου των ημερών παραμο-
νής του οχήματος στο φυλασσόμενο χώρο, καθώς 
και το σύνολο της οφειλής, ώστε να υπάρχει από-
λυτη διαφάνεια. 

7. Εκπαίδευση του συνόλου του αστυνομικού προ-
σωπικού, σχετικά με τις προβλεπόμενες διαδικασίες.  

8. Σύνταξη απλοποιημένου εντύπου ακινητοποί-
ησης και άρσης αυτής, στο πίσω μέρος της κλήσης 
που επιβάλλεται, περίπτωση που αυτή βεβαιώνεται 
εγγράφως, ώστε να περιορίζεται η γραφειοκρατική 
διαδικασία και η σύνταξη πολλαπλών εγγράφων.  

9. Δημιουργία κατάλληλου πεδίου στην ψηφιακή 
εφαρμογή POL, στην περίπτωση που η βεβαιωθείσα 
παράβαση πραγματοποιείται με ηλεκτρονικά μέσα 
και δημιουργία αντίστοιχων ψηφιακών εντύπων, με 
απευθείας αποστολή στον πολίτη μέσω GOV.  

10. Δυνατότητα άρσης ακινητοποίησης του οχή-
ματος από την υπηρεσία που ανήκει ο βεβαιών 
αστυνομικός, ώστε να υπάρχει μια αλληλουχία 
υπηρεσιακών πράξεων, δεδομένου ότι είναι επι-
φορτισμένοι με την βεβαίωση τροχονομικών πα-
ραβάσεων το σύνολο των συναδέλφων που εκτε-
λούν πάσης φύσεως εποχούμενης ή πεζής περιπο-
λίας και όχι αποκλειστικά από υπηρεσίες τροχαίας. 

 Όσον αφορά τους χώρους φύλαξης, η πρότασή 
μας συμπεριλαμβάνει τρεις εκδοχές: Αστυνομία, 
Δήμοι, Ιδιώτες:  

i) Δημιουργία κατάλληλων χώρων σε έκαστη Γε-
νική Αστυνομική Διεύθυνση και χρησιμοποίηση 
των υπηρεσιακών γερανοφόρων οχημάτων, με την 
προϋπόθεση μέρος των εσόδων από τις βεβαι-
ωθείσες παραβάσεις να αποδίδονται αποκλειστικά 
στις αστυνομικές διευθύνσεις για την αγορά και 
αναβάθμιση του αστυνομικού υλικοτεχνικού εξο-
πλισμού.  

ii) Δημιουργία αντίστοιχου χώρου σε έκαστο Δή-
μο, ο οποίος θα έχει τα ίδια οφέλη και τις ίδιες 
υποχρεώσεις με τους ιδιώτες. Σημειωτέο την δε-
δομένη στιγμή τα πρόστιμα των παραβάσεων του 
Κ.Ο.Κ. καταλήγουν στα ταμεία των εκάστοτε Δή-
μων, με την αστυνομία όμως να είναι επιφορτισμέ-
νη με την ακινητοποίηση και μεταφορά των οχη-
μάτων.  

iii) Aνάθεση, μέσω διαγωνισμού και υπογραφή 
σύμβασης με ιδιωτική εταιρεία, η οποία θα έχει την 
πλήρη ευθύνη της μεταφοράς και φύλαξης του 
οχήματος, για όσο διάστημα απαιτηθεί και το οποίο 
δεν θα υπερβαίνει τους 2 μήνες, με ημερήσια χρέ-
ωση και κόστος μεταφοράς, το οποίο θα ορίζεται 
από το Νόμο. Πέραν του διμήνου το όχημα θα με-
ταφέρεται στον ΟΔΔΥ, πρόβλεψη η οποία υπάρχει 
και στον Ν.30870 του 1983.  

Η Ένωση εκφράζει επίσης την έντονη διαμαρτυ-
ρία της για την απαράδεκτη κατάσταση των υπη-
ρεσιακών οχημάτων της Δ.Α.Ε.Θ. και καλεί την 
ηγεσία να λάβει άμεσα τις δέουσες αποφάσεις. 

Αστυνομικοί έλεγχοι, ακινητοποίηση οχημάτων – μεταφορά,  
ασφαλής φύλαξη και διαχείριση αυτών 

ΕΥΒΟΙΑ

ΗΈνωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Εύβοιας, 
με έγγραφό της προς τους αρμόδιους υπουρ-
γούς, εκφράζει την έντονη ανησυχία της για 

το σοβαρό πρόβλημα που δημιουργείται από την 
απουσία Ιατροδικαστικής Υπηρεσίας στην Π.Ε. Εύβοι-
ας και στη Νήσο Σκύρο, σε μια περιοχή δηλαδή που 
αντιμετωπίζει σοβαρά προβλήματα εγκληματικότητας 
και σήμερα εξυπηρετείται σε θέματα ιατροδικαστικής 
φύσεως κυρίως από τον γειτονικό Νομό Αττικής. 

Μάλιστα, μετά την υπαγωγή της περιοχής στην 
Ιατροδικαστική Υπηρεσία Λαμίας (Π.Δ. 30/2025) 
η οποία αναβαθμίστηκε σε «Ιατροδικαστική Υπη-

ρεσία Στερεάς Ελλάδας», τονίζεται ότι δεν υπήρξε 
η απαιτούμενη ενίσχυση υποδομών και, κυρίως, 
επιστημονικού και λοιπού προσωπικού, που θα 
επέτρεπαν την κάλυψη της διευρυμένης αρμοδιό-
τητάς της. Ως εκ τούτου, τα προβλήματα που υπο-
τίθεται θα επιλύονταν, εξακολουθούν να υπάρχουν 
και να οξύνονται περαιτέρω, με ό,τι αυτό συνεπά-
γεται για τους αστυνομικούς και γενικότερα για την 
εύρυθμη λειτουργία της Δ.Α. Ευβοίας. 

Η Ένωση αναφέρεται αναλυτικά στις δυσμενείς 
επιπτώσεις και κυρίως προτείνει λύσεις για την αν-
τιμετώπισή τους. Σας καλούμε να εξετάσετε, λοιπόν, 

με ιδιαίτερη επιμέλεια το αίτημα της Ένωσης για την 
πραγματική αναβάθμιση των ιατροδικαστικών υπη-
ρεσιών, δεδομένου ότι αυτό αποτελεί απαίτηση όχι 
μόνο των αστυνομικών, αλλά και της τοπικής κοι-
νωνίας, η οποία βιώνει την απαξίωση των θεσμικών 
λειτουργιών σε ένα κράτος δικαίου, όπως θέλουμε 
να πιστεύουμε ότι υφίσταται στη χώρα μας, κατα-
λήγει το έγγραφο της Ομοσπονδίας. 

Η Ένωση επίσης, με άλλα έγγραφά ζητά την ενί-
σχυση της Ο.Π.Κ.Ε. και των Υπηρεσιών της Τρο-
χαίας. «Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Ευβοί-
ας υπογραμμίζει ότι χωρίς ουσιαστική ενίσχυση σε 

προσωπικό και μέσα, δεν μπορεί να υπάρξει δια-
σφάλιση της οδικής ασφάλειας και προστασία των 
πολιτών. Καλούμε λοιπόν τους αρμόδιους να δώ-
σουν άμεσες λύσεις στα σοβαρά προβλήματα και 
δηλώνουμε ότι θα συνεχίσουμε να αγωνιζόμαστε 
δυναμικά για τη διασφάλιση ανθρώπινων συνθη-
κών εργασίας για τα Μέλη μας και για την πραγ-
ματική προστασία των πολιτών της Εύβοιας, παρα-
μένοντας στη διάθεση όλων για κάθε συνεργασία 
προς την κατεύθυνση της βελτίωσης των συνθη-
κών αστυνόμευσης και ενίσχυσης της δημόσιας 
ασφάλειας» σημειώνει στο έγγραφό της.

Αίτημα Ίδρυσης Ιατροδικαστικής Υπηρεσίας  
στην Περιφερειακή Ενότητα Εύβοιας
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ΒΟΡΕΙΟΑΝΑΤΟΛΙΚΗ ΑΤΤΙΚΗ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Βορει-
οανατολικής Αττικής καλεί τον Υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχάλη ΧΡΥΣΟ-

ΧΟΪΔΗ και τον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυνομίας 
Αντιστράτηγο κ. Δημήτριο ΜΑΛΛΙΟ να στηρίξουν 
τις προτάσεις της για τη θωράκιση του λειτουργή-
ματος από απρόκλητες επιθέσεις καθώς και τις 
προτάσεις που αποσκοπούν στην αποτελεσματικό-
τερη λειτουργία των αστυνομικών υπηρεσιών. 

Με έγγραφό της προς την Πολιτική και Φυσική 
Ηγεσία, η Ομοσπονδία τονίζει ειδικότερα ότι «οι βί-
αιες επιθέσεις εναντίον αστυνομικών αποτελούν 
ένα πανευρωπαϊκό φαινόμενο το οποίο απασχολεί 
πλέον την Ευρωπαϊκή Συνομοσπονδία Αστυνομι-
κών (EuroCOP) η οποία εδώ και αρκετούς μήνες 
έχει αναδείξει το πρόβλημα μέσω συναντήσεων του 
προεδρείου της με ευρωπαίους αξιωματούχους, ζη-
τώντας τη λήψη σειράς πρωτοβουλιών, για τις 
οποίες ήδη σας έχουμε ενημερώσει. 

Δυστυχώς, από αυτό το απαράδεκτο φαινόμενο 
η χώρα μας δεν έχει θωρακιστεί, με αποτέλεσμα να 
γίνουμε μάρτυρες ξανά μιας νέας απρόκλητης επί-
θεσης εναντίον συναδέλφων μας, όπως ακριβώς 
αναφέρει και η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Βορειοανατολικής Αττικής, στο επισυναπτόμενο 
έγγραφό της. Αυτή τη φορά οι συνάδελφοί μας 
ήταν «τυχεροί», άλλες φορές όμως υπήρξαν τρα-
γικά αποτελέσματα. Σας καλούμε, λοιπόν, να σκύ-

ψετε με ιδιαίτερη προσοχή στο πρόβλημα και να 
λάβετε υπόψη τις διαχρονικές μας προτάσεις, ιδίως 
δε όσα αναφέρει η Ένωση, ώστε να δοθεί τέλος, 
επιτέλους, σε μια επικίνδυνη για τους συναδέλ-
φους μας κατάσταση». 

Επίσης, η Ένωση, με αφορμή δηλώσεις του 
Υπουργού Προστασίας του Πολίτη για τα Αστυνο-
μικά Τμήματα τονίζει ότι αυτές έχουν προκαλέσει 
εύλογο προβληματισμό. 

Η υποτιμητική αναφορά στην ύπαρξη των αστυ-
νομικών τμημάτων μόνο ανησυχία ενσπείρει κύριε 
Υπουργέ, όταν μάλιστα είναι καθολική η απαίτηση 
του συνδικαλιστικού μας κινήματος για την ενίσχυ-
ση αυτών, τόσο με ανθρώπινο δυναμικό όσο και 
με τα αναγκαία μέσα, ώστε να ανταποκρίνονται στο 
ρόλο τους, ως βασικών κυττάρων λειτουργίας της 
Ελληνικής Αστυνομίας. 

Σας καλούμε, επομένως, να λάβετε υπόψη σας 
τα διαλαμβανόμενα στο σχετικό έγγραφο και να 
επιδείξετε το ενδιαφέρον σας για την αναβάθμιση 
της λειτουργίας των Αστυνομικών Τμημάτων, όπως 
αρμόζει και απαιτούν οι πολίτες. Οποιαδήποτε άλλη 
δημόσια αναφορά που δεν θα συνοδεύεται από 
αποφάσεις σας προς αυτήν την κατεύθυνση, δεν 
μπορεί να εξυπηρετεί το συμφέρον της αστυνομίας 
και των συναδέλφων μας, αλλά άλλες σκοπιμότη-
τες. 

Όπως σημειώνει η Ένωση, σύμφωνα με τα λεχ-

θέντα από τον κ. Υπουργό είναι απολύτως φυσιο-
λογική και σύγχρονη κατάσταση, το τεράστιο έλ-
λειμμα αστυνομικού προσωπικού στα αστυνομικά 
Τμήματα σε σχέση με τις προβλεπόμενες οργανικές 
θέσεις. Επίσης, όπως ανέφερε «δεν είναι τα αστυ-
νομικά Τμήματα που διαχειρίζονται την αστυνόμευ-
ση και το έγκλημα σε κάθε περιοχή. Σ’ αυτά εξυ-
πηρετούνται καθημερινές υποθέσεις των πολιτών, 
καθώς υπάρχουν άλλες αστυνομικές Υπηρεσίες 
που είναι παρούσες σε κάθε περιοχή για την ασφά-
λεια των πολιτών και την κοινωνική ειρήνη…».  

Οι συγκεκριμένες θέσεις του κ. Υπουργού προ-
κάλεσαν αίσθηση και υπήρξαν πολλοί ανάμεσά 
μας, καθώς και πολίτες που τις δικαιολόγησαν λό-
γω της ημέρας. Τα παραπάνω καθώς και όσα ανα-
φέρθηκαν για λειτουργία των αστυνομικών Τμη-
μάτων με την ύπαρξη καμερών κρίνονται επιεικώς 
ανεφάρμοστα με τις υφιστάμενες οργανωτικές δο-
μές της ΕΛ.ΑΣ. Υποτιθήσθω δε ότι σ’ αυτές υπάρ-
χουν ψήγματα αλήθειας, προκύπτει εύλογα το 
ερώτημα γιατί δεν έτυχαν εφαρμογής στο πρόσφα-
το οργανόγραμμα λειτουργίας των Υπηρεσιών της 
ΕΛ.ΑΣ; Τουναντίον βλέπουμε και σήμερα τα αστυ-
νομικά Τμήματα να κατέχουν κυρίαρχη και δεσπό-
ζουσα θέση και πάντως να κατέχουν τέτοια στη συ-
νείδηση και την εμπιστοσύνη των πολιτών. 

 Υπενθυμίζουμε στον κ. Υπουργό ότι πρόσφατα 
παραπέμφθηκαν με κακουργηματικές κατηγορίες 

οι λιγοστοί συνάδελφοι αστυνομικού Τμήματος της 
Αττικής για ατελή εκπλήρωση υποχρεώσεων τους 
μετά τη δολοφονία συνοδευόμενης νεαρής γυναί-
κας, από τον πρώην σύντροφο της.  

Προχθεσινά είναι και τα όσα διημείφθησαν στο 
αστυνομικό Τμήμα Κορωπίου. Είναι επίσης, κοινός 
τόπος ότι η εκτέλεση υπηρεσίας σ’ ορισμένα αστυ-
νομικά Τμήματα είναι «καθημερινή Οδύσσεια» και 
η διεκπεραίωσή της χρειάζεται πάντα δόση περισσής 
τύχης για να αποχωρήσουν οι αστυνομικοί υγιείς 
και χωρίς ποινικές εκκρεμότητες. Σήμερα είτε το 
βλέπουμε είτε εθελοτυφλούμε τα αστυνομικά Τμή-
ματα είναι τα βασικά κύτταρα του αστυνομικού ορ-
γανογράμματος. Είναι πασίδηλο ότι είναι η βάση και 
απαρχή με πολύτιμο ρόλο και χωρίς αυτά δεν υπάρ-
χει αποτελεσματική λειτουργία του όλου της αστυ-
νόμευσης και της ασφάλειας. Η πρώτη συλλογή και 
διαχείριση της πληροφορίας γίνεται εκεί, εκεί γίνεται 
η υποδοχή των πολιτών για τα θέματα τους, εξυπη-
ρετούνται όλες οι συντείνουσες άλλες αστυνομικές 
δυνάμεις και υλοποιείται η ουσιαστική και δικονο-
μική προετοιμασία των δικαστικών υποθέσεων. Δεν 
πρέπει να λησμονούμε ότι στα αστυνομικά Τμήματα 
υπάρχει λειτουργία κρατητηρίων, ύπαρξη οπλισμού, 
τηλεφωνική εξυπηρέτηση πολιτών και άμβλυνση και 
επίλυση διαφορών τους. Στα παραπάνω προστίθεν-
ται οι επιδόσεις εγγράφων, η συνδρομή εκδηλώ-
σεων και αθλητικών συναντήσεων κ.λπ.» 

Προτάσεις θωράκισης του λειτουργήματος

ΑΡΓΟΛΙΔΑ

Στον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυνομίας Αντι-
στράτηγο κ. Δημήτριο ΜΑΛΛΙΟ απευθύνθηκε 
η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Αργο-

λίδας με αίτημα την ενίσχυση του Αστυνομικού 
Τμήματος Ερμιονίδας κατά την θερινή περίοδο 
έτους 2025 τονίζοντας ότι για άλλη μια φορά φέ-
τος οι υπηρεσίες είναι αποδεκατισμένες. 

Μάλιστα, το Αστυνομικό Τμήμα της Ερμιονίδας, 
το οποίο κάθε χρόνο είναι επιφορτισμένο με αυ-
ξημένες υποχρεώσεις λόγω της τουριστικής κίνη-
σης και των επενδύσεων που πραγματοποιούνται 
στην περιοχή του, δεν έχει τύχει της δέουσας προ-
σοχής εκ μέρους της αστυνομικής διοίκησης. Γι΄ 
αυτό η Ένωση τον κάλεσε να μεριμνήσει για την 
ενίσχυσή του ώστε κατά την τουριστική περίοδο 
έτους 2025 το αστυνομικό προσωπικό να μπορέ-
σει να ανταπεξέλθει στα καθήκοντά του. 

Επανήλθε δε με νεώτερο έγγραφο περιγράφον-
τας φαινόμενα αποδιοργάνωσης των Υπηρεσιών 
της Δ.Α. Αργολίδας εξαιτίας της συνεχιζόμενης 

υποστελέχωσής τους και κρούει τον κώδωνα του 
κινδύνου για άλλη μια φορά. 

«Είναι αδιανόητο στις ημέρες μας, να μην έχει 
ακόμα αντιμετωπιστεί το μείζον αυτό πρόβλημα με 
αποτέλεσμα καθημερινά οι συνάδελφοί μας να 
βιώνουν την ανασφάλεια και τον τρόμο, ακόμα και 
στα πιο ανώδυνα καθήκοντα. 

Σας καλούμε να θέσετε επί τάπητος τα προβλήματα 
που αναφέρουν οι συνάδελφοί μας και να απαντή-
σετε με συγκεκριμένες ενέργειες στην εξάλειψή τους. 
Τυχόν άλλη ολιγωρία ή δικαιολογία εκ μέρους των 
υπαιτίων, ισοδυναμεί με συνενοχή σε ένα προδιαγε-
γραμμένο έγκλημα με θύματα τόσο τους συναδέλ-
φους μας όσο και τους πολίτες της περιοχής που επι-
ζητούν την ασφάλεια και όχι την ανασφάλεια στην 
καθημερινότητά τους», σημειώνει η Ομοσπονδία. 

Επίσης με άλλο έγγραφό της εκφράζει την κατη-
γορηματική της αντίθεση στο ενδεχόμενο κλείσιμο 
του Τ.Δ.Ε.Ε. Άργους - Μυκηνών, μιας υπηρεσίας, 
όπως επισημαίνει, με διαχρονικά κομβικό ρόλο στην 

αστυνόμευση, την πρόληψη και την καταστολή του 
εγκλήματος στο Δήμο Άργους – Μυκηνών. 

Μάλιστα, διατυπώνει εύλογα και σαφή ερωτήμα-
τα ως προς την σκοπιμότητα μιας τέτοιας απόφα-
σης και κυρίως ερωτήματα που αφορούν την τεκ-
μηρίωσή της και το κατά πόσο έχει προηγηθεί κά-
ποια μελέτη και διάλογος τόσο με το αστυνομικό 
προσωπικό όσο και με τους τοπικούς φορείς. 

Επειδή, μια τέτοια απόφαση δεν μπορεί να λαμ-
βάνεται ερήμην εκείνων που θα κληθούν να την 
εφαρμόσουν, σας καλούμε να προβείτε στις ενδε-
δειγμένες ενέργειες για την εύρυθμη και αποτελε-
σματικότερη λειτουργία των υπηρεσιών της Δ.Α. Αρ-
γολίδας, λαμβάνοντας υπόψη τα εργασιακά δικαιώ-
ματα και όλες τις ανάγκες των συναδέλφων μας. 

Τέλος, απευθύνθηκε στον Υπουργό Προστασίας 
του Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ, τον Υπουργό 
Δικαιοσύνης κ. Γεώργιο ΦΛΩΡΙΔΗ και τον Αρχηγό 
της Ελληνικής Αστυνομίας Αντιστράτηγο, κ Δημή-
τριο ΜΑΛΛΙΟ εκφράζοντας την έντονη δυσαρέ-

σκεια της για την απαράδεκτη καθυστέρηση που 
παρατηρείται αναφορικά με την πλήρη ενεργοποί-
ηση της Δικαστικής Αστυνομίας και την απεμπλοκή 
αστυνομικών δυνάμεων από αρμοδιότητες εντός 
των δικαστικών κτιρίων. 

Όπως καταγγέλλεται, παρά την τοποθέτηση των 
πρώτων στελεχών της Δικαστικής Αστυνομίας από 
το Σεπτέμβριο του 2024, η έλλειψη βασικού εξο-
πλισμού – και κυρίως του προβλεπόμενου οπλι-
σμού αλλά και η μη διάθεση ενός οχήματος που 
θα βοηθά στην επίδοση εγγράφων – δεν επιτρέπει 
την ουσιαστική και πλήρη ανάληψη των αρμοδιο-
τήτων τους. 

Παρακαλούμε όπως εξετάσετε το αίτημα της 
Ένωσης και μεριμνήσετε άμεσα για την εφαρμογή 
της νομοθεσίας που, πέραν όλων, αποσκοπεί κα-
ταφανώς στην αποτελεσματικότερη λειτουργία των 
υπηρεσιών που τελούν υπό την ευθύνη και επο-
πτεία των συναρμοδίων Υπουργείων Προστασίας 
του Πολίτη και Δικαιοσύνης. 

Έντονα παράπονα για τις ελλείψεις Υπηρεσιών της Δ.Α. Αργολίδας

ΟΡΕΣΤΙΑΔΑ

Η Συνδικαλιστική Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ορεστιάδας απευθύνθηκε 
στους αρμόδιους Υπουργούς Προστασίας 

του Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ και Υγείας κ. 
Άδωνι ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ καθώς και στον Αρχηγό της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας Αντιστράτηγο, κ. Δημήτριο 
ΜΑΛΛΙΟ με αίτημα να καλυφθεί η κενή θέση ια-
τρού ενώ καταγγέλλει και τις ελλείψεις που παρα-
τηρούνται στο σύστημα υγιεινής και περίθαλψης 
του αστυνομικού προσωπικού που υπηρετεί στην 
Διεύθυνση Αστυνομίας Ορεστιάδας. 

Σε μια περίοδο που ψηφίζονται σχέδια νόμου για 
την αναβάθμιση της περίθαλψης των στελεχών των 

Ενόπλων Δυνάμεων και των Σωμάτων Ασφαλείας, 
είναι αδιανόητο να μην είναι κανείς σε θέση να 
δώσει λύσεις σε συγκεκριμένα προβλήματα και 
απαράδεκτα φαινόμενα, όπως αυτά περιγράφονται 
εν προκειμένω και από την Ένωσή μας. 

Όπως αναφέρει ειδικότερα στο έγγραφό της, 
«στη Διεύθυνση Αστυνομίας Ορεστιάδας βρίσκον-
ται και επιχειρούν περίπου 1000 αστυνομικοί. Σε 
αυτούς προστίθενται και οι 500 περίπου Δόκιμοι 
Αστυφύλακες, που εκπαιδεύονται στο Τ.Δ.Α Διδυ-
μοτείχου. Συνεπώς προκύπτει ένας μεγάλος αριθ-
μός συναδέλφων με τις οικογένειές τους, οι οποίοι 
αυτή την στιγμή στερούνται ιατρικής φροντίδας.  

Μετά την αποστρατεία του μοναδικού, υπηρε-
σιακού γιατρού, ο οποίος έδρευε στο Τμήμα Δοκί-
μων Αστυφυλάκων Διδυμοτείχου και εξυπηρετούσε 
παράλληλα όλους τους Αστυνομικούς της Δ.Α. 
Ορεστιάδας, δεν υφίσταται κανένας υπηρεσιακός 
γιατρός. Η Ένωση ζητεί άμεσα την τοποθέτηση 
ενός τουλάχιστον παθολόγου και ενός ψυχολόγου 
ιατρού στο Τ.Δ.Α. Διδυμοτείχου, που θα καλύπτει 
της ανάγκες της περιοχής. Παράλληλα η κίνηση 
αυτή θα δώσει περαιτέρω ώθηση στην αποσυμφό-
ρηση τόσο του Κέντρου Υγείας Ορεστιάδας όσο και 
του Νοσοκομείου Διδυμοτείχου από τη συνθήκη 
«ασφυξίας» που τελεί το τελευταίο διάστημα, και 

αποτελεί στόχο του Υπουργείου Υγείας. 
Επιπροσθέτως απευθυνόμενοι προς τον κ. 

Υπουργό Υγείας σας γνωρίζουμε ότι μόλις δύο ορ-
θοπεδικοί είναι συμβεβλημένοι με τον οργανισμό 
του ΕΟΠΥΥ.  

Παρακαλούμε όπως εξετάσετε τη δυνατότητα 
αύξησης του αριθμού των βασικών τουλάχιστον 
συμβεβλημένων ιατρικών ειδικοτήτων. Σε ένα τόσο 
ευαίσθητο, γεωγραφικό σημείο, που δίδονται κα-
θημερινά μάχες, για την ασφάλεια της χώρας, αλλά 
και των πολιτών αυτής, θα πρέπει η πολιτεία να 
θωρακίζει, πρωτίστως, υγειονομικά, αλλά και με 
κάθε άλλο μέσο, όλους αυτούς που παλεύουν κα-

Κάλυψη κενής θέσης ιατρού



ΛΑΡΙΣΑ

Η Ένωση Αστυνομικών Λάρισας, με έγγρα-
φό της απευθύνεται στον Υπουργό Προ-
στασίας του Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪ-

ΔΗ και τον καλεί να δώσει ιδιαίτερη βαρύτητα και 
στα ζητήματα της εκπαίδευσης, σε συνέχεια των 
ρυθμίσεων που έχουν ήδη θεσμοθετηθεί μετά και 
από τους αγώνες του συνδικαλιστικού μας κινή-
ματος, συνολικά. 

Ειδικότερα, η Ένωση Αστυνομικών Λάρισας, 
υποβάλλει συγκεκριμένες προτάσεις που πιστεύου-
με ακράδαντα ότι με την εφαρμογή τους θα δρο-
μολογηθεί η επιζητούμενη ποιοτική αναβάθμιση της 
εκπαίδευσης του αστυνομικού προσωπικού και η 
κατάκτηση του επαγγελματικού στάτους που αρ-
μόζει πραγματικά σε όσους με περίσσια αγάπη και 
φιλότιμο υπηρετούμε στην Ελληνική Αστυνομία, 
ιδίως δε σε όσους θα επιλέγουν το λειτούργημά 
μας για βιοπορισμό και τρόπο ζωής στο μέλλον. 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,  
Με τον Νόμο 4760/2020 και ειδικότερα με τη 

διάταξη του άρθρου 36, παρ. 1β, προβλέφθηκε η 
εξομοίωση των αποφοίτων της Σχολής Αστυφυλά-
κων με διετή διάρκεια φοίτησης με τους αποφοί-
τους της νέας τριετούς φοίτησης που ισχύει από το 
2022 και εφεξής.  

Η πρόβλεψη αυτή θεσμοθετεί τη δυνατότητα εκ-
παιδευτικής και ακαδημαϊκής ισοτιμίας μεταξύ των 
στελεχών του Σώματος, η οποία μέχρι σήμερα πα-
ραμένει ανεφάρμοστη, λόγω της μη έκδοσης της 

προβλεπόμενης Υπουργικής Απόφασης. Η εν λόγω 
απόφαση, η οποία εκκρεμεί, θα καθορίζει τη δια-
δικασία συμμετοχής των ενδιαφερομένων σε επι-
μορφωτικά σεμινάρια, προκειμένου να καταστεί 
εφικτή η προβλεπόμενη εξομοίωση.  

Η απουσία αυτής της ρύθμισης στερεί από πλή-
θος υπηρετούντων αστυνομικών τη δυνατότητα 
αναγνώρισης του τίτλου σπουδών τους ως πανε-
πιστημιακού επιπέδου, όπως επίσης και τη δυνα-
τότητα συμμετοχής τους σε μεταπτυχιακά προ-
γράμματα. Επισημαίνεται ότι: 

 - Η προτεινόμενη διαδικασία εξομοίωσης μέσω 
επιμορφωτικών σεμιναρίων δεν προκαλεί καμία οι-
κονομική επιβάρυνση στον κρατικό προϋπολογι-
σμό, καθώς δεν συνεπάγεται μισθολογική μεταβο-
λή ή βαθμολογική αναβάθμιση. 

 - Το πρόγραμμα επιμόρφωσης που θα σχεδιαστεί 
θα πρέπει να ευθυγραμμίζεται με τις κατευθυντήριες 
γραμμές της Διακήρυξης της Μπολόνια, εξασφαλί-
ζοντας ακαδημαϊκή ισοδυναμία με τίτλο σπουδών 
τριετούς διάρκειας (180 ECTS), όπως απαιτείται για 
αναγνώριση στην ανώτατη εκπαίδευση.  

- Η εξομοίωση αυτή θα επιτρέψει την ακαδημαϊ-
κή εξέλιξη των υπηρετούντων, δίνοντάς τους τη 
δυνατότητα να παρακολουθήσουν μεταπτυχιακά 
προγράμματα και να αποκτήσουν περαιτέρω ειδί-
κευση και κατάρτιση. Περαιτέρω πρόταση – Θεσμι-
κή Αναβάθμιση της Σχολής Αστυφυλάκων: Λαμβά-
νοντας υπόψη τις εξελισσόμενες επιχειρησιακές 

ανάγκες και τις διεθνείς πρακτικές, κρίνεται επιτα-
κτική η ανάγκη συνολικής θεσμικής και ακαδημαϊ-
κής αναβάθμισης της Σχολής Αστυφυλάκων, με 
στόχο την πλήρη ένταξή της στο σύστημα της ανώ-
τατης εκπαίδευσης (Α.Ε.Ι.) και την αντιστοίχισή της 
με τη βαθμίδα 6 του Εθνικού Πλαισίου Προσόντων 
(ΕΟΠΠΕΠ), όπως και του Ευρωπαϊκού (EQF). 

 Συγκεκριμένα, προτείνεται:  
- Η θεσμοθέτηση νέου τριετούς προγράμματος 

σπουδών, πλήρως δομημένου με βάση το ευρω-
παϊκό σύστημα μεταφοράς και συσσώρευσης πι-
στωτικών μονάδων (ECTS), με ελάχιστο σύνολο 
180 μονάδων.  

- Η επίσημη ένταξη της Σχολής στο επίπεδο 
ανώτατης εκπαίδευσης, υπό την εποπτεία του 
Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη, σε συνεργα-
σία με το Υπουργείο Παιδείας και τον Δ.Ο.Α.Τ.Α.Π.  

- Οι απόφοιτοι της Σχολής να φέρουν αυτόματα 
το βαθμό του Υπαρχιφύλακα, αναγνωριζόμενοι ως 
απόφοιτοι σχολής υπαξιωματικών, με πλήρη εκπαι-
δευτικά και επαγγελματικά δικαιώματα εντός του 
πλαισίου του Σώματος. Η εν λόγω αναβάθμιση θα 
ενισχύσει ουσιαστικά το κύρος και τη λειτουργικό-
τητα της Ελληνικής Αστυνομίας, εξασφαλίζοντας 
υψηλό επίπεδο θεωρητικής και πρακτικής κατάρ-
τισης των αστυφυλάκων, ενώ παράλληλα εναρμο-
νίζεται με τις εκπαιδευτικές και επαγγελματικές εξε-
λίξεις σε ευρωπαϊκό επίπεδο.  

Κατόπιν των ανωτέρω, προτείνεται:  

1. Η άμεση έκδοση της προβλεπόμενης Υπουρ-
γικής Απόφασης για τη διεξαγωγή των σεμιναρίων 
εξομοίωσης των αποφοίτων διετούς φοίτησης. 

 2. Η σύσταση ειδικής επιτροπής για την αναμόρ-
φωση και αναβάθμιση του εκπαιδευτικού πλαισίου 
της Σχολής Αστυφυλάκων, με απώτερο στόχο την 
αναγνώρισή της ως Σχολής Ανώτατης Εκπαίδευσης.  

Επιπλέον, η υλοποίηση των ανωτέρω προτάσεων 
δεν αποτελεί απλώς μία θεσμική διευθέτηση, αλλά 
αφήνει ουσιαστική παρακαταθήκη για το μέλλον 
της Ελληνικής Αστυνομίας, συμβάλλοντας καθορι-
στικά στην ποιοτική και ακαδημαϊκή αναβάθμιση 
των στελεχών της. Εναρμονίζει τον εκπαιδευτικό 
χαρακτήρα του Σώματος με τα ευρωπαϊκά πρότυπα, 
ενισχύει τη θεσμική του αξιοπιστία και ενθαρρύνει 
την προσωπική και επαγγελματική ανέλιξη του αν-
θρώπινου δυναμικού.  

Μία τόσο ουσιαστική μεταρρύθμιση είναι πρέπον 
να φέρει την υπογραφή ενός Υπουργού που γνω-
ρίζει εις βάθος το Σώμα, όχι μόνο σε επιχειρησιακό 
αλλά και σε θεσμικό επίπεδο, λόγω της μακρόχρο-
νης, πολυετούς πορείας σας και της ενεργού πα-
ρουσίας σας σε κρίσιμα στάδια της σύγχρονης εξέ-
λιξης της χώρας και της Ελληνικής Αστυνομίας. Γι’ 
αυτό και η πρωτοβουλία σας να ολοκληρώσετε αυ-
τή τη θεσμική εκκρεμότητα θα αποτελέσει ισχυρό 
δείγμα διοικητικής συνέχειας, ευθυκρισίας και 
στρατηγικής διορατικότητας, με θετικό αποτύπωμα 
τόσο στο Σώμα όσο και στην κοινωνία ευρύτερα.

Πρόταση θεσμικής και ακαδημαϊκής αναβάθμισης  
της Σχολής Αστυφυλάκων

ΠΕΙΡΑΙΑΣ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Πειραιά 
με έγγραφό της προς τους Υπουργούς Δι-
καιοσύνης και Προστασίας του Πολίτη κα-

θώς και προς τον Αρχηγό της ΕΛ.ΑΣ., διαπιστώ-
νοντας τις συνθήκες κάτω από τις οποίες εκτε-
λούνται οι ποινές στην Εισαγγελία Πρωτοδικών 
Αθηνών, εκφράζει την ανησυχία της για τις συν-
θήκες εργασίας των αστυνομικών και την προχει-
ρότητα που ακολουθείται κατά τις μεταγωγές των 
κρατουμένων. 

Όπως επισημαίνει, καθημερινά, στην Εισαγγελία 
Πρωτοδικών Αθηνών, εκτυλίσσεται μια απαράδεκτη 
και αναχρονιστική κατάσταση που δεν συνάδει με 
μια οργανωμένη και ευνομούμενη πολιτεία. Οι 
αστυνομικοί που συνοδεύουν τους κρατούμενους, 
μαζί με αυτούς, αναγκάζονται να παραμένουν επί 

ώρες κάτω από ένα ανεπαρκές στέγαστρο, χειμώ-
να- καλοκαίρι. Πέραν του ότι αυτή η εικόνα παρα-
πέμπει σε τριτοκοσμική χώρα, οφείλουμε να σας 
επισημάνουμε ότι με τις πολύωρες αναμονές ελ-
λοχεύει ο κίνδυνος της διάπραξης απρόβλεπτων 
αντιδράσεων. 

Ευλόγως, λοιπόν, η Ένωσή μας, αναδεικνύει το 
πρόβλημα και ζητά τον καθορισμό ενός κλειστού 
χώρου που θα συγκεντρώνει τα εχέγγυα της 
ασφαλούς μεταγωγής των κρατουμένων ενώπιον 
των εισαγγελικών αρχών. Αναμένουμε τις αυτο-
νόητες δικές σας ενέργειες ώστε να αλλάξει αυτή 
η απαράδεκτη κατάσταση τόσο για λόγους ασφα-
λείας όσο και για να μιλάμε στην πράξη για εκσυγ-
χρονισμό και πολιτισμένες καταστάσεις στο χώρο 
της δικαιοσύνης. 

Ειδικότερα τονίζει ότι: Οι αστυνομικοί που συ-
νοδεύουν τους κρατούμενους, μαζί με αυτούς, 
αναγκάζονται να παραμένουν υπαίθρια, κάτω από 
ένα ανεπαρκές στέγαστρο και υπό όλες τις καιρικές 
συνθήκες, κατά την αναμονή τους για την παρου-
σίαση στους εισαγγελείς εκτέλεσης ποινών στο 
κτίριο 16.  

Η εικόνα αυτή, την οποία αντικρίζουν καθημερι-
νά πολίτες, επισκέπτες, ακόμα και παιδιά, όχι μόνο 
δεν τιμά το δικαστικό σύστημα, αλλά δημιουργεί 
σοβαρούς κινδύνους, καθώς οι πολύωρες αναμο-
νές διεξάγονται χωρίς κανένα εχέγγυο ασφάλειας. 
Επιπλέον, η συνεχής υποβάθμιση του ρόλου του 
αστυνομικού ως συλλειτουργού της Δικαιοσύνης 
είναι εμφανής, καθώς αντιμετωπίζεται ως αμελητέο 
μέγεθος μέσα στον μηχανισμό απονομής της. 

 Ως Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Πειραιά, 
απευθύνουμε επίσημη έκκληση προς τους αρμόδι-
ους, ζητώντας την άμεση εξασφάλιση αξιοπρεπών 
συνθηκών για τους αστυνομικούς και τους κρα-
τούμενους, με την παροχή κλειστού, ασφαλούς και 
κατάλληλου χώρου εντός του κτιρίου της Εισαγγε-
λίας για την αναμονή τους. Θεωρούμε ότι αυτή η 
αυτονόητη ενέργεια θα αποτελέσει ένδειξη σεβα-
σμού προς τους εργαζόμενους αστυνομικούς, οι 
οποίοι συμβάλλουν καθημερινά στην απονομή της 
Δικαιοσύνης. Παράλληλα, ευελπιστούμε ότι θα 
υπάρξουν άμεσες πρωτοβουλίες τόσο για την προ-
σωρινή επίλυση του ζητήματος όσο και για τη μα-
κροπρόθεσμη δημιουργία ενός ευπρεπούς και 
ασφαλούς χώρου εντός της Εισαγγελίας για τη 
διαδικασία εκτέλεσης ποινών.

Αξιοπρεπείς συνθήκες εργασίας στη διαδικασία εκτέλεσης ποινών

ΛΑΚΩΝΙΑ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Λακω-
νίας, με έγγραφό της επισημαίνει την υπο-
στελέχωση των Αστυνομικών Υπηρεσιών 

του Νομού Λακωνίας, τονίζοντας ότι αν δεν υπάρ-
ξει άμεση ενίσχυσή τους ενόψει και της τουριστικής 
περιόδου, το αστυνομικό προσωπικό θα συνεχίσει 
να αντιμετωπίζει τα εγγενή προβλήματα και τους 
κινδύνους που όλοι γνωρίζουμε. 

Σας καλούμε να λάβετε υπόψη σας τις σαφείς 
προειδοποιήσεις της Ένωσης και να πράξετε τα δέ-
οντα ώστε να αυξηθεί το αίσθημα ασφαλείας τόσο 
των συναδέλφων μας όσο και των συμπολιτών 
μας, που εναγωνίως επιζητούν την δραστική λει-
τουργία της Ελληνικής Αστυνομίας σε όλο το Νομό 
Λακωνίας, χωρίς άλλες αδικαιολόγητες καθυστε-
ρήσεις. 

 Η παρατεταμένη υποστελέχωση σε συνδυασμό 
με την αυξημένη τουριστική κίνηση που παρατη-
ρείται τους θερινούς μήνες, καθιστά απολύτως 
αναγκαία την άμεση ενίσχυση με αστυνομικό προ-
σωπικό, μέσω των διαθέσιμων μέτρων (μετακινή-
σεις, αποσπάσεις, ενισχυτικές δυνάμεις κ.λπ.), 
αναφέρεται στο σχετικό έγγραφο:  

«Οι ανάγκες αυτές δεν είναι δυνατόν να καλυ-
φθούν από το υπάρχον προσωπικό, το οποίο υπερ-
βαίνει ήδη τα όρια αντοχής και υπηρετεί κάτω από 
εξαιρετικά δύσκολες συνθήκες. Η υποστελέχωση 
των Αστυνομικών Υπηρεσιών, σε περιοχές με του-
ριστικό χαρακτήρα, δημιουργεί προβλήματα τόσο 
στην καθημερινή αστυνόμευση όσο και στην εικό-
να της περιοχής της Λακωνίας ως προς την ασφά-
λεια των πολιτών και των επισκεπτών σε όλο το 

νομό μας Ιδιαίτερη αναφορά οφείλουμε να κάνου-
με στις αστυνομικές υπηρεσίες του Δήμου Ανατο-
λικής Μάνης (ήτοι το Αστυνομικό Τμήμα Αρεόπο-
λης και το Αστυνομικό Τμήμα Γυθείου, του Δήμου 
Ευρώτα (Α.Τ. Ευρώτα) καθώς και στις υπηρεσίες 
που υπάγονται στον Δήμο Μονεμβασίας (Α.Τ. Μο-
λάων, Α.Τ. Βοιών και Α.Σ. Μονεμβασίας), όπου το 
ενδεχόμενο μη ικανοποίησης του αιτήματός μας 
για ενίσχυση ενέχει σοβαρούς κινδύνους για την 
εύρυθμη λειτουργία των υπηρεσιών αυτών και την 
ασφάλεια της τοπικής κοινωνίας και των επισκε-
πτών. Αντίστοιχα, και στην πόλη της Σπάρτης, όπου 
η κατάσταση της υποστελέχωσης είναι τραγική, εί-
ναι λυπηρό το γεγονός ότι στην πρωτεύουσα του 
Νομού Λακωνίας ο πολίτης δεν αισθάνεται ασφα-
λής, αφού η παρουσία αστυνομικών στο δρόμο εί-

ναι σπάνια έως και ανύπαρκτη.  
Καθίσταται σαφές πως πλέον δεν υπάρχουν άλ-

λα χρονικά περιθώρια. Η καθυστέρηση στην ενί-
σχυση των Υπηρεσιών εγκυμονεί σοβαρούς κινδύ-
νους, τόσο στο πεδίο της εγκληματικότητας όσο 
και στον τομέα της οδικής ασφάλειας, με αυξανό-
μενο κίνδυνο πρόκλησης περιστατικών που θα 
μπορούσαν να είχαν προληφθεί. Από την πλευρά 
μας, η μόνη ρεαλιστική και ουσιαστική λύση για την 
επίτευξη του ανωτέρω σκοπού είναι η ενίσχυση των 
αστυνομικών υπηρεσιών με έμψυχο υλικό με μο-
ναδικό σκοπό την επίτευξη του αισθήματος ασφά-
λειας των πολιτών. Ως Ένωση, ζητούμε την άμεση 
λήψη σχετικών μέτρων, προκειμένου να εξασφα-
λιστεί η απρόσκοπτη και αποτελεσματική αστυνό-
μευση στον Νομό Λακωνίας». 

Ενίσχυση υπηρεσιών με ανθρώπινο δυναμικό
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ΧΑΛΚΙΔΙΚΗ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Χαλκιδι-
κής εξέφρασε την έντονη δυσαρέσκεια που 
προκάλεσε η απόφαση κατάργησης του 

Τμήματος Διαχείρισης Μετανάστευσης Χαλκιδικής, 
μία Υπηρεσία απολύτως απαραίτητη για την αστυ-
νόμευση της περιοχής και τη διατήρηση του αισθή-
ματος ασφαλείας που καθημερινά δοκιμάζεται συ-
νολικά στη χώρα μας. Σύμφωνα με το έγγραφο της 
Ένωσης, ισχυρά επιχειρήματα που είχαν διατυπω-
θεί από πλευράς της, με αφορμή κάποιες πληρο-
φορίες περί κατάργησης του συγκεκριμένου Τμή-
ματος, είχαν γίνει αποδεκτά εκ μέρους της φυσικής 
ηγεσίας, δίνοντας μάλιστα την εντύπωση ότι η καί-
ρια αυτή υπηρεσία θα τύγχανε της αναμενόμενης 
ενίσχυσης και όχι της εξαφάνισής της. Δυστυχώς 
με την έκδοση του σχετικού προεδρικού διατάγμα-
τος, δημιουργείται μία νέα πραγματικότητα που σε 
καμία περίπτωση δεν είναι συμβατή με τους εύλο-
γους επιχειρησιακούς και μη σχεδιασμούς, λαμβά-
νοντας υπόψη την υπάρχουσα κατάσταση και την 

επιδίωξή όλων για μια πιο αποτελεσματική λειτουρ-
γία συνολικά της Διεύθυνσης Αστυνομίας Χαλκιδι-
κής. Μεταξύ άλλων η Ένωση ανέφερε τα εξής: 
1. Προσωπικό του Τ.Δ.Μ. Χαλκιδικής διατίθεται για 

τη στελέχωση των περιπολιών άλλων Υπηρεσιών 
της Χαλκιδικής και οι περιπολίες του Τμήματος 
συνδράμουν οπουδήποτε χρειαστεί. 

2. Στεγάζεται σε ιδιόκτητο κτήριο. 
3. Σε αυτό εδρεύει το ένα εκ των δύο πρατηρίων 

καυσίμων της Διεύθυνσης με 24ωρη λειτουργία. 
4. Διαθέτει τα μεγαλύτερα κρατητήρια του νομού 

Χαλκιδικής, με συνολική δυναμικότητα 40 κρα-
τουμένων. 
 Ξεκινώντας από αυτό το τελευταίο, στην τρέ-

χουσα χρονική συγκυρία που εκδίδεται το επίμαχο 
Προεδρικό Διάταγμα, η κατάσταση που βρίσκει την 
Διεύθυνση Αστυνομίας Χαλκιδικής εν όψει και θε-
ρινής περιόδου είναι η εξής:  

- Στα κρατητήρια του Τ.Δ.Μ. κρατούνται 7 άτομα.  
- Το Α.Τ. Κασσάνδρας ΔΕΝ έχει κρατητήρια. 

- Με εξαίρεση το Α.Τ. Πολυγύρου, οι υπόλοιπες 
Υπηρεσίες αδυνατούν στα κρατητήριά τους να δια-
τηρήσουν πολλούς κρατουμένους, λαμβανομένου 
υπ’ όψιν και ότι οι ποινικοί κρατούμενοι δεν κρα-
τούνται με εκείνους που τελούν υπό διοικητική ή 
δικαστική απέλαση. Με αυτά τα δεδομένα δημιουρ-
γείται ένα ασφυκτικό πλαίσιο χωρίς να διαφαίνεται 
κάποια διέξοδος-λύση στο κενό που δημιουργεί η 
κατάργηση των μεγαλύτερης χωρητικότητας κρα-
τητηρίων του Νομού, η οποία λύση - που προτεί-
ναμε ήδη - θα ήταν η πιθανή διατήρηση του Τμή-
ματος ως Υπηρεσίας Μεταγωγών. 

Περαιτέρω αναφορικά με την χρόνια πληγή της 
Διεύθυνσης Χαλκιδικής, αυτή της ανεπαρκούς στε-
λέχωσης σε ανθρώπινο δυναμικό, στην εν λόγω 
Υπηρεσία είχαν κατανεμηθεί 70 οργανικές θέσεις 
αλλά ως υπάρχουσα δύναμη εμφανίζονταν 53, εκ 
των οποίων οι 18 ήδη αποσπασμένοι σε άλλες 
υπηρεσίες, ενώ οι 5 σε υπηρεσία γραφείου, 1 σε 
μακρά αναρρωτική και 1 άοπλος. Κατά συνέπεια 

28 ΜΟΝΟ απομένουν για εκτέλεση υπηρεσίας, εκ 
των οποίων 3 συνάδελφοι πρόκειται σύντομα να 
αποχωρήσουν από την Υπηρεσία λόγω ορίου ηλι-
κίας. Η κατάργηση του Τ.Δ.Μ. μόνο περισσότερα 
προβλήματα θα προξενήσει στην ασθμαίνουσα από 
άποψη αριθμητικής επάρκειας σε ανθρώπινο δυ-
ναμικό Διεύθυνσή μας». … 

«Γι’ αυτό κάνουμε ΕΚΚΛΗΣΗ προς πάντα αρμόδιο 
να διατηρηθούν όλες οι οργανικές θέσεις του κα-
ταργούμενου Τ.Δ.Μ. στη Διεύθυνσή μας. Σε συν-
δυασμό με τις ανάγκες της Διεύθυνσης Αστυνομίας 
Χαλκιδικής, να ληφθεί υπ’ όψιν το γεγονός ότι κάθε 
ένας συνάδελφος δεν είναι ένας αριθμός μητρώου, 
αλλά έχει την προσωπική του αξία και χρήζει σεβα-
σμού και διαφύλαξης της προσωπικής και οικογε-
νειακής του κατάστασης, γι’ αυτό θα πρέπει να 
υπάρξει ΙΔΙΑΤΕΡΗ ΜΕΡΙΜΝΑ για τη διασφάλιση των 
θέσεων τους στη Διεύθυνση του Νομού μας, ώστε 
να μη διαταραχθεί η οικογενειακή γαλήνη και ο οι-
κογενειακός προγραμματισμός τους».

Κατάργηση Τμήματος Διαχείρισης Μετανάστευσης Χαλκιδικής

ΜΕΣΣΗΝΙΑ

Στον Διευθυντή της Διεύθυνσης Ασφάλειας και 
Αστυνόμευσης Α.Ε.Α. Ταξίαρχο κ. Ελευθέριο 
ΧΑΡΔΑΛΙΑ και τη Διευθύντρια της Διεύθυν-

σης Οργάνωσης και Νομικής Υποστήριξης Α.Ε.Α. 
Ταξίαρχο κα Παναγιώτα ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΥ απευ-
θύνθηκε η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Μεσ-
σηνίας για τα καθήκοντα επιχειρησιακών ομάδων 
της Διεύθυνσης Αστυνομίας Μεσσηνίας (ΟΠΚΕ, 

ΟΕΠΤΑ, ΔΙΑΣ). Η Ένωση ειδικότερα εκφράζει τον 
έντονο προβληματισμό των μελών της αναφορικά 
με τα καθήκοντα που ανατίθενται σε επιχειρησιακές 
ομάδες της Διεύθυνσης Αστυνομίας Μεσσηνίας, 
χωρίς να είναι επακριβώς γνωστά τα καθήκοντα 
και οι αρμοδιότητες τους. 

Ειδικότερα, τονίζεται ότι μέλη της διαμαρτύρον-
ται διότι ανατίθενται σε αυτά συγκεκριμένες αρμο-

διότητες, χωρίς να έχουν εκπαιδευτεί προς τούτο. 
Μάλιστα τίθενται τρία συγκεκριμένα ερωτήματα 
όσον αφορά στα καθήκοντα των επιχειρησιακών 
ομάδων της Διεύθυνσης Αστυνομίας Μεσσηνίας 
(ΟΠΚΕ, ΟΕΠΤΑ, ΔΙΑΣ) προκειμένου να γνωρίζουν 
εκ των προτέρων το πλαίσιο εργασίας και τους εγ-
γενείς κινδύνους που ενδεχομένως να κληθούν να 
διαχειριστούν. 

Είναι σαφές ότι εφόσον υπάρχει σύγχυση περί 
αρμοδιοτήτων και άσκησης των αστυνομικών 
εξουσιών, δημιουργείται ένα πρωτόγνωρο περι-
βάλλον εργασίας το οποίο υπό προϋποθέσεις εν-
δέχεται να αποβεί και μοιραίο. 

Σας καλούμε, λοιπόν, να λάβετε υπόψη σας τις 
επισημάνσεις της Ένωσής μας και να δώσετε άμε-
σα και ξεκάθαρα τις αναγκαίες σαφείς απαντήσεις.

Καθήκοντα επιχειρησιακών ομάδων  
της Διεύθυνσης Αστυνομίας Μεσσηνίας 

ΧΙΟΣ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Χίου, με 
έγγραφά της μας ενημερώνει ότι στη Δ.Α. 
Χίου έχει ανακύψει μείζον ζήτημα εξαιτίας 

της παραμονής ποινικών κρατουμένων στα κρατη-
τήρια του Α.Τ. Χίου. Η Ομοσπονδία από την πλευρά 
της απευθύνθηκε στην Ηγεσία τονίζοντας ότι η μη 
τήρηση των νόμων που αφορούν την αξιοπρέπεια 
του ανθρώπου σε σχέση και με τις συνθήκες ερ-
γασίας του αστυνομικού προσωπικού, έχει σοβα-
ρές επιπτώσεις τόσο σε ατομικό όσο και σε κοινω-
νικό επίπεδο. 

Η κράτηση υπό συνθήκες που δεν συνάδουν με 
τα δικαιώματα των κρατουμένων, ενδέχεται να 
προκαλέσει πρόσθετα προβλήματα στους ίδιους με 
νομικές συνέπειες για τους παραβάτες (ποινικές, 
αστικές, διοικητικές), αλλά και άλλες, όπως ενί-
σχυση του ρατσισμού και των διακρίσεων, απαξίω-
ση των θεσμών, διεθνείς συνέπειες κλπ. 

Παρά ταύτα, και ενώ οι συνθήκες κράτησης πα-
ρακολουθούνται και ελέγχονται διαρκώς με αυτο-
ψίες αρμοδίων φορέων (Συνήγορος του Πολίτη και 
άλλοι) εντούτοις οι αναφορές της Δ.Α. Χίου δεν 

λαμβάνονται υπόψη με αποτέλεσμα η επίλυση ενός 
χρόνιου προβλήματος να έχει παγιωθεί τα τελευταία 
έτη. Η παραμονή ποινικών κρατουμένων για μεγάλο 
χρονικό διάστημα στα κρατητήρια του Α.Τ. Χίου συ-
νεχίζεται λόγω μη παραλαβής των κρατουμένων 
από το Σωφρονιστικό κατάστημα Χίου. Ενδεικτικά, 
αναφέρεται ότι το πρωί της Δευτέρας 26/5/2025 
στα Κρατητήρια του Α.Τ. Χίου (χωρητικότητας 18 
κρατουμένων) υπήρχαν 27 κρατούμενοι (22 ποινι-
κοί προοριζόμενοι για το Σ.Κ. Χίου και 5 διοικητι-
κοί). Από αυτούς, το Σ.Κ. Χίου παρέλαβε μόνο τους 

έντεκα (11) και τους υπόλοιπους ανέφεραν ότι θα 
τους παραλάβουν σε μεταγενέστερο χρόνο. 

Κύριε Υπουργέ, Κύριε Αρχηγέ, επειδή οι συνά-
δελφοί μας εκφράζουν για άλλη μια φορά το έν-
τονο παράπονό τους για την απαράδεκτη αυτή κα-
τάσταση και γνωρίζοντας την ευαισθησία με την 
οποία προσεγγίζετε τόσο τα ζητήματα προστασίας 
των ανθρωπίνων δικαιωμάτων όσο και την ομαλή 
λειτουργία των αστυνομικών υπηρεσιών, σας κα-
λούμε να επιληφθείτε άμεσα του αιτήματος της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Χίου.

Παραμονή ποινικών κρατουμένων στα κρατητήρια του Α.Τ. Χίου

ΠΙΕΡΙΑ

Την επαναλειτουργία του Τμήματος Διαχείρι-
σης Μετανάστευσης Πιερίας ζήτησε η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Πιερίας με αφορ-

μή την έκδοση του Προεδρικού Διατάγματος 
35/2025. 

Λαμβάνοντας δε υπόψη τα πραγματικά δεδομέ-
να προσφοράς και αναγνώρισης της συγκεκριμέ-
νης αστυνομικής υπηρεσίας, αιτείται την επαναλει-
τουργία της. Σε διαφορετική περίπτωση προτείνει 
στην ηγεσία να προβεί στη λήψη συγκεκριμένων 
αποφάσεων όσον αφορά την αποτελεσματική αξιο-

ποίηση του αστυνομικού προσωπικού με γνώμονα 
τόσο τις υπηρεσιακές όσο και τις προσωπικές και 
οικογενειακές ανάγκες των συναδέλφων μας. 

«Η παρουσία και δράση της Υπηρεσίας συνέβαλε 
ουσιαστικά στην ενίσχυση του αισθήματος ασφά-
λειας των πολιτών και των επισκεπτών, στοιχείο 
κρίσιμο για τη διατήρηση της τάξης, της εικόνας 
ασφάλειας και, κατ’ επέκταση, της τοπικής τουρι-
στικής ανάπτυξης.  

Με βάση όλα τα παραπάνω, θεωρούμε ότι η κα-
τάργηση της Υπηρεσίας δεν έπρεπε να πραγματο-

ποιηθεί, καθώς δεν στηρίχθηκε σε πραγματικά δε-
δομένα και ουσιαστικές ανάγκες. Ωστόσο, ενόψει 
της υφιστάμενης κατάστασης και σε περίπτωση που 
δεν ικανοποιηθεί το αίτημά μας για επαναλειτουρ-
γία, αιτούμαστε:  

1. Οι οργανικές θέσεις του καταργηθέντος ΤΔΜ 
Πιερίας να κατανεμηθούν ορθολογικά και με βάση 
τις πραγματικές υπηρεσιακές ανάγκες στις λοιπές 
Υπηρεσίες της Διεύθυνσης Αστυνομίας Πιερίας, 
ώστε να καλυφθούν υπαρκτά επιχειρησιακά κενά 
και να διασφαλιστεί η εύρυθμη λειτουργία τους.  

2. Οι μεταθέσεις των συναδέλφων να πραγμα-
τοποιηθούν λαμβάνοντας υπόψη τις προτιμήσεις 
τους και τις ιδιαίτερες προσωπικές και οικογενει-
ακές ανάγκες του καθενός, στο πλαίσιο της αρχής 
της δίκαιης και ανθρώπινης μεταχείρισης. Η άμεση 
και ουσιαστική ικανοποίηση του αιτήματός μας θα 
συμβάλει τόσο στην ενίσχυση της αστυνόμευσης 
όσο και στη διατήρηση υψηλού επιπέδου παρεχό-
μενων υπηρεσιών στους κατοίκους και τους επι-
σκέπτες της περιοχής μας, αναφέρεται μεταξύ άλ-
λων στο έγγραφο της Ένωσης.

Επαναλειτουργία του Τμήματος Διαχείρισης Μετανάστευσης Πιερίας
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ΗΡΑΚΛΕΙΟ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Νομού 
Ηρακλείου, με έγγραφό της, εκφράζει την 
έντονη δυσαρέσκειά της για τη συνεχιζό-

μενη μη εφαρμογή των προβλέψεων του Νόμου 
5090/2024, ο οποίος θεσπίστηκε με σκοπό να 
απαλλάξει, κατά κανόνα, τους αστυνομικούς από 
την υποχρέωση φυσικής παρουσίας στην ακροα-
ματική διαδικασία, όταν πρόκειται να καταθέσουν, 
ως μάρτυρες. 

Η Ομοσπονδία μας είχε προβεί επανειλημμένως 
σε συγκεκριμένες ενέργειες και παρεμβάσεις προς 
τα αρμόδια Υπουργεία, προκειμένου, ένα δίκαιο αί-
τημα του συνδικαλιστικού μας κινήματος, να λάβει 
τη μορφή νομοθετικής ρύθμισης, όπως αυτή απο-
τυπώθηκε και ψηφίστηκε τελικά με το άρθρο 78 
του Νόμου 5090/2024 «Πρόβλεψη εξαίρεσης εμ-
φάνισης μαρτύρων στην ακροαματική διαδικασία 
- Προσθήκη παρ. 5 στο άρθρο 215 Κώδικα Ποι-
νικής Δικονομίας». 

Δυστυχώς, όμως, αυτή η ρητή αναφορά, δεν λαμ-
βάνεται υπόψη κατά τη διαδικασία της εκδίκασης των 
υποθέσεων που φτάνουν στο ακροατήριο, με αποτέ-
λεσμα στην πράξη να μην έχει διορθωθεί τίποτε απο-
λύτως από όσα αρνητικά φαινόμενα είχαν επιβάλλει 
την καινοτόμο αυτή ρύθμιση, πριν από ένα χρόνο. 

Επειδή, οι νόμοι ψηφίζονται για να εφαρμόζονται 
και επειδή η μη τήρησή τους ενδέχεται υπό προ-
ϋποθέσεις να συνιστά και ποινικό αδίκημα, σας 
καλούμε να ελέγξετε κατά πόσον οι αρμόδιες αρχές 
έχουν εντάξει πράγματι στις προτεραιότητές τους 
τη διευκόλυνση των αστυνομικών υπηρεσιών από 
άσκοπες και αχρείαστες μετακινήσεις αστυνομικών 
– μαρτύρων. 

Σε μια εποχή που το έγκλημα καλπάζει και οι 
ανάγκες για ενίσχυση της αστυνόμευσης έχουν 
αυξηθεί κατακόρυφα, ουδείς δικαιούται να ανέχεται 
την κατασπατάληση της αστυνομικής δύναμης και 
ό,τι άλλο αρνητικό και βλαπτικό σας έχουμε επι-
σημάνει έως σήμερα. Αναμένουμε τις δικές σας 
ενέργειες, τονίζει στους αρμόδιους υπουργούς η 
Ομοσπονδία. 

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Νομού Ηρα-
κλείου εκφράζει την έντονη δυσαρέσκειά της: Δυ-
στυχώς, παρά τη σαφή πρόβλεψη του νόμου, οι 
αστυνομικοί εξακολουθούν να κλητεύονται αδια-
κρίτως, γεγονός που προκαλεί σοβαρά προβλήμα-
τα στην εύρυθμη λειτουργία των υπηρεσιών μας. Η 
αλόγιστη αυτή πρακτική έχει ως αποτέλεσμα: 

 - Την αποδυνάμωση της αστυνόμευσης, καθώς 
αφαιρούνται πολύτιμοι άνθρωποι από τις μάχιμες 

υπηρεσίες. 
 - Την άσκοπη μετακίνηση αστυνομικών από 

διάφορες περιοχές, η οποία επιβαρύνει τον προ-
γραμματισμό και τη λειτουργία των υπηρεσιών. 

 - Την ταλαιπωρία του προσωπικού, ειδικά όταν 
η δίκη αναβάλλεται και απαιτείται νέα μετακίνηση 
σε μελλοντική ημερομηνία. Η κατάσταση αυτή όχι 
μόνο υπονομεύει την επιχειρησιακή ετοιμότητα της 
Ελληνικής Αστυνομίας, αλλά επιφέρει και σημαν-
τική ψυχική και σωματική επιβάρυνση στους συ-
ναδέλφους μας. Ζητούμε από τους αρμόδιους δι-
καστικούς λειτουργούς και την πολιτεία να προ-
βούν άμεσα στις απαιτούμενες ενέργειες για την 
πιστή εφαρμογή του Ν. 5090/2024. Η ασφάλεια 
των πολιτών και η αποτελεσματική αστυνόμευση 
δεν μπορούν να γίνονται αντικείμενο αμέλειας ή 
διοικητικής δυσκαμψίας. 

Επίσης, η Ένωση με άλλο έγγραφό της εκφράζει 
την έντονη ανησυχία και δυσαρέσκειά της για τη 
συνεχιζόμενη εμπλοκή της Ελληνικής Αστυνομίας 
στην εκτέλεση καθηκόντων που αφορούν την επί-
δοση ποινικών δικογράφων, παρά τις σχετικές νο-
μοθετικές ρυθμίσεις και τις επανειλημμένες διαβε-
βαιώσεις της ηγεσίας ότι επιτέλους, θα υπάρξει θε-
τική αντιμετώπιση των χρόνιων προβλημάτων που 

όλοι γνωρίζουμε ότι καθηλώνουν την Ελληνική 
Αστυνομία στο «χθες». 

Όπως καταγγέλλεται, ειδικότερα, αν και είχαν 
τεθεί καταληκτικές ημερομηνίες για την εφαρμογή 
της νομοθεσίας, το τελευταίο χρονικό διάστημα, 
από το Τμήμα Προσδιορισμού της Εισαγγελίας 
Πρωτοδικών Ηρακλείου αποστέλλεται στις αστυ-
νομικές υπηρεσίες μεγάλος αριθμός ποινικών δι-
κογράφων με εντολή για αυθημερόν επίδοση, λό-
γω κινδύνου παραγραφής, καθώς και αυθημερόν 
επιστροφή των αποδεικτικών επίδοσης. 

Πέραν του ότι ανατρέπεται ο όποιος προγραμ-
ματισμός της όλης διαδικασίας, με ό,τι αυτό συνε-
πάγεται για την εύρυθμη λειτουργία της Δ.Α. Ηρα-
κλείου, το αστυνομικό προσωπικό καλείται εκ νέου 
να «ξελασπώσει» άλλες κρατικές υπηρεσίες και δη 
τη νεοσύστατη Δικαστική Αστυνομία. Μάλιστα, το 
οξύμωρο του πράγματος είναι ότι η Ελληνική Αστυ-
νομία καλείται να διακινήσει δικογραφίες που 
αφορούν υπαλλήλους δημόσιων υπηρεσιών, ενώ 
αυτό θα μπορούσε να γίνει μέσω της ηλεκτρονικής 
επίδοσης των ποινικών δικογράφων, καθώς οι πε-
ρισσότερες δημόσιες υπηρεσίες διαθέτουν πλέον 
εγκεκριμένη ηλεκτρονική θυρίδα και δηλωμένο 
ηλεκτρονικό ταχυδρομείο.

Εφαρμογή των προβλέψεων του Νόμου 5090/2024  
για τους αστυνομικούς – μάρτυρες

ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΑ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Βόρειας 
Δωδεκανήσου, λαμβάνοντας υπόψη τα 
πληθυσμιακά δεδομένα και τις ανάγκες 

αστυνόμευσης ιδίως τους καλοκαιρινούς μήνες 
στην νήσο της Κω, με έγγραφό της τονίζει ότι εξαι-
τίας της υποστελέχωσης συγκεκριμένων υπηρε-
σιών, οι υπηρετούντες συνάδελφοί μας έχουν πε-
ριέλθει σε εργασιακό κορεσμό, με ό,τι αυτό συνε-
πάγεται. 

Τόσο το Τμήμα Τροχαίας Κω όσο και τα Αστυ-
νομικά Τμήματα Αερολιμένα Κω και Ηρακλειδών 
χρήζουν άμεσης ενίσχυσης, ενώ προτείνεται και η 
λειτουργία μιας εξειδικευμένης Ο.Ε.Π.Τ.Α. για την 
νήσο Κω, προκειμένου να διευκολυνθεί το έργο 
των ανωτέρω Υπηρεσιών. 

H Ομοσπονδία καλεί την Πολιτική και Φυσική 
Ηγεσία να ανταποκριθούν άμεσα στην αγωνιώδη 
έκκληση της Ένωσής μας με στόχο τη διασφάλιση 
της ομαλής λειτουργίας της Δ.Α. Βορείου Δωδεκα-
νήσου, καθόσον κάθε περαιτέρω μη ικανοποίηση 
των αιτημάτων της, θα βαρύνει αποκλειστικά και 
μόνο τους έχοντες την ευθύνη για τη λήψη των 
αναγκαίων προς αποφυγή δυσαρέστων καταστά-
σεων, αποφάσεων. 

Ειδικότερα η Ένωση αναφέρεται στο τέλμα στο 
οποίο έχουν περιέλθει οι ανωτέρω Υπηρεσίες το-
νίζοντας ότι στην νήσο Κω διαμένουν μόνιμα 
36.986 κάτοικοι, ήτοι παρουσίασε αύξηση 10,6 % 
σύμφωνα με τα επίσημα στοιχεία της ΕΛΣΤΑΤ κατά 
την απογραφή του 2021, ο οποίος αριθμός εκτι-
νάσσεται κατά την τουριστική περίοδο στις 
100.000. Ο μεγάλος αριθμός των τουριστικών 
αφίξεων στη νήσο Κω – με άμεση συνέπεια την πα-
ροχή εξυπηρέτησης, διεκπεραίωσης τυχόν υποθέ-
σεων τους σε αυτούς όπως και στους κατοίκους 
της αυτής νήσου, όπως και στην παροχή αστυνό-
μευσης κατά τις ανάγκες που αυτός ο αριθμός 
απαιτεί! - είναι δυνατές και εμφαίνονται στις αφί-
ξεις του αερολιμένα Κω καθώς και από τις αφίξεις 
του λιμένα Κω. (…) 

«Όπως είναι ευκολονόητο, οι ανάγκες που απαι-
τείται να καλυφθούν είναι τεράστιες και σε επίπεδο 
υποδοχής αυτών εκ του αερολιμένος Κω, καθώς 
και σε επίπεδο τροχαίας αστυνόμευσης, αλλά και 
παροχής των απαιτούμενων υπηρεσιών προς τους 
πολίτες. Το Τμήμα Τροχαίας Κω είναι η Υπηρεσία 
με τον μεγαλύτερο τομέα ευθύνης στη Β’ Διεύθυνση 
Αστυνομίας Δωδεκανήσου. Το κεντρικό οδικό δί-

κτυο της νήσου εκτείνεται σε μήκος 42 χιλιομέ-
τρων, έχοντας ιδιομορφίες και μην υπολογίζοντας 
τους παράπλευρους οικισμούς και την ομώνυμη 
πόλη της νήσου, ούτε το παράπλευρο οδικό δίκτυο 
αυτής. Η δύναμη του Τμήματος Τροχαίας Κω ανέρ-
χεται στον αριθμό 15, εκ των οποίων αστυνομικών, 
ένας είναι ο Διοικητής της Υπηρεσίας και ένας ο 
Γραμματέας. Οι εναπομείναντες 13 καλούνται να 
παρέχουν υπηρεσίες Αξιωματικού Υπηρεσίας και 
υπηρεσίες εξωτερικής διάθεσης, εκτελώντας ταυ-
τόχρονα καθήκοντα αξιωματικού υπηρεσίας – διε-
ρεύνησης τροχαίων ατυχημάτων, περιπολίας καθώς 
και μέτρων τροχαίας. Το Τμήμα Τροχαίας Κω δέ-
χεται καθημερινά 30-40 κλήσεις από το κέντρο και 
είναι η μόνη Υπηρεσία που έχει τόσες πολλές συλ-
λήψεις, μέσο όρο 10 συλλήψεις ανά εβδομάδα. Στο 
Αστυνομικό Τμήμα Αερολιμένα Κω το οποίο είναι 
μεικτό (Τάξης – Ασφάλειας – Τροχαίας), το προσω-
πικό ανέρχεται στον αριθμό των 12 Αστυνομικών 
και 50 ΜΑΘΗΤΩΝ (δοκίμων αστυνομικών). Στον 
αριθμό των 12 Αστυνομικών συμπεριλαμβάνεται ο 
Διοικητής της Υπηρεσίας και ο Γραμματέας. Ο μέσος 
όρος κίνησης αφίξεων και αναχωρήσεων στο Α.Τ. 
Αερολιμένα Κω, ανέρχεται στον αριθμό 5.500, στο 

συνοριακό σημείο διελεύσεως. Η Υπηρεσία δεν 
μπορεί να ανταποκριθεί πλήρως στα καθήκοντά της 
ως μεικτό Αστυνομικό Τμήμα, καθώς στον Διαβα-
τηριακό έλεγχο απαιτούνται 10 Αστυνομικοί σε κά-
θε βάρδια. Στο Αστυνομικό Τμήμα Ηρακλειδών το 
οποίο είναι μεικτό (Τάξης – Ασφάλειας – Τροχαίας), 
το προσωπικό ανέρχεται στη δύναμη των 15 Αστυ-
νομικών. Στον αριθμό αυτόν συμπεριλαμβάνεται ο 
Διοικητής της Υπηρεσίας και 4 Αστυνομικοί σε γρα-
φειακά καθήκοντα. Οι 10 εναπομείναντες απασχο-
λούνται σε καθήκοντα Αξιωματικού Υπηρεσίας, επο-
χούμενης περιπολίας και μέτρα τάξεως και τροχαί-
ας. Στο Τμήμα Τροχαίας Κω και στο Αστυνομικό 
Τμήμα Ηρακλειδών όταν διατίθεται εποχούμενη πε-
ριπολία, αποτελείται αποκλειστικά από έναν Αστυ-
νομικό και μόνο. Απευθύνουμε έκκληση για την 
άμεση ενίσχυση των ανωτέρω Υπηρεσιών, καθώς 
οι ήδη υπηρετούντες συνάδελφοι έχουν περιέλθει 
σε εργασιακό κορεσμό. Επίσης ζητούμε μία εξειδι-
κευμένη Ο.Ε.Π.Τ.Α. για την νήσο Κω, προκειμένου 
να διευκολύνει το έργο των ανωτέρω Υπηρεσιών 
ως προς τον έλεγχο των επικίνδυνων τροχονομι-
κών παραβάσεων καθώς και των επιβατικών μετα-
φορών».

Διασφάλιση της ομαλής λειτουργίας της Δ.Α. Βορείου Δωδεκανήσου

ΧΑΝΙΑ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Χανίων, 
με έγγραφό της, αναδεικνύει για άλλη μια 
φορά τις τρομερές ελλείψεις προσωπικού 

στη Διεύθυνση Αστυνομίας Χανίων, οι οποίες δυ-
στυχώς οδηγούν σε δυσάρεστα περιστατικά, όπως 
αυτό που σημειώθηκε πρόσφατα, κατά τη διάρκεια 
περιπολίας του Τ.Α.Ε. Χανίων και αφορά την απρό-
κλητη επίθεση και τον τραυματισμό συναδέλφου 

μας, μετά από σοβαρό επεισόδιο μεταξύ θαμώνων 
νυκτερινού καταστήματος. 

«Ενόψει της τουριστικής περιόδου, όπου κατά 
τις προβλέψεις, οι επισκέπτες θα ξεπεράσουν τον 
αριθμό των 4.000.000 τους επόμενους μήνες στα 
Χανιά, γίνεται κατανοητό ότι τα προβλήματα θα 
πολλαπλασιαστούν και οι συνάδελφοί μας θα αν-
τιμετωπίσουν ακόμα μεγαλύτερες πιέσεις. Διότι, 

όσο η υποστελέχωση των Υπηρεσιών και τα κενά 
αστυνόμευσης δεν αντιμετωπίζονται επαρκώς, θα 
ελλοχεύουν οι κίνδυνοι νέων επεισοδίων και νέων 
επιθέσεων με απρόβλεπτες συνέπειες για όλους. 
Αυτές προσπαθεί να αποτρέψει η Ένωση με τη 
δραματική περιγραφή των ελλείψεων και των προ-
βλημάτων που καλούνται να αντιμετωπίσουν τα μέ-
λη της, ακόμα και σήμερα, παρά τις διαρκείς τους 

εκκλήσεις» σημειώνει η Ομοσπονδία. 
Όπως τονίζει επίσης η Ένωση, επιτακτική είναι η 

ενίσχυση των Υπηρεσιών Αστυνόμευσης του αερο-
δρομίου: Επειδή είναι αδιανόητο να μην προβλέ-
πεται η ενίσχυση μιας Υπηρεσίας που αποδεδειγ-
μένα θα διαχειριστεί και φέτος ένα τεράστιο όγκο 
επισκεπτών, σας καλούμε να εντάξετε άμεσα στις 
προτεραιότητές σας και την ικανοποίηση του συγ-

Απρόκλητη επίθεση κατά συναδέλφων μας.  
Επιτακτική ανάγκη η ενίσχυση Υπηρεσιών της Δ.Α. Χανίων



Ο Πρόεδρος της 
Δημοκρατίας 
Κωνσταντίνος 
Τασούλας, 
δέχθηκε τον 
Αρχηγό της 
Ελληνικής 

Αστυνομίας, Αντιστράτηγο Δημήτριο 
Μάλλιο, ο οποίος τον ενημέρωσε για 
θέματα αρμοδιότητας του Σώματος. 
Ο κ. Τασούλας ευχαρίστησε τον 
Αρχηγό της ΕΛ.ΑΣ. για την 
ενημέρωση και συνεχάρη την 
Ελληνική Αστυνομία για τις συνεχείς 
προσπάθειές της για τη βελτίωση 
του επιπέδου της δημόσιας τάξης 
και ασφάλειας στη χώρα. 

Κωνσταντίνος ΤΑΣΟΥΛΑΣ 
Πρόεδρος της Δημοκρατίας
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Ελληνικές φρεγάτες έξω από τα χωρικά 
ύδατα της Λιβύης για να αναχαιτίσουν τις 

βάρκες με τους μετανάστες και τους πρόσφυγες 
που προσπαθούν με κάθε ευκαιρία να περάσουν τη 
Μεσόγειο με προορισμό την Ευρώπη. Μια νέα 
υβριδική απειλή στα πελάγη της Κρήτης με πάνω 
από 10.000 αλλοδαπούς να αναζητούν από την 
αρχή του χρόνου «ελεύθερη» είσοδο στην Ευρώπη. 
Το υπουργείο Μετανάστευσης και ασύλου, υπο-
στηρίζει ότι το 98% των αφιχθέντων δεν δικαιούται 
άσυλο και επιχειρεί να ανακόψει τις πιέσεις με 
έκτακτα μέτρα (αυστηροποίηση της μεταναστευτι-
κής πολιτικής, αναστολής διαδικασίας εξέτασης αι-
τήσεων ασύλου, κλειστό κέντρο κράτησης κ.λπ.). 

 
Η κυβέρνηση ανακοίνωσε και ένα νέο 
πακέτο μέτρων για την καταπολέμηση 

της παραβατικότητας των ανηλίκων. Θα το 
πούμε ξανά ότι πρέπει να βγάλουμε από το 
μυαλό μας την ταύτιση της αστυνομίας με την 
αντιμετώπιση των κοινωνικών προβλημάτων. 
Όχι ότι δεν έχει το δικό της μερίδιο ευθύνης. 
Πολλά είναι τα αίτια κι εμείς αυτά αναδει-
κνύουμε, επιμένοντας στο ρόλο της οικογένει-
ας και της εκπαίδευσης των νέων παιδιών, αλ-
λά και του σωφρονισμού εκείνων που παρα-
βατούν για πολλούς και διάφορους λόγους. 
Διότι όσα Γραφεία ανηλίκων και να λειτουρ-
γήσουν, το πρόβλημα δεν πρόκειται να αντι-
μετωπιστεί με την καταστολή και μόνον. 

 
Ο οικογενειακός θεσμός χρειάζεται στή-
ριξη. Η υπεύθυνη στάση των γονέων 

παίζει καθοριστικό ρόλο στην καλλιέργεια της 
ποιότητας ζωής, του σεβασμού, της προσωπικό-
τητας και της παιδείας των παιδιών. Πόσο αυτό 
είναι εφικτό όμως όταν η φτώχεια μαστίζει πολ-
λές ελληνικές οικογένειες; Για το έτος 2023 το 
όριο της φτώχειας ανέρχεται στο ποσό των 
6.030 ευρώ ετησίως, για μονοπρόσωπο νοικο-
κυριό, και σε 12.663 ευρώ για νοικοκυριά με 

δύο ενήλικες και δύο εξαρτώμενα παιδιά ηλικίας 
κάτω των 14 ετών. Το μέσο ετήσιο διαθέσιμο ει-
σόδημα των νοικοκυριών της χώρας εκτιμήθηκε 
σε 18.755 ευρώ. Στη χώρα μας το 43% του οι-
κογενειακού μέσου εισοδήματος εξυπηρετεί τις 
στεγαστικές ανάγκες, ενώ η ακρίβεια τα τελευταία 
τέσσερα χρόνια έχει αυξήσει τις τιμές κατά 41% 
μ.ο. και η αγοραστική αξία των Ελλήνων κατα-
τάσσεται τελευταία στην Ε.Ε. 

 
Συνεχίζεται το ανησυχητικό φαινόμενο 
πρόωρων απωλειών συναδέλφων μας 

από τροχαία, παθολογικά και άλλα αίτια, ενώ 

ένα ακόμα φαινόμενο έρχεται να προστεθεί 
στη φθίνουσας πορείας της αστυνομικής δύ-
ναμης. Πρόκειται για τις εκατοντάδες παραι-
τήσεις εν ενεργεία αστυνομικών, για διάφο-
ρους λόγους. Η Ομοσπονδία έχει κρούσει τον 
κώδωνα προ πολλού, επιζητώντας επιτακτικά 
τη βελτίωση των συνθηκών εργασίας και 
ασφάλειας, την οικονομική δικαιοσύνη εντός 
του σώματος με αξιοπρεπείς μισθούς και δί-
καιη αποζημίωση της υπερεργασίας, την ενί-
σχυση των δομών υγιεινής και ιατρικής φρον-
τίδας, την άνοδο του βιοτικού επιπέδου κ.λπ. 
Έχουμε δρόμο… 

ΑΤ-ΑΞΙΕΣ
Σεβασμός στο δικαίωμα των συναδέλφων μας  

να επιστρέψουν στον τόπο τους

είπαν & 
έγραψανεκΚΕΝΤΡΙκός

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Πει-
ραιά, με έγγραφό της προς την Πολι-
τική και τη Φυσική Ηγεσία, εκφράζει το 

έντονο παράπονό της για την πολιτική προσ-
λήψεων που ακολουθεί, χωρίς να λαμβάνονται 
υπόψη οι εργασιακές αγωνίες των συναδέλ-
φων μας για το παρόν και το μέλλον της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας, ιδίως μάλιστα όταν 
υπάρχουν απτά παραδείγματα λανθασμένων 
επιλογών. 

Όπως επισημαίνει, «η από καιρό εκδηλωθεί-
σα πρόθεση της Πολιτείας να ενισχύσει την Ελ-
ληνική Αστυνομία με προκηρύξεις π.χ. νέων 
θέσεων υπαλλήλων ορισμένου χρόνου και σε 
ορισμένες περιοχές (βλέπε Ιωάννινα, Θεσπρω-
τία κ.λπ), φρονούμε ότι δεν απαντά στο χρονί-
ζον, πανελλαδικά, πρόβλημα της ελλιπούς 
αστυνομικής δύναμης, αλλά αντιθέτως, γεννά 

πολύ περισσότερα προβλήματα από όσα επι-
χειρεί να επιλύσει. Ταυτιζόμενοι πλήρως με την 
υπ’ αριθμ. 401/4/8 από 10 Ιουνίου 2025 
ανακοίνωση της Ομοσπονδίας μας, τονίζουμε 
με τη σειρά μας τη βασική αρχή της Ένωσής 
μας ότι οι προσλήψεις αστυνομικών πρέπει να 
γίνονται πάντα μέσω του θεσμού των Πανελ-
λήνιων Εξετάσεων και στη συνέχεια οι νέοι 
σπουδαστές να ακολουθούν στις Αστυνομικές 
Σχολές την κατάλληλη εκπαιδευτική διαδικασία, 
με την τριετή διάρκεια σπουδών, ώστε να εν-
τάσσονται σε ένα μακροπρόθεσμο σχέδιο 
αστυνόμευσης και ασφάλειας. Τα αποσπασμα-
τικά και πρόσκαιρα μέτρα προσλήψεων «ειδι-
κού σκοπού» μόνο επικοινωνιακές ανάγκες 
μπορούν να εξυπηρετήσουν, όπως έχει ήδη 
καταδειχθεί από συγκεκριμένες αποφάσεις. Εί-
ναι, βεβαίως «προνόμιο» της Πολιτείας να 

αποφασίζει με δική της ευθύνη την πολιτική 
αστυνόμευσης και ασφάλειας μιας περιοχής, 
αλλά από την πλευρά μας οφείλουμε να επιση-
μάνουμε τους κινδύνους που συνεπάγονται οι 
πειραματισμοί αυτοί τόσο για αυτούς που κα-
λούνται να την εφαρμόσουν όσο και για τους 
πολίτες για τους οποίους υποτίθεται ότι γίνον-
ται όλα».  

Η Ένωση, επίσης, τονίζει ότι «οι πρόσκαιρες 
προσλήψεις προκαλούν την έντονη διαμαρτυ-
ρία και αγανάκτηση δεκάδων άλλων συναδέλ-
φων μας, οι οποίοι υπηρετούν υπό αντίξοες 
συνθήκες μακριά από τον τόπο συμφερόντων 
και τις οικογένειές τους και συχνά με οικονο-
μικές θυσίες, πληρώνοντας ακριβά ενοίκια και 
αντιμετωπίζοντας το υψηλό κόστος ζωής. Η 
αδιαφορία της Πολιτείας και της Διοίκησης συ-
νακόλουθα, απέναντι σε αυτούς τους συναδέλ-

φους που εδώ και χρόνια αναμένουν μετάθεση 
για τον τόπο καταγωγής τους, είναι προκλητι-
κή. Το να προκηρύσσονται νέες θέσεις ορισμέ-
νου χρόνου σε περιοχές όπου ήδη υπάρχουν 
δεκάδες αιτήματα μετάθεσης από αστυνομι-
κούς που κατάγονται από εκεί, χωρίς να δίδεται 
προτεραιότητα ή να καλύπτονται πρώτα οι υφι-
στάμενες ανάγκες με το υπάρχον προσωπικό, 
αποτελεί προσβολή για την έννοια της δικαιο-
σύνης και της ίσης μεταχείρισης εντός του 
αστυνομικού σώματος.  

Απαιτούμε επομένως από την Πολιτική και 
Φυσική Ηγεσία του Σώματος να επανεξετάσουν 
άμεσα το ζήτημα και να δρομολογήσουν δί-
καιες λύσεις που θα λαμβάνουν υπόψη τη χρό-
νια προσφορά, τις οικογενειακές ανάγκες και 
το δικαίωμα των συναδέλφων μας να επιστρέ-
ψουν επιτέλους στον τόπο τους».  

Ευρωπαϊκός ορίζ(ω)ντας( )

«Καθημερινά 
όλοι μας 
γινόμαστε 
κοινωνοί 
περιστατικών 
έντονης βίας, 
μορφών 

εγκληματικότητας που πλήττουν τον 
πυρήνα της κοινωνικής συνοχής και 
δοκιμάζουν ανθρώπινες ζωές. 
Αξιολογώντας προσεκτικά κάθε 
παράμετρο, δημιουργήσαμε ένα 
πλαίσιο ολιστικής αντιμετώπισης,  
με εμφανές θετικό αποτύπωμα,  
που έχει ενισχύσει περαιτέρω  
την εμπιστοσύνη της κοινωνίας  
στην Ελληνική Αστυνομία». 

Αντιστράτηγος Δημήτριος ΜΑΛΛΙΟΣ  
Αρχηγός της Ελληνικής Αστυνομίας

ΝέαΑστυνομία Απρίλιος-Ιούνιος 2025

Το popAI είναι μια 24μηνη Δράση Συντονισμού και Υποστήριξης 
που φέρνει σε επαφή επαγγελματίες ασφάλειας, επιστήμονες τε-
χνητής νοημοσύνης, ερευνητές ηθικής και ιδιωτικότητας, οργα-
νώσεις της κοινωνίας των πολιτών, καθώς και ειδικούς στις κοι-
νωνικές και ανθρωπιστικές επιστήμες με σκοπό την εδραίωση 
γνώσης, την ανταλλαγή εμπειριών και την ευαισθητοποίηση στον χώ-
ρο της ΕΕ, στο πλαίσιο μιας καλά σχεδιασμένης μεθοδολογίας εργασίας. 
Αυτά διαβάζουμε στην επίσημη ιστοσελίδα του Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνομίας, το 
βασικό όραμα του οποίου είναι να ενισχύσει την εμπιστοσύνη στην τεχνητή νοημοσύνη 
για τον τομέα της ασφάλειας μέσω της αυξημένης ευαισθητοποίησης, της συνεχούς κοι-
νωνικής δέσμευσης, της εδραίωσης διακριτών σφαιρών γνώσης (συμπεριλαμβανομένης 
της θεωρητικής και εμπειρικής γνώσης από ακαδημαϊκούς και μη) και προσφέροντας 
μια ενοποιημένη ευρωπαϊκή άποψη για τα LEA και εξειδικευμένες γνώσεις (συστάσεις, 
χάρτες πορείας, κ.λπ.), δημιουργώντας παράλληλα ένα οικοσύστημα που θα αποτελέσει 
τη δομική βάση για έναν βιώσιμο και χωρίς αποκλεισμούς ευρωπαϊκό κόμβο τεχνητής 
νοημοσύνης για την επιβολή του νόμου. 
Προχωρημένες σκέψεις με αβέβαια αποτελέσματα δεδομένων των αργόσυρτων διαδι-
κασιών εκσυγχρονισμού των υποδομών πληροφορικής και αξιοποίησής τους στους το-
μείς της καθημερινής αστυνομικής λειτουργίας. 

 Η Ελληνική Αστυνομία συμμετέχει 
στο Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα  

HORIZON 2020 popAI


